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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Οι αριθμοί δείχνουν ότι υπάρχουν ΜΕΘ για λίγους
και εκλεκτούς

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 6-7 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1031.33
cm²

Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Ένα ζευγάρι 
59 και 58 ετών είναι 

διασωληνωμένο σε απλό 
θάλαμο στο νοσοκομείο 

Νίκαιας, ενώ υπάρχουν δύο 
κρεβάτια στο ΚΑΤ που θα 

έλυναν το πρόβλημα. 
Ωστόσο παραμένουν 

στη Νίκαια

Οι αριθμοί δείχνουν ότι υπάρχουν 
ΜΕΘ για λίγους και εκλεκτούς
Την ύπαρξη 47 κλινών ΜΕΘ που παραμένουν κενές για την περίπτωση που χρειαστεί εισαγωγή κάποιος 
VIP κατήγγειλαν Γιαννάκος - Παπανικολάου. Αδιαφανές και χωρίς σαφή κριτήρια 
το σύστημα του ΚΕΠΥ - ΕΚΑΒ

Γιαννάκος 
σε Πλεύρη: Αν 
ήταν ψευδείς 

οι καταγγελίες, 
θα έπρεπε να 

εισαχθεί σε ΜΕΘ 
ο δθχρονος που 
περίμενε πέντε 

ημέρες στο 
Αγρίνιο και όχι 

ο μητροπολίτης

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Σ
ύστημα Υγείας δύο τα
χυτήτων έχει δημιουρ
γήσει η κυβέρνηση με 
τις επιλογές της και τη 
συστηματική απαξίωση του ΕΣΥ. 
Τη διάκριση που γίνεται στην επι

λογή ασθενών με κορωνοϊό για 
την εισαγωγή τους σε ΜΕΘ απο
κάλυψαν στο Kontra24 και την 
Αναστασία Γιάμαλη ο πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαννά
κος και ο γενικός γραμματέας της 
ΟΕΝΓΕ Πάνος Παπανικολάου. 
Συγκεκριμένα, κατήγγειλαν ότι 
47 κλίνες ΜΕΘ παραμένουν κε
νές, σε περίπτωση που χρειαστεί 
η εισαγωγή ενός VIP προσώπου.

Απλά μαθηματικά
Ούτε λίγο ούτε πολύ, αυτή η απο

κάλυψη ήταν κοινό μυστικό στους 
ιατρικούς κύκλους, ενώ προέκυπτε 
και από απλές μαθηματικές πρά
ξεις. Για παράδειγμα, την Τρίτη εί
χαμε 600 διασωληνωμένους ασθε
νείς σε ΜΕΘ, ενώ οι διαθέσιμες 
ήταν 647. Την ίδια ώρα, περίπου 
120 ασθενείς νοσηλεύονταν σε 
απλές κλίνες. Επομένως, 47 Μο
νάδες παρέμεναν κενές, παρότι 
υπήρχε η ανάγκη να καλυφθούν. Ο

Μ. Γιαννάκος αναφέρει ότι αυτέςοι 
κλίνες παραμένουν άδειες για να 
εξυπηρετήσουν τις ανάγκες εισα
γωγής κάποιου επώνυμου.

Σύμφωνα με πληροφορίες της 
ΑΥΓΗΣ, το «μαγείρεμα» μπορεί να 
μην οφείλεται σε οργανωμένο σχέ
διο, ωστόσο έχει σοβαρές προβλη
ματικές που δημιουργούν ερωτή
ματα. Το σύστημα του ΚΕΠΥ - 
ΕΚΑΒ φαίνεται αδιαφανές και χω
ρίς σαφή κριτήρια, δίνοντας την 
ευκαιρία για ευνοϊκή μεταχείριση 
σε συγκεκριμένους ασθενείς. Σε 
αυτό συμβάλλει και η απροθυμία 
της κυβέρνησης να εντάξει στη 
μάχη κατά της πανδημίας τις υπο
δομές του ιδιωτικού τομέα και των 
στρατιωτικών νοσοκομείων.

Νίκαια - ΚΑΤ, δυο ΜΕΘ 
δρόμος

Επίσης, χαρακτηριστικό παρά
δειγμα είναι οι δύο κενές ΜΕΘ 
στο ΚΑΤ.Όπως μεταφέρει ο πρό
εδρος της ΠΟΕΔΗΝ, ένα ζευγά
ρι 59 και 58 ετών είναι διασωλη- 
νωμένο σε απλό θάλαμο στο νο
σοκομείο Νίκαιας. Οι γιατροί του 
νοσοκομείου ανέφεραν στους οι
κείους τους ότι εάν δεν βρεθεί 
ΜΕΘ, θα πεθάνουν. Τα δύο κρε
βάτια στο ΚΑΤ θα μπορούσαν να 
λύσουν το πρόβλημα. Ωστόσο 
παραμένουν στο νοσοκομείο Νί

καιας και κάθε λεπτό που περνά
ει είναι κρίσιμο για τη ζωή τους.

Απάντηση Γιαννάκου στη 
διάψευση Πλεύρη

Καθυστερημένα μεν, απόλυτα 
δε, ο Θάνος Πλεύρης διέψευσε 
τις καταγγελίες, κάνοντας λόγο 
για fake news και συκοφάντες. 
Διευκρίνισε ότι η δήλωση των 
ασθενών που χρειάζονται ΜΕΘ 
γίνεται από τους γιατρούς στην 
πλατφόρμα του ΚΕΠΥ - ΕΚΑΒ. 
«Όλα τα νοσοκομεία που διαθέ
τουν κενές κλίνες ΜΕΘ βλέπουν 
τα αιτήματα και βάσει ιατρικών 
κριτηρίων δέχονται με απόφαση 
γιατρών τον ασθενή στην κενή 
κλίνη ΜΕΘ που διαθέτουν» το
νίζει και συμπληρώνει πως ανα
φορές ότι κρατούνται κλίνες 
ΜΕΘ ή γίνεται επιλεκτική εισα
γωγή τους «είναι ψευδέστατες 
και προσβάλλουν πρωτίστως 
τους ιατρούς».

Σε επικοινωνία που είχε η 
ΑΥΓΗ, πάντως, με τον Μιχάλη 
Γιαννάκο, ο ίδιος σχολίασε ότι αν 
είναι ψευδή όσα ισχυρίστηκε αυ
τός και ο Πάνος Παπανικολάου, 
θα έπρεπε ο 58χρονος ασθενής 
που περίμενε πέντε ημέρες στο 
Αγρίνιο να εισαχθεί σε ΜΕΘ και 
όχι ο μητροπολίτης Αιτωλίας και 
Ακαρνανίας. Μάλιστα ερωτήμα-

μηνο
το πιστοποιητικό 
νόσησης
Η επιτροπή των ειδικών 
εισηγήθηκε χθες τη μείωση της 
διάρκειας του πιστοποιητικού 
νόσησης στους τρεις μήνες, από 
τους έξι που ισχύει τώρα.Όσα 
πιστοποιητικά εκδόθηκαν μέχρι 31 
Οκτωβρίου θα λήξουν στο τέλος 
Ιανουάριου.
Από 1η Νοεμβρίου έχουν ισχύ 
μόλις τρεις μήνες. 0 δρόμος είχε 
ανοίξει από την Παρασκευή, όταν 
μειώθηκε η διάρκεια από τη 
νόσηση μέχρι τον εμβολιασμό 
επίσης στους τρεις μήνες. Ωστόσο, 
το Ευρωπαϊκό Δίκτυο Ασθενών 
Covid ζητάει από τον Θάνος 
Πλεύρη την επέκταση του 
πιστοποιητικού στους 
δώδεκα μήνες.
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1  Οι αριθμοί δείχνουν ότι υπάρχουν ΜΕΘ για λίγους και εκλεκτούς
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 6-7 Ημερομηνία

έκδοσης:
09-12-2021

τα εγείρονται και για την εισαγωγή 
σε ΜΕΘ του Γιώργου Τράγκα, 
από τη στιγμή μάλιστα που δεν εί
ναι διασωληνωμένος, αλλά υπο
στηρίζεται με οξυγόνο.

Επίπλαστη εικόνα
Ο Θάνος Πλεύρης, εγκαινιάζο

ντας χθες το συνέδριο «Υγεία 
πάνω από όλα», είπε ότι στόχος εί
ναι ένας νέος χάρτης στο ΕΣΥ, 
επαναφέροντας ουσιαστικά το 
θέμα των συγχωνεύσεων και των 
ιδιωτικοποιήσεων. Παράλληλα, 
απέβαλε τις ευθύνες από την κυ
βέρνηση, αφού, «όπως κάθε Εθνι
κό Σύστημα Υγείας, έτσι και το 
δικό μας έχει φτάσει στα όριά του». 
Είπε επίσης ότι στη χώρα μας το 
ΕΣΥ ενισχύθηκε και παρέχει τις 
καλύτερες δυνατές υπηρεσίες σε 
όλους τους πολίτες.

Ο υπουργός Υγείας παρουσιάζει 
μια επίπλαστη εικόνα στο ΕΣΥ, τη 
στιγμή που αποδεδειγμένα ασθε
νείς νοσηλεύονται εκτός ΜΕΘ, 
ενώ ταυτόχρονα ανοίγει τον δρό
μο για deals με τον ιδιωτικό τομέα. 
Με τη στάση του ο Θάνος Πλεύ
ρης αναιρεί την επωνυμία του ίδι
ου του συνεδρίου που εγκαινίασε. 
Η υγεία που σχεδιάζουν δεν είναι 
ούτε για όλους ούτε πάνω από όλα, 
αλλά για λίγους και εκλεκτούς.
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1  «Προσβάλλουν τους γιατρούς οι αναφορές ότι
κρατούνται κλίνες ΜΕΘ ή γίνεται επιλεκτική
εισαγωγή», ...

Πηγή: ΚΟΣΜΟΣ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

374.88 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

«Προσβάλλουν τους γιατρούς οι αναφορές ότι κρατούνται 
κλίνες ΜΕΘ ή γίνεται επιλεκτική εισαγωγή», λέει ο Πλεΰρης

Απάντηση σπς καταγγελίες για επιλεκτική εισαγωγή 
ασθενών σπς ΜΕΘ των νοσοκομείων δίνει ο υπουρ
γός Υγείας, Θάνος Πλεύρης. Όπως αναφέρει σε 
δήλωσή του η δήλωση των ασθενών που χρειάζονται 
ΜΕΘ γίνεται από τους ιατρούς στην πλατφόρμα του 
ΚΕΠΥ-ΕΚΑΒ. Οπως χαρακτηριστικά λέει, «όλαΐα νο
σοκομεία που διαθέτουν κενές κλίνες ΜΕΘ βλέπουν 
τα αιτήματα kol βάση ιατρικών κριτηρίων δέχονται με 
απόφαση ιατρών τον ασθενή στην κενή κλίνη ΜΕΘ 
που δ ιαθέτουν» και ξεκαθαρίζει πως «αναφορές άπ 
κρατούνται κλίνες ΜΕΘ ή γίνεται επιλεκτική εισαγωγή 
τους είναι ψευδέστατες και προσβάλλουν πρωτίστως 
τους ιατρούς».

Κλείνοντας λέει: «όσοι διακινούν fake news λει
τουργούν ως συκοφάντες και είναι υπόλογοι απέναντι 
στους ιατρούς, nou προσβάλλουν».

Οικονόμου: Υγειονομικά τα κριτήρια επιλογής
Εν τω μεταξύ επί του θέματος τοποθετήθηκε 

νωρίτερα και ο κυβερνητικός εκπρόσωπος. Γιάννης

Οικονόμου, μιλώντας στον ΣΚΑΙ τα πρωί της Τετάρτης. 
Απαντώντας σπς καταγγελίες που έκανε ο πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ για ΜΕΘ που παραμένουν κλειστές για 
VIΡ ασθενείς, χαρακτη ρίζοντας αδιανόητο το γεγονός 
να γίνονται διακρίσεις. Όπως είπε, «αν υπάρχουν στοι
χεία, πρέπει να καταγγελθούν και να διερευνηθούν 
χωρίς καμία αμφιβολία. Είναι αποκλειστικά και μάνα 
υγειονομικοί οι λόγοι, με τους οποίους οι πολίτες που 
διασωληνώνοντοι και χρειάζονται ΜΕΘ να πηγαίνουν 
σε κρεβάτια ΜΕΘ». Ερωτηθέίς για τον χειρισμό της 
υπόθεσης του Μητροπολίτη Αιτωλίας και Ακαρνανίας, 
Κοσμά, ανέφερε, cm είναι αδιαπραγμάτευτη η θέση 
της κυβέρνησης άτι τα κριτήρια για μια ΜΕΘ είναι 
αποκλειστικά και μόνο υγειονομικά, «Είναι άλλο να 
λέμε άπ πολίτες που διασωληνώνοντοι εκτός ΜΕΘ να 
μην μπορούν να μεταφερθούν σε μεγάλες αποστάσεις 
που υπάρχουν .διαθέσιμες κλίνες kol άλλο να λέμε 
ότι γίνεται προνομιακή μεταχείριση», επίσήμανε ο κ. 
Οικονόμου. «Κρατούν κλειστές ΜΕΘ για VIP ασθενείς»

καταγγέλλει ο Γιαννακός
Προχθές ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλης 

Γισννακάς πρσέβη σε καταγγελία για κλίνες ΜΕΘ που 
παραμένουν κλειστές για VIΡ ασθενείς προχώρησε ο 
πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλης Γιαννακός.

Μιλώντας στον ΣΚΑΙ ισχυρίστηκε ότι από τις 647 
κλίνες ΜΕΘ που διατίθενται για περιστατικό κορω- 
νάίού σε όλη τη χώρα, οι 47 παραμένουν κενές, ενώ 
υπάρχουν τουλάχιστον 114 ασθενείς διασωληνωμέναι 
εκτός ΜΕΘ στα νοσοκομεία,

«Με βάση το πληροφοριακά σύστημα του υπουρ
γείου Υγείας λειτουργούν 647 κλίνες ΜΕΘ για περι
στατικά κορωνοίου. Με βάση τα στοιχεία που δίνονται 
οι διασωληνωμέναι είναι 714. Άρα ακόμα και όλοι 
διασωληνωμένοι να ήταν στις ΜΕΘ, υπάρχουν του
λάχιστον 114 ασθενείς με κορωνοϊό που βρίσκονται 
εκτός ΜΕΘ επί πολλές μέρες, ενώ πολλοί χάνουν τη 
ζωή τους. Και ρωτώ εγώ αφού έχουμε 114 εκτός ΜΕΘ 
διασωληνωμένους γιατί οι 47 κλίνες δε γεμίζουν;».
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1  Κρεβάτια εντατικής φροντίδας για κορωνοϊό
παραμένουν «ρεζερβέ»

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

09-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

162.94 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΤΟΝΙΖΕΙ Η ΝΕΟΛΑΙΑ ΣΥΡΙΖΑ ΒΟΛΟΥ

Κρεβάτια εντατικής φροντίδας 
για κορωνοϊό παραμένουν «ρεζερβέ»

Η
 νεολαία ΣΥΡΙΖΑ Βόλου, σε ανακοίνω
σή ιπς καταγγέλλει ότι την ώρα που 
114 ασθενείς παραμένουν διασωλη- 

νωμένοι εκτός ΜΕΘ, 47 κρεβάτια εντατικής 
φροντίδας για C0VID παραμένουν «reserve» 
περιμένοντας μητροπολίτες, πολιτικούς και 
φίλους πολιτικών.Όπως χαρακτηριστικά ανα
φέρει σε ανακοίνωση: «0 κ. Μητσοτάκης έχει 
αποφασίσει να μας αφήσει απροστάτευτους. 
Όχι όλους, βέβαια. Μόνο όσους δεν είμαστε

«νΐΡ».Σύμφωνα με καταγγελία της ΠΟΕΔΗΝ, 
ΜΕΘ μένουν κλειστές στην περίπτωση που τις 
χρειαστούν VIP ασθενείς!
Την ίδια ώρα που 114 ασθενείς παραμένουν 
διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ, 47 κρεβάτια 
εντατικής φροντίδας για C0VID παραμένουν 
«reserve» περιμένοντας μητροπολίτες, πολι
τικούς και φίλους πολιτικών.
Εκτός από το προφανές ηθικό ζήτημα, εφόσον 
επιβεβαιωθούν οι πληροφορίες, προκύπτουν

και ποινικές ευθύνες για όσους εμπλέκονται 
στη συγκεκριμένη διαδικασία διαλογής. Δεν 
υπάρχουν σημαντικοί και λιγότερο σημαντικοί 
άνθρωποι. Κάθε ζωή μετρά.
Κάθε ζωή που χάνεται χωρίς φροντίδα βα
ραίνει αυτούς που δεστήριξαντο ΕΣΥ, αυτούς 
που αποφάσισαν πως δεν ήταν αρκετά σημα
ντική για να σωθεί.
Να μπει έστω και τώρα ένα τέλος στο έγκλη
μα. Δώστε λεφτά για την Υγεία!».
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1  ΑΝΤΙΘΕΣΕΙΣ
Πηγή: ΥΠΑΙΘΡΟΣ Σελ.: 55 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

995.03 cm² Κυκλοφορία: 1800

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

‘‘ * | Ip " I
' . \ - -

___W
mSMwSP1111si iliS

vip KPEimia 
όχι σε mo. anna 

στη ΦηΝτηΣίη 
ποεοην και Emin

Η ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ins ΠΟΕΔΗΝ για κρατημένα κρεβά
τια σε ΜΕΘ, που προορίζονται δήθεν για VIP, ξεχείλισε 
το ποτήρι ms υπονόμευσή των μέτρων ms κυβέρνη- 
ons για την πανδημία. Υπονόμευση που έχει αναλάβει 
εργολαβικά η αξιωματική αντιπολίτευση, προφανώε 
όχι με στόχο την προστασία των ανθρώπων, αλλά την 
κομματική εκμετάλλευση μιαε δύσκοληε κατάστασηε.

Δεν υπάρχει καμία 
περίπτωση διακρίσε
ων για είσοδο σε ΜΕΘ 
όποιου έχει ανάγκη, 
ξεκαθάρισε, και με 
μάλιστα οργίλο τόνο, ο 
υπουργόε Υγειαβ, θά- 
vos Πλεύρηε. Κι αυτό 
γιατί η επιλογή γίνεται 
διαδικτυακά, με σειρά προτεραιότηταε και με ευθύνη. 
των γιατρών και όχι του υπουργείου, ή πολιτικών 
παραγόντων.

Εκείνο που υπάρχει, κατά τον υπουργό και την κυ
βέρνηση, είναι η συνεχήε προσπάθεια του ΓΥΡΙΖΑ, 
αλλά και συνδικαλιστικών οργανώσεων, που επιδι
ώκουν tous δικούε tous σκοπούε, να εμφανιστεί η 
κατάσταση στα νοσοκομεία εκτόε ελέγχου, οι γιατροί 
και οι νοσηλευτέε cos διαρκά^ διαμαρτυρόμενοι, η 
κυβέρνηση cos ένοχη ότι όχι μόνο δεν παίρνει αποτε
λεσματικά μέτρα για την πανδημία, αλλά την εκμεταλ
λεύεται δήθεν για αλλότριου5 σκοηούε.

Αυτή η στάση οδήγησε την αντιπολίτευση να καταγ
γέλλει tis απευθείαε αναθέσειε, όταν κάθε λογικόε 
άνθρωποε καταλαβαίνει ότι δεν είναι δυνατό σε έκτα- 
κτε$ συνθήκεε, που απαιτούν ταχύτητα και ευελιξία, 
να μην υιοθετούνται έκτακτεε διαδικασίεε.

Οδήγησε επίσηε τον κ. Τσίηρα να καταγγέλλει ελ
λείψει στο ΕΣΥ, Kupicos otis ΜΕΘ, όταν είναι γνω
στό ότι η κυβέρνηση πρόσθεσε εκατοντάδεε κλίνεε 
σε εκείνεε που άφησε ο ΓΥΡΙΖΑ. Να ζητάει επίταξη 
ιδιωτικών θεραπευτηρίων, όταν είναι γνωστό ότι 
ήδη υπάρχει στενή συνεργασία του δημόσιου και του 
ιδιωτικού τομέα ms uysias. Να ζητάει περισσότερα 

λεωφορεία, όταν είναι 
γνωστό ότι αυτό έχει 
ήδη εξασφαλιστεί, με την 
ενοικίαση από ιδιώτεε. 
Να καταγγέλλει τον υπο
χρεωτικό εμβολιασμό για 
tous άνω των 60, που εί
ναι μέτρο σωτηρίαε των 
ίδιων και των γύρω tous. 

Να ζητάει, εν γένει, και να καταγγέλλει την κυβέρνηση 
για όσα κάνει και όσα δεν κάνει, με προφανή σκοπό 
μια φτηνή αντιπολίτευση.

Σε κάθε περίπτωση, με την Ελλάδα να είναι η μόνη 
ευρωπαϊκή χώρα που η αντιπολίτευση τηρεί τέτοια 
στάση, η προσπάθεια για να αντιμετωπιστεί από την 
κυβέρνηση το βίαιο κύμα ms C0VID-19, που πλήττει 
όλο τον κόσμο και όλεε tis ευρωπαϊκέε xcopss, δεν 
πρόκειται να ανακοπεί. Τα ποσοστά του εμβολιασμού 
βελτιώνονται, τα μέτρα δείχνουν να αποδίδουν και οι 
επιστήμονεε περιμένουν να κοπάσει το κύμα, που αυτήν 
τη στιγμή βρίσκεται στο αποκορύφωμά του. Οι καταγ- 
γελίεε τύπου ΠΟΕΔΗΝ όχι μόνο δεν προσφέρουν κάτι, 
αλλά επιδεινώνουν το μεγάλο πρόβλημα εμπιστοσύνηε, 
που οδηγεί ένα μέροε ms koivcovios να αρνείται τον 
εμβολιασμό. Κι αυτό δεν είναι καλή υπηρεσία.

Ε.Κ.

Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΥΓΕΙΑΣ διαψεύδει μετά βδελυγ- 
pias tis καταγγελία ms ΠΟΕΔΗΝ για VIP ΜΕΘ, 
αλλά δεν απαντάει πώε ο γνωστόε ιεράρχηε 
και ο γνωστόε δημοσιογράφοε. ανεμβολίαστοι 
και οι δύο. βρήκαν σε χρόνο μηδέν κρεβάτι σε 
μονάδα, ενώ πάνω από εκατό άνθρωποι περι
μένουν τη σειρά tous.

ΤΙπον HH6EPH0H Η;

Δεν απαντάει, επίση5, 
πώε ούτε έναε επώ- 
vupos δεν βρίσκεται 
axis λίστεε avapovns 
για ΜΕΘ.

Η τακτική η κυβέρ
νηση να μην απαντά
ει. ή να απαντάει με 
fake news και αποσιωπήσει, έχει γίνει κανο
νικότητα. Πόσοι πεθαίνουν εκτόε ΜΕΘ: Γιατί η 
Ελλάδα έχει διπλάσιο μέσο όρο νεκρών από την 
Ευρώπη; Πώε φτάσαμε να περιμένουν τη σειρά 
tous για Μονάδα Εντατική$ θεραπείαε πάνω από 
εκατό άνθρωποι κάθε μέρα: Πού θα σταματήσει 
το κακό να χάνονται τόσοι συμπολίτεε pas κάθε 
μέρα; Πόσο θα αντέξουν οι γιατροί και οι νο- 
σηλευτέε, που ζουν ένα δράμα εργασιακό και 
ηθικό: Το βασικό ερώτημα, opcos, που θα πρέπει 
να απασχολήσει κάθεΈλληνα είναι: Πότε επιτέ- 
λουε ο npcoOunoupYos θα εννοήσει τι γίνεται 
στη χώρα που κυβερνά; Ποια τραγωδία είναι σε
εξέλιξη:

Είπε πριν από λίγα εικοσιτετράωρα, σε αντι
φώνησή του npos τον πρόεδρο Πούτιν στη Μό
σχα, ότι η οικονομία αναπτύσσεται με πολύ γρή- 
γορουε ρυθμούε, καθώε η πανδημία φτάνει στο

τέλοε ms. Και το πώε και πόσο και npos το συμ
φέρον ποιων αναπτύσσεται η οικονομία, το ζει 
κάθε νοικοκυριό αυτή την εποχή ms ακρίβειαε. 
Αλλά από πού κι cos πού η πανδημία φτάνει στο 
τέλο$ ms; noios επιστήμοναε το λέει; Κι αν ο 
i'6ios ο πρωθυπουργόε κηρύσσει τη χαλαρότητα 

με τόση ελαφρότητα.

ΠΟΤΕ ΕΠΙΤΕΠΟΗΣ 
On ΕΝΝΟΗΣΟΥΝ
τίΝΕτηι ςτη χηοη

ι— -
και δείχνει ότι δεν 
έχει αντιληφθεί σε τι 
κυκλώνα βρίσκεται η 
χώρα, τι καλό μπο
ρούμε να περιμένου
με απ’ αυτόν και την 
κυβέρνησή του;

Οι εκατόμβεε των 
νεκρών, ο τρομακτικόε αριθμόε των 20.000 
τον οποίο πλησιάζουμε, οι ουρέ5 για ένα κρεβάτι 
διασωλήνωσηε, δεν είναι θέματα καταγγελίαε, 
πολιτικήε εκμετάλλευσηε ή αντιπαράθεσηε.

Είναι σκληρέε αλήθειεε που απαιτούν πρώ
τα απ' όλα να tis παραδεχτούμε. Αλλιώε, όταν 
ο πρωθυπουργόε, που κήρυξε ήδη τρειε ipop0s 
το τέλοε ms πανδημίαε, προβλέπει για ακόμη 
μία φορά ότι αυτό πλησιάζει, η Ελλάδα έχει ένα 
τεράστιο πρόβλημα. Όταν μάλιστα αυτό συνδυά
ζεται με την έλλειψη εμπιστοσύνηε που γεννάει η 
κυβερνητική ελαφρότητα, με το πάρτι των απευ- 
θείαε αναθέσεων, ακόμα και με tis διακρίσεΐ5 
στα νοσοκομεία που καταγγέλλονται, τότε κάτι 
πολύ σάπιο υπάρχει στο βασίλειο του κυρίου Μη- 
τσοτάκη. Κι αν δεν φτάσει το μαχαίρι στο κόκαλο.
η τραγωδία θα απλώνεται, αντί να περιορίζεται.

Ε.Σ.
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1  Η ΜΑΧΗ ΤΗΣ ΠΑΝΔΗΜΙΑΣ
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2038.51
cm²

Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΕΙΣΑΓΓΕΛΕΑΣ 
ΓΙΑ ΤΙΣ W 

ΚΑΒΑΤΖΕΣ ΣΤΙΣ 
ΕΝΤΑΤΙΚΕΣ!

Σάλος μετά ης καταγγελίες. ■ 8
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1  Η ΜΑΧΗ ΤΗΣ ΠΑΝΔΗΜΙΑΣ
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

' ΒΑέπουν... ύφεση 
ms navSnpias 
παρά tods ακόμη 
81 θανάτουs και ns 
5.523 νεεβ μοΑσνσεκ
Δεν έχει τέλος ο τραγικός απολογισμός της πανδημίας 
στη χώρα μας, καθώς άλλοι 81 άνθρωποι έχασαν τη ζωή 
τους το τελευταίο 24ωρο, ανεβάζοντας τον συνολικό 
αριθμό των θυμάτων στα 18.982.

Οριακή μείωση εμφάνισαν οι διασωληνωμένοι, κα
θώς από 709 έπεσαν στους 708, την ώρα που οι εισαγω
γές έφτασαν ης 429. Οσον αφορά τα κρούσματα, σε σύ
νολο 322.519 τεστ (24.028 μοριακά και 298.491 rapid) 
εντοπίστηκαν 5.523 νέες μολύνσεις, οι περισσότερες εκ 
των οποίων για ακόμη μία ημέρα στην Ατηκή (1.629) και 
τη Θεσσαλονίκη (940).

Λίγη ώρα μετά ης ανακοινώσεις του ΕΟΔΥ, χθες το 
απόγευμα, ακολούθησε η ενημέρωση των συντακτών 
Υνείας από την καθηγήτρια Παιδιατρικής Λοιμωξιολο- 
γίας Βάνα Παπαευαγγέλου και τον επίκουρο καθηγη
τή στο Τμήμα Υγιεινής και Επιδημιολογίας της Ιατρικής 
Σχολής του ΕΚΠΑ Γκίκα Μαγιορκίνη. Η κυρία Παπαευ- 
αγγέλου αναφέρθηκε στη δεύτερη συνεχή εβδομάδα 
ύφεσης της πανδημίας, δίνοντας έμφαση στη σημασία 
του εμβολιασμού με την αναμνηστική ή τρίτη δόση του 
εμβολίου.

«Η πανδημία στη χώρα εμφανίζει πλέον σαφή ύφε
ση για δεύτερη συνεχόμενη εβδομάδα, με τον μέσο όρο 
επταημέρου να κυμαίνεται κάτω από ης 6.000 νέες μο
λύνσεις ανά ημέρα και τη διάμεση ηλικία των κρουσμά
των να παραμένει σταθερή στα 37 έτη» είπε και προσέ
θεσε:

«Το σύστημα υγείας συνεχίζει να πιέζεται σημανηκά, 
λόγω του μεγάλου αριθμού νοσηλευόμενων ασθενών, 
που υπολογίζονται στην επικράτεια στους 4.800. Ομως, 
την περασμένη εβδομάδα παρατηρήθηκε σαφής μείωση 
σης νέες εισαγωγές, για πρώτη φορά έηεπα από οκτώ 
εβδομάδες συνεχούς αύξησης των νέων νοσηλειών».

Μιλώντας για τα κρούσματα σε ανηλίκους, η κυρία 
Παπαευαγγέλου είπε πόας, παράλληλα με την ύφεση της 
πανδημίας στη χώρα μας, ης τελευταίες δύο εβδομάδες 
παρατηρήθηκε μείωση και των κρουσμάτων στα παιδιά 
4 έως 18 ετών.

Από την πλευρά του, ο κ. Μαγιορκίνης μίλησε για την 
αυξημένη πίεση στο ΕΣΥ, αν και είπε πως υπάρχει εικό
να σταθεροποίησης και ύφεσης. Παράλληλα απηύθυ- 
νε θερμή παράκληση για εκτέλεση των τεστ πριν από τα 
Χριστούγεννα, ενώ αναφορικά με τη μετάλλαξη Ομικρον 
εξήγησε πως υπάρχει πιθανότητα επικράτησης μέρα με 
τη μέρα και είναι θέμα χρόνου να συμβεί στη χώρα μας 
ό,η συμβαίνει και στον υπόλοιπο κόσμο.

0ιαπ3ήρωιοι 
γιατροί των 
Κέντρων Yyaas 
αναστέΜουν 
από Δευτέρα 
τίκσσιιιπήπστπ»
Αποφασισμένοι να διεκδικήσουν 
τα δεδουλευμένα τους είναι οι 
γιατροί των Κέντρων Υγείας της 
χώρας, οι οποίοι προανήγγει
λαν αναστολή όλων των εμβολι
ασμών από τη Δευτέρα. Ολόγος 
της απόφασής τους αυτής είναι, 
όπως καταγγέλλουν, το γεγονός 
ότι δεν έχουν πάρει τα χρήματα 
που τους αναλογούν για τις εφη
μερίες των τελευταίων έξι μηνών.

«Αυτά τα πράγματα είναι 
πρωτοφανή. Ως το 2020 πλη
ρώνονταν κανονικά μέχρι το τέ
λος του χρόνου όλες οι τακτικές 
υπερωρίες, οι οποίες-σημειωτέ- 
ον- προβλέηονται από τον Προ
ϋπολογισμό. Μας κοροϊδεύουν! 
Να βρουντοντρόπο να μας πλη
ρώσουν, όπως πληρώνουν τους 
βουλευτές κάθε μήνα στην ώρα 
τους» ανέφερε, μεταξύ άλλων, 
μέλος της Ενωσης Ιατρών Νο
σοκομείων Αθήνας, τονίζοντας 
πως έχουν γίνει δύο συναντήσεις 
με τη διοίκηση της Α' Υγειονομι
κής Περιφέρειας, κατά τις οποί
ες οι αρμόδιοι τους καθησύχα
σαν πως θα πληρωθούν στις 27 
Οκτωβρίου και τις 27 Νοεμβρίου. 
Ομως δεν πήραν δεκάρα!

Στην ανακοίνωση που εξέ
δωσαν οι εργαζόμενοι κάνουν 
λόγο για παντελή αδιαφορία της 
παπικής ηγεσίας και του αρμόδι

ου υπουργείου, την ώρα μάλιστα 
που έχουν στείλει αναλυτική έγ
γραφη αναφορά για τα προβλή
ματα των Κέντρων Υγείας.

«Είναι ντροπή α συνάδελφοί 
μας να δίνουν μάχες στην πρώτη 
γραμμή για την αντιμετώπιση των 
ασθενών με Covid και σε αυτούς 
τους δύσκολους καιρούς να πα
ραμένουν απλήρωτοι. Είναι, άλ
λωστε, γνωστό ότι η δημόσια 
Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υνείας 
είναι η πρώτη γραμμή άμυνας 
ενάντια στην πανδημία, όσο και 
ενάντια στη λοιπή νοσηρότητα. 
Η Ενωση Ιατρών Νοσοκομείων 
Αθήνας θα στηρίξει κάθε κινητο
ποίηση των συναδέλφων για την 
διεκδίκηση των αυτονόητων» κα
ταλήγει η ανακοίνωση.

Αρχιοαν
ιι Παρέμβαση εισαγγελέα για 
την καταγγελία τοααροέδροα 
τηε Π0ΕΔΗΝ ότι«καβατξώνουν» 
κρεβάτια για ρεγαλόαχηροαε
Με καθυστέρηση 24 ωρών είχαμε πα
ρέμβαση εισαγγελέα, μετά τον πολιτικό 
σεισμό που προκάλεσαν οι καταγγελίες 
του Μιχάλη Γιαννάκου για την ύπαρξη 
VIP ΜΕΘ στα δημόσια νοσοκομεία.
Ο θάνος Πλεύρης ανέβασε χθες στα ύψη 
τους τόνους, καταθέτοντας αναφορά αξι
όποινων πράξεων κατά του κ. Γιαννάκου 
στον Αρειο Πάγο, ενώ η ΠΟΕΔΗΝ πέρα
σε άμεσα στην αντεπίθεση, υποβάλλοντας 
και αυτή αναφορά στο ανώτατο δικαστή
ριο. Πλέον, το κλίμα μυρίζει μπαρούτι, και 
μοιάζει αναπόφευκτη η μετωπική σύγκρου
ση υγειονομικών και κυβέρνησης, με φό
ντο τις διασωληνώσεις ασθενών.

Οι καταγγελίες της ηγεσίας της ΠΟΕ
ΔΗΝ για την ύπαρξη «VIP 
κλινών ΜΕΘ» έφτα
σαν στη Δικαιοσύ
νη το πρωί της Πέ
μπτης. Η εντολή της 
πρόίσταμένης της 
Εισαγγελίας Πρω
τοδικών Αθηνών 
Σωτηρίας Παπαγε- 
ωργακοπούλου εί
ναι να διερευνη- 
θούν οι καταγγελί
ες του προέδρου 
της ΠΟΕΔΗΝ Μιχά
λη Γιαννάκου, να δι
ακριβωθεί η βασι- 
μότητά τους και να 
εντοπιστεί αν προ
κύπτει η διάπραξη του 
αδικήματος της παράβασης καθήκοντος 
για όσους τυχόν εμπλέκονται στον αποκλει
σμό ασθενών που σήμερα χρειάζονται εκ 
σαγωγή σε ΜΕΘ από κλίνες που είναι δια
θέσιμες.

Λίγη ώρα αργότερα, ο υπουργός Υγεί
ας θάνος Πλεύρης κατέθετε αναφορά 
αξιόποινων πράξεων στην Εισαγγελία του 
Αρείου Πάγου κατά του προέδρου της ΠΟ
ΕΔΗΝ, αλλά και κατά παντός υπευθύνου, 
κατηγορώντας τον πως διακινεί «ψευδείς 
και συκοφαντικές ειδήσεις για δήθεν ύπαρ
ξη κλινών ΜΕΘ που κρατούνται για επιλεγ

μένα πρόσωπα και δεν διατίθενται στους 
ασθενείς».

«Πλέον, όσοι διακινούν τις ψευδείς ει
δήσεις θα κληθούν να λογοδοτήσουν, κα
θώς προκλητικά συκοφαντούν ιατρούς, νο
σηλευτές και προσωπικό του ΕΚΑΒ που 
βρίσκονται στην πρώτη γραμμή αντιμετώ
πισης της πανδημίας» αναφέρει η σχετική 
ανακοίνωση του υπουργείου Υγείας.

Η οξεία αντίδραση του θάνου Πλεύ- 
ρη φαίνεται πως έκανε τον κυβερνητικό εκ
πρόσωπο να αλλάξει προσέγγιση και να 
ευθυγραμμιστεί πλήρως με τη «σκληρή» 
γραμμή του υπουργού Υγείας. «Οι ΜΕΘ εί
ναι διαθέσιμες αποκλειστικά και μόνο με 
ιατρικά κριτήρια, είναι αδιανόητος κάθε δι

αχωρισμός των ασθενών 
που έχουν ανάγκη 
για είσοδο σε κλί
νες ΜΕΘ. Ιατρικά, 
αποκλειστικά και 
μόνο, είναι τα κριτή
ρια. Οποιοσδήποτε 
άλλος ισχυρισμός 
είναι αβάσιμος» 
ανέφερε ο κ. Οικο
νόμου κατά τη διάρ
κεια της ενημέρω
σης των πολιτικών 
συντακτών.

Στις αλλεπάλ
ληλες κυβερνητι
κές επιθέσεις, η 
ΠΟΕΔΗΝ απάντη

σε νωρίς το μεσημέ
ρι με προσφυγή στη Δικαιοσύνη, την οποία 
προανήγγειλε μέσω μιας σκληρής ανακοί
νωσης, επί της ουσίας χωρίς να κάνει βήμα 
πίσω απ' όσα κατήγγειλε ο Μιχάλης Γιαννά- 
κος. Συγκεκριμένα, η ΠΟΕΔΗΝ έκανε γνω
στό πως συντάσσει με τη νομική της σύμ
βουλο αναφορά, την οποία θα καταθέσει 
την επόμενη εβδομάδα στην Εισαγγελία 
του Αρείου Πάγου προκειμένου να διερευ- 
νηθεί η διαχείριση των διασωληνωμένων 
ασθενών που βρίσκονται εκτός ΜΕΘ.

«Με βάση το πληροφοριακό σύστη
μα του υπουργείου Υγείας προκύπτει ότι

τιεκλίνεε
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1  Η ΜΑΧΗ ΤΗΣ ΠΑΝΔΗΜΙΑΣ
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

λειτουργούν 647 κλίνες 
ΜΕΘ για ασθενείς κορο- 
νοϊού. Στο σύστημα εμφανί
ζονται δεκάδες κενές κλίνες 
ΜΕΘ καθημερινά. Το υπουρ
γείο Υγείας ανακοινώνει πο
σοστό κάλυψης των ΜΕΘ 
κάτω του 100%. Με βάση 
την ημερήσια ενημέρωση 
του ΕΟΔΥ για τα κρούσμα
τα κορονοϊού, προκύπτει ότι 
οι διασωληνωμένοι ασθενείς 
με κορονοϊό εκτός ΜΕΘ στα
θερά υπερβαίνουν τους 100 ασθε
νείς ημερησίως. Πολλοί παραμένουν για 
πολλές ημέρες εκτός ΜΕΘ. Ζητάμε να διε- 
ρευνηθεί από την Εισαγγελία εάν τηρείται η 
σειρά προτεραιότητας των διασωληνωμέ- 
νων εκτός ΜΕΘ εγγραφής στη λίστα ανα
μονής του ΕΚΑΒ-ΕΚΕΠΥ για ΜΕΘ» ανα
φέρει, μεταξύ άλλων, η ΠΟΕΔΗΝ, καταλή- 
γοντας να διερωτάται: «Για ποιον λόγο δεν 
δεσμεύονται οι κλίνες με ασθενείς και εμ

φανίζονται κενά;»
Οι καταγγελίες του προ

έδρου της ΠΟΕΔΗΝ έχουν 
προκαλέσει και έναν «μίνι εμ
φύλιο» ανάμεσα στους υγειο

νομικούς. Κατά τη διάρκεια 
χθεσινής του τηλεοπτικής 
συνέντευξης, ο κ. Γιαννά- 
κος συγκρούστηκε με την 
πρόεδρο της ΕΙΝΑΠ Ματί- 

να Παγώνη, η οποία είχε δι- 
αψεύσει τους ισχυρισμούς 

του ήδη από το απόγευμα της 
Τετάρτης.

Ειδικότερα, μιλώντας στη δημόσια τη
λεόραση, ο κ. Γιαννάκος επανέφερε την 
καταγγελία, λέγοντας ηως το υπουργείο 
Υγείας εμφανίζει διαθεσιμότητα σε ΜΕΘ, 
την ώρα που υπάρχει μακρά λίστα ασθε
νών που περιμένουν για μία κλίνη. Μάλι
στα, είπε πως «υπάρχουν τρύπες στο σύ
στημα. Οι επώνυμοι δεν περιμένουν όπως 
οι κοινοί θνητοί», κάνοντας αναφορά

στον μητροπολίτη Αιτωλίας και Ακαρνανί
ας, ο οποίος βρήκε ΜΕΘ στον Ευαγγελι
σμό μέσα σε λίγες ώρες, την ώρα που ένας 
δδχρονος ασθενής στο ίδιο νοσοκομείο 
φέρεται ότι περίμενε ημέρες.

Από την πλευρά της, η Ματίνα Παγώ
νη έκανε λόγο για συκοφαντίες και υποστή
ριξε πως δεν υπάρχουν καταγγελίες στην 
Ενωση Ιατρών Νοσοκομείων Αθηνών - Πει
ραιώς σχετικά με κενές κλίνες ΜΕΘ και VIP 
ασθενείς.

«Δεν υπάρχει κανένας συνάδελφός 
μου που να υπάρχει κενό κρεβάτι και να μη 
μεταφέρει άρρωστο» ξεκαθάρισε η πρόε
δρος της ΕΙΝΑΠ και πρόσθεσε: «Οταν έρ
χεται στο κρεβάτι στα νοσοκομεία οποιοσ
δήποτε ασθενής, είναι το ίδιο. Η διακίνηση 
των ασθενών μεταξύ των διασωληνωμένων 
στα τμήματα και τις ΜΕΘ γίνεται ως εξής: 
οι γιατροί παίρνουν τις λίστες από το ΕΚΑΒ 
και το ΕΚΕΠΙ και σε άμεση επικοινωνία μα
ζί μας συνεννοούμαστε για τη μετακίνηση 
των ασθενών».

ΜΑΡΤΥΡΙΑ-ΣΟΚ ΔΑΣΚΑΛΑΣ: 
«ΟΔΙΑΣΩΛΗΝΩΜΕΝΟΣ 

ΝΕΦΡΟΠΑΘΗΣ 
ΑΔΕΛΦΟΣ ΜΟΥ 

“ΕΣΒΗΣΕ” ΕΚΤΟΣ ΜΕΘ»

Πίσω από τους αριθμούς για τις διασωληνώσεις 
εκτός ΜΕΘ κρύβονται ανθρώπινες ζωές, δράματα 
και ιστορίες πόνου. Μια τέτοια ιστορία εξιστόρησε 
χθες στον ραδιοφωνικό σταθμό Κόκκινο και στον 
δημοσιογράφο Γιώργο Τραπεζιώτη π εκπαιδευτικός 
Μαρίνα Δημητρίου, η οποία το περασμένο καλοκαί
ρι έχασε τον νεφροπαθή αδελφό της, που πέθανε 
διασωληνωμένος σε απλό θάλαμο νοσοκομείου, αν 
και ήταν εμβολιασμένος κατά του κορονοϊού.

Η μαρτυρία της δασκάλας ήταν πραγματική 
γροθιά στο στομάχι όλων εκείνων των μεγαλόσχη
μων που καθημερινά παραδέχονται με άνεση ότι 
100 άνθρωποι διασωληνώνονται εκτός ΜΕΘ, του 
υπουργού Υγείας που δηλώνει χωρίς αιδώ πως οι 
διασωληνώσεις εκτός ΜΕΘ γίνονται με βάση τα ια
τρικά κριτήρια, αλλά και του πρωθυπουργού που εί
πε ηως είναι ίδια η διασωλήνωση εντός και εκτός 
ΜΕΘ! Η Μαρίνα Δημητρίου κατήγγειλε τις πρωτο
φανείς συνθήκες που επικρατούν στα νοσοκομεία, 
περιγράφοντας χώρους γεμάτους ράντσα, για
τρούς να τρέχουν παντού, νοσηλευτικό προσωπικό 
που στο βλέμμα του καθρεφτιζόταν η απόγνωση, 
ασθενείς απομονωμένους που ζητούσαν λίγο νερό 
απλώς για να μιλήσουν σε κάποιον. Ο αδελφός της, 
όπως και άλλοι, διασωληνώθηκε στον απλό θάλα
μο, όπου βρέθηκε αρχικά κρεβάτι, και εκεί κατέ
ληξε.

«Αυτό που συμβαίνει στα νοσοκομεία είναι 
εγκληματικό, αυτοί είναι εγκληματίες πανδημίας 
και πρέπει να τιμωρηθούν, έχουν αφήσει ένα ολό
κληρο σύστημα μόνο του, όλους τους υγειονομι
κούς να παλεύουν, να ζουν την κόλασή τους» είπε 
και συμπλήρωσε:

«Εγώ ξέρω ότι ο αδελφός μου άφησε την τελευ
ταία του πνοή εκεί, σε ένα απλό δωμάτιο, Διασωλη- 
νώθηκε εκεί, όπου καθένας μπορούσε να μπαίνει, 
να τον ακουμπάει, να τον κοιτάει, να τον φτύνει, αν 
θέλει! Μας έλεγαν ότι δεν έχει κανένα νόημα γιατί 
είναι σε κώμα, αλλά έφευγες και άκουγες τα τελευ
ταία του λόγια που ήταν “πάρε με από δω”..,».

Η ίδια, βρίσκοντας αποθέματα δύναμης, προ
ανήγγειλε ηως θα δημιουργήσει μια ομάδα για να 
έρθει σε επαφή με όλες εκείνες τις οικογένειες 
που έχασαν ανθρώπους τους εκτός των ΜΕΘ.

«Δεν έχουν στερήσει, όμως, τη δική μου αξιο
πρέπεια. Οταν ο πόνος μου γίνει οργή και σταθώ 
στα πόδια μου, τότε θα μαζέψω κι άλλους με την 
ίδια οργή, θέλω να τους καταγγείλω, λένε ψέματα!» 
είπε και πρόσθεσε: «Εκτός ΜΕΘ - Ομάδα συγγενών 
αηοθανόντων θυμάτων, αυτό θα φτιάξω, θα το δεί
τε τις επόμενες ημέρες, θα σας βρω να μιλήσουμε, 
να πούμε αυτό που ζούμε, την κόλαση που έχουμε 
περάσει, τίποτε άλλο».

Σημειώνεται ότι η κυρία Δημητρίου επικοινώνη
σε με τον σταθμό Κόκκινο 105,5 εξοργισμένη από 
τις δηλώσεις στην ίδια εκπομπή του βουλευτή Β' 
Πειραιά της Ν.Δ. Δημήτρη Μαρκόπουλου, που εί
χε υποστηρίξει μία ημέρα νωρίτερα ότι «δεν υπάρ
χει αυτό που λέει η αντιπολίτευση, ένα πλήθος θα
νάτων ανθρώπων που τους έχουμε πετάξει σε ρά
ντσα, δίχως υγειονομική βοήθεια», ενώ σε άλλο ση
μείο είχε κάνει λόγο για πολιτική εκμετάλλευσης 
από συνδικαλισμό που κρύβει σκοπιμότητες, αλλά 
και σπέκουλα από τον ΣΥΡΙΖΑ.
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1  Εισαγγελικη παρέμβαση για τις δηλώσεις Γ
ιαννάκου περί ΜΕΘ για VIP ασθενείς

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

282.13 cm² Κυκλοφορία: 2340

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Εισαγγελικη παρέμβαση για τις δηλώσεις 
Γιαννάκου περί ΜΕΘ για VIP ασθενείς

Τ
ην άμεση παρέμβαση της Δικαιο
σύνης προκάλεσαν οι καταγγελί
ες του Προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ 
Μιχάλη Γ ιαννάκου για Μονάδες Εντα

τικής Θεραπείας που παραμένουν 
κλειστές για την ενδεχόμενη νοσηλεία 
VIP προσώπων.
Με παραγγελία της προϊσταμένης της 
Εισαγγελίας Πρωτοδικών Αθηνών Σωτη
ρίας Παπαγεωργακοπούλου οι επίμαχες 
καταγγελίες εντάσσονται στο πλαίσιο 
προκαταρκτικής εξέτασης που διενερ- 
γείται εδώ και καιρό από τις εισαγγελι- 
κές αρχές με αφορμή καταγγελίες για 
θανάτους ασθενών εκτός ΜΕΘ.
Στο μεταξύ, ο Υπουργός Υγείας Θάνος 
Πλεύρης κατέθεσε ενώπιον του Εισαγ- 
γελέως του Αρείου Πάγου αναφορά α
ξιόποινων πράξεων κατά του προέδρου 
της ΠΟΕΔΗΝ και παντός υπευθύνου που 
διακινεί ψευδείς και συκοφαντικές ειδή
σεις για δήθεν ύπαρξη κλινών ΜΕΘ που 
κρατούνται για επιλεγμένα πρόσωπα και 
δεν διατίθενται στους ασθενείς.
Πλέον, όπως αναφέρει, "όσοι διακι
νούν τις ψευδείς ειδήσεις θα κληθούν 
να λογοδοτήσουν, καθώς προκλητικά 
συκοφαντούν ιατρούς, νοσηλευτές και 
προσωπικό του ΕΚΑΒ που βρίσκονται 
στην πρώτη γραμμή αντιμετώπισης 
της πανδημίας".
Την ίδια ώρα, αναφορά την οποία θα κα
ταθέσει στην Εισαγγελία του Αρείου Πά
γου την επόμενη εβδομάδα, προκειμέ- 
νου να διερευνηθεί η διαχείριση των δια- 
σωληνωμένων ασθενών που βρίσκονται 
εκτός Μονάδων Εντατικής Θεραπείας, 
συντάσσει η εκτελεστική επιτροπή της 
ΠΟΕΔΗΝ με τη νομική σύμβουλό της. 
Στην ανακοίνωσή της η ΠΟΕΔΗΝ, ανα
φέρει ότι με βάση το πληροφοριακό σύ
στημα του Υπουργείου Υγείας προκύ
πτει ότι λειτουργούν 647 κλίνες ΜΕΘ για

ασθενείς κορωνοΐού.
“Στο σύστημα εμφανίζονται δεκάδες 
κενές κλίνες ΜΕΘ καθημερινά. Το Υ
πουργείο Υγείας ανακοινώνει ποσοστό 
κάλυψης των ΜΕΘ κάτω του 100%. Με 
βάση την ημερήσια ενημέρωση του Ε- 
ΟΔΥ για τα κρούσματα κορωνοΐού 
προκύπτει ότι οι διασωληνωμένοι α
σθενείς με κορωνοϊό εκτός ΜΕΘ στα
θερά υπερβαίνουν τους 100 ασθενείς 
ημερησίως. Πολλοί παραμένουν για 
πολλές ημέρες εκτός ΜΕΘ.
Ζητάμε να διερευνηθεί από την εισαγγε
λία εάν τηρείται η σειρά προτεραιότητας 
των διασωληνωμένων εκτός ΜΕΘ εγ
γραφής στη λίστα αναμονής του ΕΚΑΒ - 
ΕΚΕΠΥ για ΜΕΘ” σημειώνει.
Παράλληλα ρωτά: " Για ποιο λόγο δεν 
δεσμεύονται οι κλίνες με ασθενείς και 
εμφανίζονται κενά; .
Διαπιστώσαμε την Τετάρτη 1/12/2021 
στο Νοσοκομείου του Αγρίνιου Μητρο
πολίτης βρήκε ΜΕΘ σε λίγες ώρες εν α
ναθέσει με 58χρονο ασθενή με υποκεί
μενα νοσήματα που ήταν διασωληνωμέ- 
νος σε κλινική άνω των πέντε ημερών ό
πως κατήγγειλε η σύζυγος του και μετά 
το θόρυβο που προκλήθηκε την επόμενη 
ημέρα βρέθηκε κλίνη ΜΕΘ σε Νοσοκο
μείο των Ιωαννίνων.
Υπάρχουν σταθερά άνω των 100 διασω- 
ληνωμένων ασθενών στα περισσότερα 
νοσοκομεία της χώρας οι οποίοι βρίσκο
νται εκτός ΜΕΘ είτε σε απλούς θαλά
μους κλινικών είτε σε χειρουργικές αί
θουσες ή Μονάδες Αυξημένης Φροντί
δας. Ο εξοπλισμός για τους περισσότε
ρους είναι υποτυπώδης. Η ιατρική και 
νοσηλευτική φροντίδα πλημμελής λόγω 
τραγικών ελλείψεων προσωπικού. Πολ
λοί εκ των διασωληνωμένων ασθενών 
που βρίσκονται εκτός ΜΕΘ χάνουν τη 
ζωή τους...".
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1  Σχεδόν 200 διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ, αλλά ο
ιδιωτικός τομέας θησαυρίζει

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,12-13 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

2040.34
cm²

Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΣΕΛ. 12 ■ 13

Σχεδόν 200 διασωΑηνωμένοι 
εκτός ΜΕΘ, αΑΑά ο ιδιωτικός 
τομέας θησαυρίζει
• ΚΚΕ: Να μην κουνάνε το δάχτυλο στον λαό! Ο ιδιωτικός 
τομέας Υγείας, αντί να επιταχθεί, αποτελεί από μόνος 
του ένα «VIP σύστημα Υγείας» με τεράστια κέρδη
• Εγκληματικές ευθύνες της κυβέρνησης και 
των προκατόχων της για τη γύμνια του συστήματος Υγείας 
Πλησιάζουν τις 19.000 οι νεκροί της πανδημίας

ΑΣΦΥΚΤΙΚΗ Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ 
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
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1  Σχεδόν 200 διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ, αλλά ο ιδιωτικός τομέας
θησαυρίζει

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,12-13 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Πλημμυρίζουν με ασθενείς, 
στενάζουν από τις ελλείψεις
Τραγικές εικόνες μετά από κάθε εφημερία,
ενώ τα λουκέτα παραμένουν σε νοσοκομεία που θα μπορούσαν να λειτουργήσουν

Μ
ε 165 ασθενείς έχουν «πλημμυρίσει» οι Παθολογικές κλινι
κές A’ - Β’ και η Πνευμονολογική κλινική στο Νοσοκομείο 
«θριάσιο», μετά και την εφημερία της Τρίτης 7 Δεκέμβρη, 
αποκαλύπτοντας για μια ακόμα φορά τις τραγικές επιπτώ
σεις από τα λουκέτα που μπήκαν σε δημόσια νοσοκομεία, όπως 
αυτό στο «Αγία Βαρβάρα» πριν από 10 χρόνια.

Στο ιατρείο COVID του ΤΕΠ (που στελεχώνεται από 3 μόνο παθο
λόγους του ΤΕΠ, οι οποίοι έχουν ξεπεράσει κάθε όριο ψυχικής και 
σωματικής αντοχής) προσήλθαν και εξετάστηκαν 95 ασθενείς, με 
ύποπτη συμπτωματολογία για COVID, μόνο την περασμένη Τρίτη. 
«Προσέλευση που αποτελεί αρνητικό "ρεκόρ" στο νοσοκομείο για 
την περίοδο του 4ου κύματος και σχετίζεται άμεσα με τη ραγδαία 
εξάπλωση της επιδημίας στη Δυτική Αττική, λόγω της χαμηλής 
εμβολιαστικής κάλυψης αλλά και της ανυπαρξίας μέτρων για την 
προστασία της υγείας στους εκατοντάδες μεγάλους εργασια
κούς χώρους και του επικίνδυνου συνωστισμού χιλιάδων εργα
ζομένων στα αραιά δρομολόγια του προαστιακού και των λεω
φορείων», σημειώνει το Σωματείο Εργαζομένων του Νοσοκομείου.

Η εφημερία μάλιστα ολοκληρώθηκε με μηδενικές διαθέσιμες 
κλίνες COVID (απλής νοσηλείας και ΜΕΘ), με διακομιδές ασθε
νών COVID σε άλλο νοσοκομείο και με δεκάδες εισαγωγές ασθε
νών COVID και μη COVID στις Παθολογικές κλινικές και στην Πνευ- 
μονολογική κλινική που έχουν φρακάρει, έχοντας «διασκορπισμέ
νους ασθενείς σε 3 διαφορετικούς ορόφους του νοσοκομείου», ό
πως καταγγέλλει το Σωματείο Εργαζομένων «θριασίου».

Το Σωματείο αναδεικνύει τις πολύ σοβαρές ελλείψεις σε ιατρι
κό και νοσηλευτικό προσωπικό, σε ένα νοσοκομείο που αποτελεί 
νοσοκομείο αναφοράς από την έναρξη της επιδημίας και έκτοτε 
νοσηλεύει αδιάλειπτα ασθενείς με COVID, χωρίς να έχει ενισχυ- 
θεί με παθολόγους και πνευμονολόγους.

Μάλιστα, όπως καταγγέλλει, «αν και καταγράφονται διαρκώς 
κρούσματα λοίμωξης με SARS-CoV-2 σε εργαζόμενους και νο
σηλευόμενους, λόγω των απαράδεκτων οδηγιών του ΕΟΔΥ, έχει 
σταματήσει ο αναγκαίος προληπτικός έλεγχος των εργαζομέ
νων, με την αιτιολογία ότι "είναι εμβολιασμένοι", αν και έχει α- 
ποδειχθεί ότι και οι εμβολιασμένοι μπορούν να νοσήσουν και 
να μεταδώσουν».

«Η ραγδαία εξάπλωση της επιδημίας, σε συνδυασμό με την άρ
νηση της κυβέρνησης να στελεχώσει και επαναλειτουργήσει το 
Νοσοκομείο Δ. Αττικής "Αγία Βαρβάρα" και να επιτάξει ιδιωτικές 
μονάδες Υγείας για τη νοσηλεία ασθενών με COVID, αντικειμενι
κά επαναφέρει τον κίνδυνο το θριάσιο Νοσοκομείο να μετατρα
πεί ξανά σε μιας νόσου, αφήνοντας ακάλυπτους δεκάδες χιλιά
δες κατοίκους και εργαζόμενους της ευρύτερης περιοχής», ση
μειώνει το Σωματείο.

Χωρίς βασικές ιατρικές ειδικότητες 
και στο Νοσοκομείο «Παμμακάριστος»

Σε κινητοποίηση προχώρησαν τις προηγούμενες μέρες και οι 
εργαζόμενοι στο Νοσοκομείο «Παμμακάριστος», με πρωτοβουλία 
του Συλλόγου Εργαζομένων, ενάντια στην υποστελέχωση, στην έλ
λειψη ιατρών σε βασικές ειδικότητες και τη συνολική υποβάθμι- 
σή του. Τα αιτήματα αιχμής ήταν η επιστροφή των ειδικών ιατρών 
που είναι σε μετακίνηση σε άλλα νοσοκομεία, η άμεση ενίσχυση 
του Παθολογικού με παθολόγους και πνευμονολόγους εφόσον 
νοσηλεύονται ασθενείς με Covid-19, η ενίσχυση του Ακτινολογι
κού με ακτινολόγους, η επιτάχυνση της διαδικασίας πρόσληψης ι
ατρών για θέσεις που έχουν ήδη προκηρυχθεί, η προκήρυξη όλων 
των κενών οργανικών θέσεων ιατρών, η μονιμοποίηση όλων των

συμβασιούχων (35% των εργαζομένων του νοσοκομείου), η άρση 
της αναστολής εργασίας για τους ανεμβολίαστους εργαζόμενους 
(16). Επίσης, αίτημα του Συλλόγου είναι η απεμπλοκή του νοσοκο
μείου από τον εμβολιασμό και η ένταξή του στις δομές ΠΦΥ, κα
θώς και η μη μετατροπή εκ νέου του ΓΝ «Παμμακάριστος» σε α
ποκλειστικής νοσηλείας κορονοϊόύ, ενδεχόμενο που αναφέρεται 
από την ΥΠΕ, διότι η εμπειρία έδειξε ότι ανάλογη πρακτική επέ
φερε επιπλέον υποβάθμιση.

Στη συγκέντρωση παρευρέθηκαν και μίλησαν ο Τάκης Παντε
λής, από την ΠΟΕΔΗΝ, και ο θοδωρής Αλωνιστιώτης, μέλος του 
ΔΣ της ΕΙΝΑΠ και του ΓΣ της ΟΕΝΓΕ, οι οποίοι δήλωσαν την αλ
ληλεγγύη τους και τη στήριξη των Ομοσπονδιών στα αιτήματα των 
εργαζομένων. Επίσης, δυναμικό «παρών» έδωσαν κάτοικοι της πε
ριοχής. Παρέμβαση έκανε η πρόεδρος του Στεκιού Εργαζομένων 
και Νεολαίας Πατησίων - Κυψέλης, Τούλα Ζαγαρέλου, ενώ παρου
σία είχαν και μέλη του Χώρου Κινημάτων Αλληλεγγύης και Πολι
τισμού της περιοχής.

Να σημειωθεί ότι την περασμένη Παρασκευή τέθηκε σε ισχύ α
πόφαση της 1ης ΥΠΕ για αύξηση των διατιθέμενων κλινών για νο
σηλεία ασθενών με Covid-19 στις 75, οπότε συνυπολογίζοντας τις 
35 κλίνες του Παθολογικού ο συνολικός αριθμός κλινών ανήλθε 
στις 110 για ένα μόνο τμήμα, χωρίς αύξηση των ιατρών. Παράλλη
λα, με απόφαση της 1ης ΥΠΕ, λειτουργεί πλέον και νέα εμβολια- 
στική γραμμή στο νοσοκομείο (3 συνολικά).

Παράσταση διαμαρτυρίας από 
τους νοσοκομειακούς γιατρούς Αχάΐας

Διαμαρτυρία στα γραφεία της 6ης ΥΠΕ στην Πάτρα πραγματο
ποίησαν οι υγειονομικοί την Τετάρτη, μετά από κάλεσμα της Ε
νωσης Ιατρών Νοσοκομείων Αχαΐας. Τη στιγμή που τα προβλή
ματα μεγεθύνονται, οι γιατροί κατήγγειλαν τα μειωμένα κονδύλια 
που προβλέπονται απ’ τον κρατικό προϋπολογισμό για την Υ
γεία, με τον Χρήστο Δάβουλο, μέλος του ΔΣ της ΕΙΝΑ, να επιση
μαίνει πως το ΓΝ «Αγιος Ανδρέας» της Πάτρας, μετά τις σχετικές 
εντολές υπουργείου και 6ης ΥΠΕ, έχει περιορίσει κατά 80% την 
τακτική του λειτουργία.

Υπογράμμισε ότι γιατροί καλούνται να εφημερεύουν σε κλινι
κές που δεν είναι του αντικειμένου τους και έφερε ως παράδειγ
μα τη ΜΕΘ του ίδιου νοσηλευτικού ιδρύματος, όπου το πρόγραμ
μα «συμπληρώνουν» γιατροί που δεν έχουν τη σχετική εξειδίκευση.

Τόνισε, πως το ΓΝ Αίγιου λειτουργεί κάτω από τα όρια ασφαλεί

ας λόγω των ελλείψεων προσωπικού, με χαρακτηριστικότερες αυ
τές του χειρουργικού τομέα. Αναφερόμενος στο ΠΓΝΠ του Ρίου, 
καυτηρίασε το ότι οι 5 εν λειτουργία κλινικές κορονοϊόύ στερούν 
τη νοσηλεία ασθενών που νοσούν από άλλες ασθένειες.

Μάλιστα, στο ίδιο νοσοκομείο, ασθενείς στοιβάζονται πλέον σε 
ράντζα, άλλοι που χρήζουν νοσηλείας σε ΜΕΘ παραμένουν δια- 
σωληνωμένοι, σχεδόν καθημερινά, σε θαλάμους εκτός Εντατικής, 
με τις ελλείψεις μόνιμων γιατρών να φτάνουν τις 45 και νοσηλευ
τικού προσωπικού περίπου τις 500.

Στο πλευρό των γιατρών βρέθηκε η δημοτική αρχή Πάτρας, 
με επικεφαλής την αντιδήμαρχο Υγείας και Πρόνοιας, Βίβιαν Σα- 
μούρη, η οποία μεταξύ άλλων δήλωσε πως «για να προστατευθεί 
η δημόσια υγεία και να μην έχουμε εκατόμβη χαμένων ζωών κα
θημερινά, πρέπει να γίνει επίταξη των ιδιωτικών κλινικών, να προ- 
σληφθεί ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό, να λειτουργήσουν 
μονάδες που έχουν παροπλιστεί, όπως το Νοσημάτων θώρακος 
στην Πάτρα, και να υπάρξει πλήρης ενημέρωση για τους εμβολι
ασμούς που είναι απαραίτητο να γίνουν και όχι πειθαναγκασμός 

και εκβιασμοί».

Στην Κατερίνη
Παράσταση διαμαρτυρίας έξω από το Κέντρο Υγείας Κατερί

νης πραγματοποίησαν χτες το πρωί σωματεία και φορείς του νο
μού Πιερίας, συνεχίζοντας τον αγώνα για αποφασιστική ενίσχυση 
των δομών δημόσιας Υγείας με μόνιμο προσωπικό και υποδομές 
και γενναία αύξηση της κρατικής χρηματοδότησης.

Την κινητοποίηση οργάνωσαν τα Σωματεία Ιδιωτικών Υπαλλήλων 
Ν. Πιερίας «Η ΠΡΩΤΟΠΟΡΙΑ», Συνταξιούχων Λιτοχώρου, Συνταξι
ούχων ΙΚΑ Ν. Πιερίας, Επιτροπή Αγώνα Επισιτισμού - Τουρισμού, 
Ομάδα Γυναικών Κατερίνης (μέλος ΟΓΕ).

Απαίτησαν μέτρα για την πρόληψη της διασποράς στους χώρους 
δουλειάς, με ευθύνη του κράτους και της εργοδοσίας, πύκνωση 
των δρομολογίων στα μέσα μαζικής μεταφοράς, ολιγομελή τμή
ματα στα σχολεία. Μόνιμες προσλήψεις γιατρών και νοσηλευτών 
στο Γενικό Νοσοκομείο Κατερίνης, στα Κέντρα Υγείας Κατερίνης, 
Αιγινίου και Λιτοχώρου, στο ΕΚΑΒ, με κατεπείγουσες διαδικασίες 
και μόνο με έλεγχο των τυπικών προσόντων. Να ανοίξουν όλα τα 
τοπικά ιατρεία στο νομό Πιερίας. Μονιμοποίηση όλου του επικου
ρικού υγειονομικού προσωπικού και των συμβασιούχων χωρίς ό
ρους και προϋποθέσεις. Να αρθούν οι αναστολές εργασίας των υ
γειονομικών. Επίταξη και ένταξη του συνόλου του ιδιωτικού τομέα 
στον κρατικό σχεδίασμά, οργανωμένα και με κεντρικό σχέδιο, για 
την αντιμετώπιση της πανδημίας.

ΓΝ Καρδίτσας: Αντιμέτωποι με 
απολύσεις και πάλι οι συμβασιούχοι 
της καθαριότητας

Αντιμέτωποι με τις απολύσεις είναι για ακόμη μια φορά οι συμ- 
βασιούχοι εργαζόμενοι της καθαριότητας του Γενικού Νοσοκομεί
ου Καρδίτσας, καθώς ενώ δόθηκε η δυνατότητα παράτασης έως 
τις 31 Μάρτη, η διοίκηση του νοσοκομείου τάσσεται ύπέρ της πα
ράδοσης της καθαριότητας σε ιδιώτες.

Οι καθαρίστριες είναι από 1 έως και 4 χρόνια στο νοσοκομείο, 
ενώ ειδικά τα τελευταία 2 χρόνια, μέσα στην πανδημία, είναι στην 
πρώτη γραμμή, συμβάλλοντας στη μάχη ενάντια στον κορονοϊό. 
Παρόλο που υπήρχαν μεγάλες ελλείψεις σε εξοπλισμό και οι α
νάγκες είναι εξαιρετικά αυξημένες, ανταποκρίθηκαν αξιοπρεπώς 
στις απαιτήσεις της δουλειάς. Μέσα σε αυτές τις συνθήκες απέ
κτησαν πολύτιμη εμπειρία που τους καθιστά απαραίτητο προσω
πικό για το νοσοκομείο. Αντίστοιχες ανάγκες καλύπτει και το προ
σωπικό ασφαλείας.

Στην καταγγελία τους οι συμβασιούχοι εργαζόμενοι του ΓΝ Καρ
δίτσας σημειώνουν ότι αυτή η απόφαση για την απόλυση «βασί
ζεται στα σχέδια της κυβέρνησης για το "νέο ΕΣΥ", που σημαί
νει νοσοκομεία - επιχειρήσεις, εξυπηρετώντας τα συμφέροντα 
των ιδιωτών. Οι υπηρεσίες της καθαριότητας και της φύλαξης εί
ναι το εύκολο θύμα που θα δώσουν πρώτα σε εργολάβους. Ομως, 
θα συνεχίσουν και αλλού, με τους ασθενείς να βάζουν πιο βαθιά 
το χέρι στην τσέπη».

Απαιτούν να μην προχωρήσει ο διαγωνισμός για εργολαβίες, να 
παραταθούν οι συμβάσεις και να αυξηθεί το ωράριο των 4ωρων σε 
6ωρο ή 8ωρο για να καλυφθούν οι αυξημένες ανάγκες, μαζικές και 
μόνιμες προσλήψεις προσωπικού κ.ά.

Μονιμοποίηση όλων των συμβασιούχων 
και προσλήψεις απαιτούν οι τραυματιοφορείς

Σε στάση εργασίας και συγκέντρωση διαμαρτυρίας στο υπουργείο Υγείας προχώρησαν χτες το μεσημέρι οι τραυματιοφορείς των 
δημόσιων νοσοκομείων, μετά από απόφαση της Πανελλήνιας Ενωσης Τραυματιοφορέων. Να σημειωθεί ότι σχεδόν το 50% των οργα
νικών θέσεων βοηθητικού προσωπικού είναι κενές σχεδόν σε όλα τα νοσοκομεία, ενώ απειλούνται με απόλυση 820 τραυματιοφορείς 
του ΟΑΕΔ που η σύμβασή τους λήγει τον Φλεβάρη και 440 επικουρικοί που η σύμβασή τους λήγει 31 Μάρτη.

Οι εργαζόμενοι διεκδικούν: Ενίσχυση των δημόσιων μονάδων Υγείας με επείγουσες προσλήψεις μόνιμων τραυματιοφορέων και βο
ηθών θαλάμου. Μονιμοποίηση όλων των συμβασιούχων εργαζομένων. Ανάκληση των αναστολών εργασίας των εργαζομένων στις δη
μόσιες μονάδες Υγείας και Πρόνοιας. Ουσιαστικές αυξήσεις στους μισθούς. Ενταξη στα Βαρέα - Ανθυγιεινά Επαγγέλματα για όλους 
όσοι εργάζονται σε αντίστοιχες συνθήκες.
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186 διασωληνωμένοι παραμένουν εκτός ΜΕΘ 
ενώ ο ιδιωτικός τομέας θησαυρίζει
26χρονος διασωληνωμένος περιμένει μια κλίνη ΜΕΘ από τις 29 Νοέμβρη! Βαριές οι ευθύνες 
της κυβέρνησης και των προκατόχων της για τη γύμνια του συστήματος Υγείας

Τ
ην μπάλα στην εξέδρα» επιχειρεί να πετάξει η 
κυβέρνηση σε σχέση με τις Μονάδες Εντατι
κής θεραπείας. Και ενώ δεκάδες διασωληνωμέ- 
νοι εξακολουθούν να νοσηλεύονται εκτός ΜΕΘ, 
βολεύεται να μιλάει για «fake news» απαντώντας σε κα
ταγγελίες για ύπαρξη κενών κλινών Εντατικής θεραπεί

ας που δεν διατίθενται σε ασθενείς.
Την ίδια στιγμή, μόλις χτες το απόγευμα, 186 ήταν δι- 

ασωληνωμένοι οι ασθενείς (COVID και non COVID) που 
περίμεναν στις ουρές της ντροπής για ένα κρεβάτι ΜΕΘ.

Είναι μάλιστα χαρακτηριστικό ότι υπάρχει 59χρονος δι- 
ασωληνωμένος που νοσηλεύεται στο ΑΧΕΠΑ και περιμέ
νει να βρει κρεβάτι ΜΕΘ από τις 12 Νοέμβρη! Επίσης, ε
δώ και 22 μέρες (από τις 18 Νοέμβρη) είναι εκτός ΜΕΘ 
ένας 42χρονος, ένας 45χρονος και ένας 46χρονος στο 
ΑΧΕΠΑ, ένας δίχρονος στην Εδεσσα και ένας 66χρονος 
στον «Ευαγγελισμό». Ακόμα, ένας 26χρονος διασωλη- 
νωμένος είναι εκτός εντατικής στο Νοσοκομείο Ρίου α
πό τις 29 Νοέμβρη! Ολα αυτά τα στοιχεία δείχνουν το έ
γκλημα διάρκειας που ζει ο λαός, με 100 ανθρώπους να 
χάνουν καθημερινά τη ζωή τους και τους νεκρούς να έχουν πια 
ξεπεράσει τις 19.000.

Και ενώ τα παραπάνω νούμερα είναι «γροθιά στο στομάχι» 
για το χάλι του δημόσιου συστήματος Υγείας, η κυβέρνηση αρ- 
νείται ακόμα και τώρα να επιτάξει τις ιδιωτικές κλινικές για να 
σωθούν ανθρώπινες ζωές. «Δεν έχουμε κομμουνισμό, ό,τι ε
πιτάσσεται πληρώνεται», επανέλαβε χτες από τη Βουλή ο υ
πουργός Υγείας, θ. Πλεύρης, επιβεβαιώνοντας ότι για να μην 
πειράξει έστω και μια τρίχα από τα κέρδη του «VIΡ συστήμα
τος Υγείας» διαλύει τα δημόσια νοσοκομεία, που φρακάρουν 
από ράντζα μέχρι και στις τουαλέτες τους, και θεωρεί «πολυ
τέλεια» τις πλήρως εξοπλισμένες ΜΕΘ.

Η κυβέρνηση φέρει βαριές ευθύνες για το προδιαγεγραμ
μένο έγκλημα. Γιατί ακόμα και αν είχε (που δεν τα έχει) 1.200 
δημόσια κρεβάτια ΜΕΘ πλήρως στελεχωμένα και εξοπλισμέ

να (όπως ψευδώς ισχυρίζεται), πάλι θα είχε καλύψει μόλις το 
1/3 των πάγιων αναγκών (3.500 δημόσια κρεβάτια ΜΕΘ απαι
τούνταν σύμφωνα με τον ΠΟΥ πριν την πανδημία).

Σημειώνεται ότι μετά τη δημοσιότητα που πήραν οι καταγ
γελίες του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννάκου για «VIP» κλί
νες ΜΕΘ που κρατούνται κλειστές, παρενέβη η εισαγγελέας 
Πρωτοδικών, Σωτηρία Παπαγεωργακοπούλου, δίνοντας εντο
λή για διερεύνηση. Στη συνέχεια ο υπουργός Υγείας θ. Πλεύ
ρης κατέθεσε ενώπιον του εισαγγελέα του Αρείου Πάγου ανα
φορά αξιόποινων πράξεων κατά του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ 
και παντός υπευθύνου «που διακινεί ψευδείς και συκοφαντι
κές ειδήσεις για δήθεν ύπαρξη κλινών ΜΕΘ που κρατούνται 
για επιλεγμένα πρόσωπα και δεν διατίθενται στους ασθενείς».

Η δε ΠΟΕΔΗΝ καταθέτει αναφορά στην Εισαγγελία του Α
ρείου Πάγου, σημειώνοντας μεταξύ άλλων ότι «με βάση το πλη-

ΚΟΜΜΟΥΝίΓΠΚΟ ΚΟΜΜΑ ΕΛΛΑΔΑΣ

Από μόνος του ο ιδιωτικός τομέας 
είναι ένα VIΡ σύστημα Υγείας

Σε σχόλιό του, το Γραφείο Τύπου της ΚΕ του ΚΚΕ τονί
ζει για τη δραματική κατάσταση στο δημόσιο σύστημα Υ
γείας και τις κλίνες ΜΕΘ;

«Αντί η κυβέρνηση και ο υπουργός Υγείας να κουνάνε το 
δάκτυλο, θα πρέπει να απαντήσουν στα κρίσιμα ζητήματα;

Είναι fake news οι δεκάδες διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ;
Είναι fake news η αναβολή χειρουργείων κι άλλων θερα

πειών, γιατί δεν υπάρχει κάλυψη Εντατικής και γιατί έχει 
φρακάρει το δημόσιο σύστημα Υγείας;

Ή μήπως είναι fake news το ότι ο ιδιωτικός επιχειρημα
τικός τομέας της Υγείας, αντί να επιταχθεί, αποτελεί από 
μόνος του ένα "VIΡ σύστημα Υγείας" με τεράστια κέρδη α
κόμα και σε συνθήκες πανδημίας;».

ροφοριακό σύστημα του υπουργείου Υγείας προκύπτει ότι λει
τουργούν 647 κλίνες ΜΕΘ για ασθενείς κορονοϊού. Στο σύστη
μα εμφανίζονται δεκάδες κενές κλίνες ΜΕΘ καθημερινά. Το υ
πουργείο Υγείας ανακοινώνει ποσοστό κάλυψης των ΜΕΘ κά
τω του 100%. Με βάση την ημερήσια ενημέρωση του ΕΟΔΥ για 
τα κρούσματα κορονοϊού προκύπτει ότι οι διασωληνωμένοι α
σθενείς με κορονοϊό εκτός ΜΕΘ σταθερά υπερβαίνουν τους 
100 ασθενείς ημερησίως. Πολλοί παραμένουν για πολλές μέ
ρες εκτός ΜΕΘ. Ζητάμε να διερευνηθεί από την Εισαγγελία 
εάν τηρείται η σειρά προτεραιότητας των διασωληνωμένων ε
κτός ΜΕΘ για εγγραφή στη λίστα αναμονής του ΕΚΑΒ - ΕΚΕ- 
ΠΥ για ΜΕΘ. Για ποιον λόγο δεν δεσμεύονται οι κλίνες με α
σθενείς και εμφανίζονται κενά;».

ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΑΝΔΗΜΙΑ

Αγγίζουν τις 19.000 οι νεκροί, πάνω από 50.000 τα ενεργά κρούσματα
Νέα αύξηση 3% στους θανάτους και 8% στις διασωληνώσεις την τελευταία βδομάδα

Π
άνω από 4.000 άνθρωποι έχουν χά
σει τη ζωή τους από τον περασμέ
νο Οκτώβρη, ενώ χτες προστέθη
καν στην τραγική λίστα ακόμη 81 νε

κροί, φτάνοντας πλέον συνολικά τους 
18.982 θανάτους.

Σύμφωνα με τα ημερήσια στοιχεία, ο 
αριθμός των ασθενών που νοσηλεύονται 
διασωληνωμένοι είναι 708, οι 571 (80,65%) 
είναι ανεμβολίαστοι ή μερικώς εμβολια
σμένοι και οι 137 (19,35%) είναι πλήρως

εμβολιασμένοι. Καθ’ όλη τη διάρκεια του 
Δεκέμβρη εκτιμάται ότι θα υπάρχουν 650 
- 700 διασωληνωμένοι ασθενείς.

Τα νέα κρούσματα χτες ήταν 5.523, 
εκ των οποίων 1.629 εντοπίστηκαν Ατ
τική, 940 στη Θεσσαλονίκη. Ο συνολι
κός αριθμός των κρουσμάτων ανέρχε
ται σε 989.814.

Σύμφωνα μάλιστα με την χτεσινή ε
νημέρωση από την Επιτροπή Εμπειρο
γνωμόνων, την τελευταία βδομάδα στην

Ελλάδα υπήρξε αύξηση 3% στους θανά
τους και 8% στις νέες διασωληνώσεις, 
ενώ όπως αναφέρθηκε είναι θέμα χρό
νου να κυριαρχήσει και στην Ελλάδα η 
«Ομικρον», και ως μόνη λύση παρουσι
άστηκε η 3η δόση του εμβολίου και η 
«αυτοδιάγνωση».

Στο μεταξύ, σήμερα ανοίγει η πλατ
φόρμα για τον εμβολιασμό παιδιών 5 - 
11 ετών. Σύμφωνα με τα στοιχεία που 
παρουσιάστηκαν χτες, στις ΗΠΑ έχουν

λάβει την πρώτη δόση εμβολίου μέχρι 
σήμερα 5 εκατομμύρια παιδιά, 1,8 εκα
τομμύρια έχουν ολοκληρώσει τον εμ
βολιασμό χωρίς να υπάρχει ένδειξη α
νεπιθύμητης ενέργειας. Προσανατολι
σμός της κυβέρνησης είναι αντί να ε- 
νισχυθεί η δημόσια ΠΦΥ, να πιστοποιη
θούν και ιδιώτες γιατροί για τον εμβολι
ασμό των παιδιών, προκειμένου «να αυ
ξηθεί η εμβολιαστική κάλυψη του πλη
θυσμού». Στο μεταξύ, και η θεραπεία

Η ΠΑΝΔΗΜΙΑ ΣΤΟΝ ΚΟΣΜΟ
Επανέρχονται περιοριστικά μέτρα, τηλεργασία και κλείσιμο σχολείων

με μονοκλωνικά αντισώματα σκοντά
φτει στην απουσία ενός ολοκληρωμέ
νου συστήματος ΠΦΥ, αφού, όπως ει
πώθηκε στην ενημέρωση, «σε όλες τις 
χώρες υπάρχει βραδύτητα στην αντα
πόκριση της ΠΦΥ για τα μονοκλωνικά 
αντισώματα. Κάποιοι ασθενείς αργούν 
να κάνουν τη διάγνωσή τους. Να βια
στούν να κάνουν το τεστ για να έχουν 
πρόσβαση στα μονοκλωνικά, θα διευ- 
ρυνθούν οι δικαιούχοι».

Στις ΗΠΑ τα νοσοκομεία «γονατίζουν» για ακόμη μια φορά

Σ
το ίδιο έργο θεατές, δύο χρόνια μετά την εμφά
νιση της πανδημίας, βρίσκονται ξανά οι λαοί, α
κόμα και στις ισχυρότερες καπιταλιστικές χώρες, 
με «γονάτισμα» των νοσοκομείων, επαναφορά περιο

ριστικών μέτρων, κλείσιμο σχολείων και νέα ενίσχυ
ση της τηλεργασίας.

Στα όριά τους βρίσκονται για μία ακόμα φορά 
τα νοσοκομεία στις ΗΠΑ, καθώς ο μέσος όρος των 
κρουσμάτων και των νοσηλευόμενων με κορονοϊό αυ
ξάνεται διαρκώς το τελευταίο διάστημα.

Την τελευταία βδομάδα σε όλη τη χώρα καταγρά
φονταν μεσοσταθμικά 103.000 κρούσματα του SARS- 
CoV-2 ημερησίως, αριθμός αυξημένος κατά 19% α
πό την προηγούμενη βδομάδα και κατά 62% από τα 
τέλη του Οκτώβρη.

Ταυτόχρονα, οι ημερήσιοι θάνατοι αυξήθηκαν αλ- 
ματωδώς, φτάνοντας στους 1.150 την περασμένη

βδομάδα (+57%). Οι ΗΠΑ πλησιάζουν πλέον το τρα
γικό ορόσημο των 800.000 θανάτων.

Οι κυβερνήτες των πολιτειών του Μέιν και της Νέας 
Υόρκης ανέπτυξαν την Εθνοφρουρά για να αντιμετω
πίσουν προβλήματα που προκύπτουν από την επικίν
δυνα μεγάλη πληρότητα και τις ελάχιστες κενές κλί
νες σε ιατρικές εγκαταστάσεις λόγω της πανδημίας.

Στη Νέα Υόρκη, η Εθνοφρουρά ανακοίνωσε την 
Τετάρτη ότι είχε αναπτύξει 120 γιατρούς και ιατρικούς 
τεχνικούς σε 12 εγκαταστάσεις μακροχρόνιας περί
θαλψης σε όλη την πολιτεία, σε μια Προσπάθεια δι
αχείρισης των μεγάλων και διαχρονικών ελλείψεων 
προσωπικού. Η Εθνοφρουρά ενδέχεται να αναπτυ
χθεί και σε νοσοκομεία, καθώς από την περασμένη 
βδομάδα, σε περίπου 50 νοσοκομεία στη βόρεια Νέα 
Υόρκη οι κενές κλίνες μειώθηκαν φτάνοντας μόλις 
στο 10% του συνόλου.

Στο Μέιν, η κυβερνήτης δήλωσε ότι υπάρχουν μό
νο 42 κρεβάτια ΜΕΘ διαθέσιμα σε όλη την πολιτεία.

Στη Δανία η κυβέρνηση ανακοίνωσε χτες μεταξύ 
άλλων και κλείσιμο των σχολείων, παρατείνοντας 
κατά τέσσερις μέρες τις διακοπές των Χριστουγέν
νων. Παράλληλα, ανακοινώθηκαν μέτρα περιορισμού 
της νυχτερινής ζωής και γενίκευση της τηλεργασίας.

Να σημειωθεί ότι η Δανία είχε ανακοινώσει στο τέ
λος του καλοκαιριού ότι αντιμετώπισε την πανδημία, 
ενώ τους τελευταίους δύο μήνες η εξάπλωση του νέ
ου κορονοϊού είναι ραγδαία. Η δανέζικη Αρχή Ελέγ
χου των Μολυσματικών Ασθενειών (SSI) χαρακτήρι
σε την κατάσταση «εξαιρετικά σοβαρή». Χτες ανα
κοινώθηκαν πάνω από 6.600 νέα κρούσματα (ο πλη
θυσμός είναι περίπου 5,8 εκατ.).

Παράλληλα, επαναφορά της τηλεργασίας, χρήση 
μάσκας στους περισσότερους κλειστούς χώρους και

είσοδο στα νυχτερινά κέντρα με επίδειξη πιστοποιη
τικού εμβολιασμού ανακοίνωσε για την Αγγλία ο Βρε
τανός πρωθυπουργός, Μπ. Τζόνσον.

Ο αριθμός των κρουσμάτων φαίνεται ότι διπλασι
άζεται κάθε δύο - τρεις μέρες και «αυτή η εκθετική 
αύξηση θα μπορούσε να οδηγήσει σε αύξηση των ει
σαγωγών στα νοσοκομεία και, δυστυχώς, σε αύξηση 
των θανάτων», σημείωσε.

Η Βρετανία ανησυχεί για τον γρήγορο ρυθμό μό
λυνσης της παραλλαγής «Ομικρον» και προετοιμά
ζεται για 1 εκατ. κρούσματα έως το τέλος του μήνα. 
Οπως δήλωσε η Υπηρεσία Ασφάλειας Υγείας της 
Βρετανίας, η «Ομικρον» εμφανίζει σημαντικό πλε
ονέκτημα ανάπτυξης έναντι της παραλλαγής «Δέλ
τα», «που σημαίνει ότι είναι πιθανό να ξεπεράσει τη 
"Δέλτα" στο Ηνωμένο Βασίλειο και να γίνει η κυρίαρ
χη παραλλαγή» τις επόμενες βδομάδες.
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1  ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

126.43 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

»

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ
Στη Βουλή φέρνει ο ΣΥΡΙΖΑ 
το θέμα με τις καταγγελίες της 
ΠΟΕΔΗΝ για «VIP ΜΕΘ» κα
ταθέτοντας σχετική ερώτηση 
και ζητώντας όλα τα στοιχεία 
για τον αριθμό των διασωλη- 

νωμένων εκτός ΜΕΘ και τον 
αριθμό των θανάτων διασω- 
ληνωμένων εκτός ΜΕΘ. Το 
ενδιαφέρον βέβαια είναι στις 
υπογραφές της ερώτησης. Η 
πρωτοβουλία ανήκει στην 

αναπληρώτρια τομεάρχη Υγείας 
Δώρα Αυγέρη και συνυπογρά
φουν άλλοι 30 βουλευτές, μετα
ξύ των οποίων και ο Παύλος Πο- 
λάκης. Δεν υπογράφει πάντως ο 
πρώην υπουργός και τομεάρχης 
Υγείας Ανδρέας Ξανθός, ο οποί
ος σε τηλεοπτικές του δηλώσεις 
πήρε αποστάσεις από τα καταγ
γελλόμενα. Χ.ΙΩ.
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1  Εισαγγελική παρέμβαση για τις VIP θέσεις στις
Εντατικές

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

134.25 cm² Κυκλοφορία: 11760

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Εισαγγελική παρέμβαση 
για us VIP θέσει$ oils EvianKes

ην άμεση παρέμβαση της Δικαιοσύνης προκάλεσαν οι καταγγε
λίες του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαννάκου για Μονάδες

JL Εντατικής Θεραπείας που παραμένουν κλειστές για την ενδεχό
μενη νοσηλεία «VIP» προσώπων. Με παραγγελία της προϊσταμένης της 
Εισαγγελίας Πρωτοδικών Αθηνών Σωτηρίας Παπαγεωργακοπούλου, 
οι επίμαχες καταγγελίες εντάσσονται στο πλαίσιο προκαταρκτικής 
εξέτασης που διενεργείται εδώ και καιρό από τις εισαγγελικές Αρχές 
με αφορμή καταγγελίες για θανάτους ασθενών εκτός ΜΕΘ. Σε αυτή τη 
δικογραφία, που βρίσκεται ανοιχτή προς διερεύνηση όσων έχουν δει το 
φως της δημοσιότητας, εντάσσονται και οι πρόσφατες καταγγελίες του 
προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ, προκειμένου να διαπιστωθεί αν έχει διαπραχθεί 
η αξιόποινη πράξη της παράβασης καθήκοντος. Σημειώνεται ότι χθες 
ο υπουργός Υγείας Θάνος Πλεύρης κατάθεσε ενώπιον του εισαγγελέα 
του Αρείου Πάγου αναφορά αξιόποινων πράξεων κατά του προέδρου 
της ΠΟΕΔΗΝ και παντός υπευθύνου που «διακινεί ψευδείς και συκο
φαντικές ειδήσεις για δήθεν ύπαρξη κλινών ΜΕΘ που κρατούνται για 
επιλεγμένα πρόσωπα και δεν διατίθενται στους ασθενείς». Μάλιστα, 
σε σχετική ανακοίνωσή του, υπογραμμίζει πως «πλέον, όσοι διακινούν 
τις ψευδείς ειδήσεις θα κληθούν να λογοδοτήσουν, καθώς προκλητικά 
συκοφαντούν ιατρούς, νοσηλευτές και προσωπικό του ΕΚΑΒ που βρί
σκονται στην πρώτη γραμμή αντιμετώπισης της πανδημίας».

Εντω μεταξύ, χτες ο ΕΟΔΥ ανακοίνωσε 5.523 νέα κρούσματα, έκτων 
οποίων 1.629 στην Αττική και 940 στη Θεσσαλονίκη. Ο αριθμός των 
ασθενών που νοσηλεύονται διασωληνωμένοι είναι 708, από τους οποί
ους οι οκτώ στους δέκα είναι ανεμβολίαστοι ή μερικώς εμβολιασμένοι. 
Τέλος, οι νέοι θάνατοι ασθενών με Covld-19 ανήλθαν σε 81, ενώ από 
την έναρξη της επιδημίας έχουν καταγραφεί συνολικά 18.982 απώλειες. 
Το 95,3% είχε υποκείμενο νόσημα ή/και ηλικία 70 ετών και άνω.
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1  Στη Δικαιοσύνη η σύγκρουση για τις ΜΕΘ
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

298.88 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Στη Δικαιοσύνη η σύγκρουση για τις ΜΕΘ
Σε πολύ υψηλούε τόνουε συνε
χίζεται η αντιπαράθεση του 
υπουργείου Υγείαε με τον πρό
εδρο xns ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαν- 
νάκο για τιε κλίνεε ΜΕΘ και 
tous διασωληνωμένουε ασθε
νείε. Μετά tis καταγγελίεε του 
δεύτερου περί κενών κλινών 
ΜΕΘ τη στιγμή που υπάρχουν 
διασωληνωμένοι ασθενείε εκτόε 
ΜΕΘ και τιε υπόνοιεε που άφη
σε για κράτηση των κλινών αυ
τών για «επωνύμουε και μητρο- 
πολίτεε», ο υπουργόε Υγείαε 
κατέθεσε αναφορά αξιόποινων 
πράξεων ενώπιον του εισαγγε- 
λέωε του Αρείου Πάγου κατά 
του κ. Γιαννάκου αλλά και «πα- 
ντόε υπευθύνου που διακινεί 
ψευδείε και συκοφαντικέε ει- 
δήσειε για δήθεν κλίνεε ΜΕΘ 
που κρατούνται για επιλεγμένα 
πρόσωπα και δεν διατίθενται 
στουε ασθενείε». Ο κ. Πλεύρηε 
έχει δηλώσει «εξοργισμένοε» 
για τη συγκεκριμένη καταγγε
λία. Οπωε ανέφερε χθεε, «μπορώ 
να δεχθώ την κριτική κάποιου 
για το αν έχουμε κάνει σωστά

Οι αντιδράσεις 
στις αναφορές σε VIP 
ασθενείς, η διαδικασία, 
η διάγνωση, τα αιτήματα 
στην πλατφόρμα 
του ΕΚΑΒ.

ή όχι τη δουλειά, εάν έχουμε 
τιε κλίνεε ΜΕΘ που πρέπει, αν 
έχουμε αναπτύξει περισσότε- 
ρεε κλίνεε, αν έχουμε παραπά
νω προσωπικό. Οχι, όμωε, να 
μαε χαρακτηρίζει ουσιαστικά 
εγκληματίεε έναε συγκεκριμέ- 
νοε συνδικαλιστήε».

«Οι γιατροί του ΕΣΥ δεν υπάρ
χει περίπτωση να έχουν κενή 
κλίνη σε ΜΕΘ και να μη δεχθούν 
δκισωληνωμένο ασθενή εκτόε 
μονάδαε», τονίζει στην «Κ» η 
πρόεδροε τηε Ενωσηε Ιατρών 
Νοσοκομείων Αθηνών-Πειραι- 
ώε Ματίνα Παγώνη. Και προ
σθέτει: «Είναι αδικία, γιατροί 
του ΕΣΥ που έχουν δώσει μάχεε

δύο χρόνια τώρα και είναι στην 
πρώτη γραμμή, να κατηγορού- 
νται για κάτι τέτοιο. Δεν υπάρ
χει για εμάε, τουε γιατρούε του 
ΕΣΥ, ασθενείε VIP και όχι VIP. 
Ολοι οι ασθενείε όταν έρθουν 
στο νοσοκομείο είναι ίδιοι».

Με παραγγελία τηε προϊστα- 
μένηε τηε Εισαγγελίαε Πρωτοδι
κών Αθηνών, Σωτηρίαε Παπαγε- 
ωργακοπούλου, οι αναφορέε του 
προέδρου τηε ΠΟΕΔΗΝ για ΜΕΘ 
που παραμένουν κλειστέε για 
την ενδεχόμενη νοσηλεία VIP 
προσώπων, εντάσσονται στο 
πλαίσιο προκαταρκτικήε εξέτα- 
σηε που διενεργείται σχετικά με 
καταγγελίεε για θανάτουε ασθε
νών εκτόε ΜΕΘ. Η εισαγγελέαε 
ζητεί να διερευνηθεί εάν έχει δι- 
απραχθεί η αξιόποινη πράξη τηε 
παράβασηε καθήκοντοε.

Και η ΠΟΕΔΗΝ ανακοίνω
σε ότι θα καταθέσει αναφορά 
στην Εισαγγελία του Αρείου Πά
γου την επόμενη εβδομάδα για 
τη διερεύνηση τηε διαχείρισηε 
των διασωληνωμένων ασθενών 
που βρίσκονται εκτόε ΜΕΘ, τηε

τήρησηε ή όχι τηε σειράε προ- 
τεραιότηταε στη λίστα αναμο- 
νήε για ΜΕΘ και των λόγων 
για τουε οποίουε εμφανίζονται 
κενέε κλίνεε.

Πάντωε, αξίζει να σημειωθεί 
ότι η διαδικασία για εισαγωγή 
σε ΜΕΘ έχει ωε εξήε: ο θερά
πων ιατρόε σε συνεννόηση με 
τουε εντατικολόγουε του κά
θε νοσοκομείου κρίνουν ποιοε 
ασθενήε θα πρέπει να εισαχθεί 
σε κλίνη ΜΕΘ. Εάν στο συγκε
κριμένο νοσοκομείο δεν υπάρ
χει κενή κλίνη και ο ασθενήε 
δύναται να διακομισθεί σε άλλο 
νοσοκομείο, ο θεράπων ιατρόε 
ανεβάζει στην πλατφόρμα του 
ΕΚΑΒ σχετικό αίτημα και όπου 
υπάρχει κενή κλίνη γίνεται απο
δοχή του αιτήματοε και διακο
μιδή. Υπάρχουν περιπτώσειε 
που ο ασθενήε δεν μπορεί να 
διακομισθεί διότι υπάρχει κίν- 
δυνοε για την ίδια του τη ζωή, 
πράγμα που αποτελεί αποκλει
στικά και μόνο απόφαση των 
θεραπόντων ιατρών.

ΠΕΝΝΥ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ
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1  Εμπιστευτικα
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 54 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

453.37 cm² Κυκλοφορία: 11760

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Δεν είναι 
αποδεκτό στο 

μέσο μκκ 
πολύνεκρα 

επιδημία$ να 
υποσκάπτουν 

την
εμπιστοσύνη 
στο σύστημα 

Υγεία$ εκείνοι 
που υπηρετουν 

το σύστημα 
Υγείο^

Καταγγελία
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΙ της ΠΟΕΔΗΝ έκανε μια σοβαρή καταγγελία. Είπε ότι υπάρ
χουν κλίνες ΜΕΘ που μένουν άδειες ώστε να χρησιμοποιούνται «για VIP».

ΔΥΟ τινά μπορεί να ισχύουν.

ΕΙΤΕ Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ λέει αλήθεια. Είτε λέει ψέματα.

ΑΝ ΛΕΕΙ ΑΛΗΘΕΙΑ, τότε όσοι κάνουν ή υπηρετούν τέτοιες μεθοδεύσεις, 
όποιοι κι αν είναι, οφείλουν να λογοδοτήσουν στη Δικαιοσύνη και στη 
διοίκηση.

ΑΝ ΔΕΝ ΛΕΕΙ ΑΛΗΘΕΙΑ, τότε οφείλει να λογοδοτήσει ο ίδιος στη Δικαι
οσύνη και στη διοίκηση.

Η ΥΠΟΘΕΣΗ αφορά ζωές και δεν εμπίπτει στην κατηγορία «εντάξει 
μωρέ, μια κουβέντα είπαμε!».

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ της ΠΟΕΔΗΝ όμως έχει παρελθόν. Παλαιότερα είχε πει 
ψέματα στην περίπτωση μιας νοσηλεύτριας στην Κέρκυρα που είχε 
παραλύσει και απέδιδε την παράλυση στο εμβόλιο.

ΣΤΗ ΣΥΝΕΧΕΙΑ ο πρόεδρος δήλωσε ότι ψευδώς συνέδεσε την παράλυση 
με το εμβόλιο επειδή «αν δεν το συνδέσουμε με το εμβόλιο, η νοσοκόμα 
δεν θα πάρει αποζημίωση κι έχει δυο παιδάκια» (12/2/21).

ΑΜΑΡΤΗΣΕ για τα παιδάκια της!

ΤΟΤΕ ΠΑΡΕΝΕΒΗ η προϊσταμένη της Εισαγγελίας Πρωτοδικών και παρήγ- 
γειλε προκαταρκτική εξέταση για να διαπιστωθεί αν ο πρόεδρος προέβη 
σε διασπορά ψευδών ειδήσεων. Στην πραγματικότητα δεν χρειαζόταν καν 
προκαταρκτική, αφού ο ίδιος είχε παραδεχθεί δημόσια ότι είπε ψέματα.

ΑΠΟ ΤΟΤΕ έχουν περάσει δέκα μήνες κι ακόμη περιμένουμε νέα από 
την Εισαγγελία Πρωτοδικών.

ΤΩΡΑ ο υπουργός Υγείας δήλωσε ότι ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ θα κληθεί 
στη Δικαιοσύνη να αποδείξει τους ισχυρισμούς του.

ΠΟΛΥ ΣΩΣΤΑ. Ελπίζω μάλιστα πως με την ευκαιρία θα θυμηθεί η Δικαιοσύ
νη και την παλαιότερη υπόθεση, εκτός κι αν συνεχίζεται η προκαταρκτική.

ΤΟ ΒΕΒΑΙΟ είναι ότι εδώ και είκοσι μήνες «πολλά ψέματα ακούσαμε». 
Για το ΕΣΥ, για τις ΜΕΘ, για τα εμβόλια, για τους εμβολιασμούς, για το 
νοσοκομειακό προσωπικό...

ΚΙ ΟΤΙ έως τώρα η Δικαιοσύνη σφύριζε αδιάφορα.

ΜΑΚΑΡΙ να αποδειχθεί ότι ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ δεν μετέχει σε αυτή 
την αλυσσίδα ανευθυνότητας, ανοησίας και φθηνής μικροπολιτικής. 
Αλλά πρώτα θα πρέπει να αποδειχθεί και η μόνη αρμόδια να το κάνει 
είναι η Δικαιοσύνη.

ΔΙΑΦΟΡΕΤΙΚΑ τα πράγματα είναι σοβαρά.

ΔΙΟΤΙ δεν είναι αποδεκτό στο μέσο μιας πολύνεκρης επιδημίας να υπο
σκάπτουν την εμπιστοσύνη στο σύστημα Υγείας εκείνοι που υπηρετούν 
το σύστημα Υγείας.

ΔΕΝ ΞΕΡΩ τι προβλέπει στη συγκεκριμένη περίπτωση ο Ποινικός Κώ
δικας. Δεν ξέρω μήπως θα ήταν χρήσιμο κάποια στιγμή να εμπλουτιστεί 
με ένα άρθρο (λέμε τώρα...) «εγκληματική κοινωνική ανευθυνότητα».

ΞΕΡΩ όμως ότι αυτή η κατάσταση με τον κάθε ανεύθυνο ή ανόητο να 
τρομάζει και να τρελαίνει τον κόσμο δεν μπορεί να συνεχιστεί.

Εμπιστευτικα
ΤΟΥΙ.Κ. ΠΡΕΤΕΝΤΕΡΗ

jpretenteris@tanea.gr



17;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κρίση και με Ξανθό
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

168.36 cm² Κυκλοφορία: 11760

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Κρίση και με Ξανθό
Δύσκολα τα πράγματα στον ΣΥ- 
ΡΙΖΑ, όταν φτάνει να δημιουρ- 
γείται μίνι κρίση με επίκεντρο 
τον πάντα ήπιο, σοβαρό κι εντός 
γραμμής Ανδρέα Ξανθό. Αφορ
μή αυτή τη φορά η ιστορία των 
καταγγελιών του προέδρου της 
ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαννάκου 
περί προτεραιοποίησης VIP 
ασθενών στις νοσηλείες στις 
ΜΕΘ. Ο ΣΥΡΙΖΑ άρπαξε την ευ

καιρία της καταγγελίας για να 
στραφεί εναντίον της κυβέρνη
σης. Ο Ξανθός όμως, τομεάρχης 
Υγείας και γιατρός θυμίζω, αργά 
το βράδυ της Τετάρτης κράτησε 
άλλη στάση, λέγοντας πως το σε
νάριο ότι τα νοσοκομεία κρατούν 
κλίνες ΜΕΘ για VIP «υπερβαίνει 
κάθε λογική», επιμένοντας ότι 
«δεν θεωρώ ότι μπορεί να υπάρ
χει και δεν θέλω να πιστέψω ότι 
μπορεί να υπάρξει. Κατά την 
άποψή μου, δεν συμβαίνει αυ
τό το πράγμα». Δήλωση για την 
οποία οι άσπονδοι κομματικοί 
σύντροφοι, θαυμαστές του Πο- 
λάκη, τον έλουσαν με προσβολές 
στα social media και όχι μόνο...

Ο Tainpas 
αγάπησε Γιαννάκο
Το ηχηρό άδειασμα στον τομε- 
άρχη Υγείας, όμως, ήρθε χθες

από τον Αλέξη Τσίπρα. Μι
λώντας στα Γιάννενα ζήτησε 
την πλήρη διαλεύκανση των 
καταγγελιών του Γιαννάκου, 
ενώ είχε ήδη παρέμβει η Εισαγ
γελία και επιτέθηκε στην κυβέρ
νηση ζητώντας «να δώσει όλα 
τα στοιχεία στη Δικαιοσύνη και 
στη δημοσιότητα». Παρομοίως 
υπερθεμάτισε και ο Πολάκης, 
για τον οποίο έχει μια αξία να 
σας θυμίσω πως, όταν ήταν ανα
πληρωτής υπουργός Υγείας, 
ήταν σε τεράστια κόντρα με τον 
Γιαννάκο. Ψεύτη τον ανέβαζε, 
απατεώνα τον κατέβαζε. Τώρα, 
ως διά μαγείας, τον αγάπησε. 
Τέλος πάντων. Η εσωτερική 
πίεση οδήγησε τον Ξανθό να 
ανασκευάσει και με νέα δήλωση 
επαναλαμβάνει, επί της ουσί
ας, τα όσα είπε και ζήτησε ο 
Τσίπρας από τα Γιάννενα για 
διαλεύκανση, διαφάνεια κ.λπ.



18;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αργά ή γρήγορα , έρχεται
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

590.98 cm² Κυκλοφορία: 11760

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

του Στέφανου Καστμάτη
skasimatis@tanea.gr

Αργά ή γρήγορα, έρχεται
Προχθέβ μόλις, ο Νόσος Ηλιότιουλος 
επεσήμαινε, με το σύνηθες καταγγελτικό 
ύφος, ότι κανείς από την κυβέρνηση δεν 
είχε διαψεύσει τις καταγγελίες του Mix. 
Γιαννάκου, προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ, ότι 
κρατούνται ΜΕΘ για VIPs. Δεν χρειαζόταν, 
νομίζω, γιατί το είχε ήδη διαψεύσει, προς 
τιμήν του και με τον πλέον κατηγορηματικό 
τρόπο, ο Ανδρέας Ξανθός. Κρατάμε το δεδο
μένο αυτό και πάμε παρακάτω.

Μετά την έκπληξη που έκανε ο Ν. ο Αν- 
δρουλάκης στον α’ γύρο των εκλογών στο 
ΠΑΣΟΚ, είχαμε αντιδράσεις εκ μέρους 
στελεχών του ΣΥΡΙΖΑ, που κυμαίνονται από 
το υπερβολικό μέχρι το γελοίο: ο Στέλιος 
Κούλογλου περίπου χαιρέτισε την ανατολή 
μιας νέας ημέρας, ο δε Χριστόφορος Βερ- 
ναρδάκης, ο λυρικός δημοσκόπος, ζήτησε 
να ανοίξει μια μεγάλη αγκαλιά ο ΣΥΡΙΖΑ για 
να τρέξει να χωθεί μέσα της ο Ανδρουλά- 
κης, τώρα που σοβαρεύει ο χειμώνας. Οπως 
και να τα ερμηνεύσεις, είναι δηλωτικά της 
βαθιάς εντύπωσης που έχουν προκαλέσει 
στην αξιωματική αντιπολίτευση τα τεκται- 
νόμενα στο ΠΑΣΟΚ.

Τρίτο και κατά πολύ σοβαρότερο στοι
χείο, η κριτική προς την πολιτική του 
ΣΥΡΙΖΑ που δημοσίευσε στην «Εποχή» ο 
Σωτήρης Βαλντέν, ιστορικό στέλεχος της 
λεγάμενης ανανεωτικής Αριστερός και 
προσχωρήσας μέσω της «Γέφυρας». Ανε
ξαρτήτως της γνώμης που μπορεί να έχει 
ο καθένας για τον Βαλντέν, η κριτική του 
είναι η πιο εμπεριστατωμένη που έχει γίνει 
μέχρι τώρα από την πλευρά της Αριστερός. 
Παραθέτω ένα ενδεικτικό απόσπασμα: 
«Πέρα από ένα σημείο, η υπερβολή γίνεται 
ανευθυνότητα. Επιπλέον, όταν τα πάντα 
καταγγέλλονται με την ίδια οξύτητα, χά
νονται τα πραγματικά κρίσιμα ζητήματα. 
Δεν νομίζω ότι οι περισσότεροι πολίτες 
ξυπνούν και κοιμούνται με την πεποίθηση 
πως ζούμε περίπου σε δικτατορία».

Τέλοε, φαντάζομαι ότι θα προξενεί αγα
νάκτηση σε κάθε άνθρωπο με κοινή λογική 
ότι ο ΣΥΡΙΖΑ μπορεί να καταψήφισε (μαζί 
με τον Βαρουφάκη και τον Βελόπουλο) την 
τροπολογία για την ποινικοποίηση της στά
σης εκείνων των γονέων που δεν στέλνουν 
τα παιδιά τους στο σχολείο, με την πρόφα
ση του κορωνόίού. Πώς είναι δυνατόν να 
θεωρείται προοδευτική στάση η υποστήρι

ξη των αντιεμβολιαστών διά της πλαγίας; 
Αλλά, θα μου πείτε, πώς είναι προοδευτικό 
να δικαιολογείς τους αρνητές της απογρα- 
φής, όπως έκανε προσφάτως ο Αλέξης Τσί- 
πρας από την Κοζάνη;

Σταματώ εδώ τη σταχυολόγηση των 
πρόσφατων κρουσμάτων, γιατί η συνταγή 
με την οποία βγάζουν νόημα είναι απλή: τα 
ρίχνεις όλα αυτά παραπάνω στο ίδιο τσου
κάλι και καταλαβαίνεις ότι ο ΣΥΡΙΖΑ έχει 
ένα σοβαρό πολιτικό πρόβλημα, που αργά ή 
γρήγορα θα σκάσει και δεν θα κρύβεται. Ευ
τυχώς, πάντως, ο πρόεδρός του έχει πλέον 
δίπλωμα ταχυπλόου!..

ΔΥΟ ΕΞΗΓΗΣΕΙΣ
Δεν το περίμενα, ομολογώ, γιατί είχα 
ξεχάσει τη σκοτεινή πλευρά του και είχα 
μείνει μόνο με την ανάμνηση της φωτει
νής και διασκεδαστικής. Δεν περίμενα ότι 
ο Γεώργιος Β’ θα έβγαζε νυχάκια κατά του 
Ανδρουλάκη. Περίμενα ότι καταλάβαινε 
ότι η επιθετικότητα κατά του Ανδρουλάκη 
δεν τον συμφέρει, επειδή κάνει πιο συ
μπαθητικό τον Ανδρουλάκη. Δύο εξηγή
σεις έχω και εσείς διαλέγετε εκείνη που 
προτιμάτε. Η πρώτη είναι ότι, επιτέλους, 
τον ακούμπησε η πραγματικότητα. Φαίνε
ται ότι, για πρώτη φορά, αφότου ξεκίνησε 
τον ωραίο αγώνα μπροστά από την ντου
λάπα του, ο Γεώργιος Β’ αποκαθιστά κά
ποια επαφή με την πραγματικότητα! Και, 
όπως είναι φυσικό, φοβάται, εξού ο θυμός 
και η επιθετικότητα. Η δεύτερη εξήγηση 
είναι ότι ο Γεώργιος Β’, όπως φαίνεται,

είναι τελειομανής. Θέλει τη συντριβή του 
πλήρη - με τζατζίκι και κρεμμύδι.

ΕΠΙΔΟΞΟΣ ΠΟΑΓΓΕΥΊΉΣ

Δεν είναι ακόμη πολιτευτής, ούτε καν 
υποψήφιος πολιτευτής, είναι απλώς επί
δοξος. Λατρεύω να σκαλίζω επαρχιακές 
εφημερίδες, όταν πέφτει στα χέρια μου 
κάποιο φύλλο, διότι εκεί έχεις τη δυνατότη
τα να παρατηρήσεις τον πλούσιο βιότοπο 
του βυθού της πολιτικής. Τον ανακάλυψα 
σε εφημερίδα της Βορειοδυτικής Ελλάδος, 
όπου τον επαινούν για τις «ρηξικέλευθες» 
προτάσεις που κατέθεσε για την πανδημία. 
Ρηξικέλευθες! Αντε το πολύ πολύ να προτεί
νει τον υποχρεωτικό εμβολιασμό στους άνω 
των 50, σκέφθηκα και έπιασα να διαβάσω 
τις προτάσεις του. Με την πρώτη νιώθεις 
το μεγαλείο του να σε χτυπάει κατάμουτρα: 
«Υποχρεωτικός εμβολιασμός στην Ασία και 
τον Τρίτο Κόσμο»...

Πραγματικά, πώς δεν το είχαν σκεφθεί 
τόσοι πολιτικοί εγκέφαλοι και έπρεπε να 
βρεθεί ένας επίδοξος πολιτευτής εκ Βο
ρειοδυτικής Ελλάδος να τολμήσει το πει; 
Δέος, μπροστά στην τόλμη, αλλά και την 
ευφυΐα! Διότι προσέξατε πώς αποφεύγει 
να κατονομάσει και την Αφρική; Το κάνει, 
πιστεύω, για λόγους τακτικής, ώστε η 
Αφρική - πιστεύοντας η καημένη ότι θα τη 
γλιτώσει - να τον υποστηρίξει στον υπο
χρεωτικό εμβολιασμό Ασίας και Τρίτου Κό
σμου! Μπορεί πάλι να του το υπαγορεύει 
ο στοιχειώδης ρεαλισμός: ξεκίνα πρώτα με 
την Ασία ως πιλοτικό πρόγραμμα, να δούμε 
πώς θα πάει και μετά βλέπουμε. Τον θαυ
μάζω, αλλά το όνομά του ας το αφήσουμε 
καλύτερα. Είναι μεγάλος και δεν αποκλεί
εται να έχει περάσει κορωνοϊό και να του 
έμειναν κουσούρια...

Ηρεμα! 
Ηρεμα... 
Αστείο ήταν, 
τίποτα 
παραπάνω...
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1  ΑΛΛΑ ΛΕΕΙ Ο ΤΣΙΠΡΑΣ, ΑΛΛΑ Ο ΞΑΝΘΟΣ ΣΦΑΖΟΝΤΑΙ
ΣΤΟΝ ΣΥΡΙΖΑ ΓΙΑ ΤΑ FAKE NEWS ΠΕΡΙ «VIP» ΜΕΘ

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

967.78 cm² Κυκλοφορία: 4120

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΑΛΛΑ ΛΕΕΙ Ο ΤΣΙΠΡΑΣ, ΑΛΛΑ Ο ΙΑΝΘΟΣ

ΣΦΑΖΟΝΤΑΙ 
ΣΤΟΝ ΣΥΡΙΖΑ
ΓΙΑ ΤΑ FAKE NEWS 

ΠΕΡΙ «VIP» ΜΕ0
Χαμός στο Διαδίκιυο για 

χην άδεια ταχύπλοου ίου Τσίπρα 
► ΣΕΛΙΔΕΣ 7, 9
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1  ΑΛΛΑ ΛΕΕΙ Ο ΤΣΙΠΡΑΣ, ΑΛΛΑ Ο ΞΑΝΘΟΣ ΣΦΑΖΟΝΤΑΙ ΣΤΟΝ ΣΥΡΙΖΑ ΓΙΑ ΤΑ
FAKE NEWS ΠΕΡΙ «VIP» ΜΕΘ

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

ΔΙΓΛΩΣΣΙΑ ΣΥΡΙΖΑ ΠΟΥ «ΣΗΚΩΣΕ» ΤΟ ΘΕΜΑ ΜΕ ΕΡΩΤΗΣΗ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ, ΤΗΝ ΟΠΟΙΑ ΔΕΝ ΥΠΕΓΡΑΨΕ Ο ΤΟΜΕΑΡΧΗΣ ΥΓΕΙΑΣ

Αποστάσειβ Ξανθού για zis ΜΕΘ
Μ

ειά ιπν αποτελεσματι
κότατα ίων εμβολίων 
και ιπν υποχρεωιικό- 
ιηια ίων εμβολιασμών, ήρθε και 

ίο θέμα των κλινών των ΜΕΘ να 
δείξει ότι π κατάσταση στο εσωτε
ρικό του ΣΥΡΙΖΑ καθιστά την αξι
ωματική αντιπολίτευση αδύναμη 
να χειριστεί οποιοδήποτε μείζον 
ζήτημα.

Οι καταγγελίες του προέδρου 
της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλη Γιαννάκου, 
ότι κρατιούνται σε νοσοκομεία κλί
νες ΜΕΘ για VIPs και η αντιδικία 
του με τον υπουργό Υγείας, Θάνο 
Πλεύρη, αλλά και άλλους συνδι
καλιστές, όπως η επικεφαλής της 
ΕΙΝΑΠ, Ματίνα Παγώνη, θεωρήθη
καν από την Κουμουνδούρου ως 
πρώτης τάξεως ευκαιρία για να 
ξεφύγουν από το θέμα των εκλο
γών του Κινήματος Αλλαγής, για 
το οποίο επίσης επικρατούν πολ
λές απόψεις και πίεζε πολύ και τον 
ΣΥΡΙΖΑ και τον Αλέξη Τσίπρα.

Αντιδράσεις γιατρών
Ετσι λοιπόν, οι καταγγελίες Γιαννά
κου υιοθετήθηκαν χωρίς ιδιαίτερο 
κόπο από τον κ. Τσίπρα, ο οποίος 
στην περιοδεία του στη Δυτική Ελ
λάδα έδινε συνεντεύξεις στα τοπι
κά ΜΜΕ και μιλούσε για νέο μεγά
λο σκάνδαλο κ.λπ. Το θέμα πήρε 
διαστάσεις, έγινε γνωστό ότι τόσο 
οι συνδικαλιστικοί φορείς των για
τρών όσο και οι ίδιοι οι γιατροί 
που δίνουν τπ μάχη στα νοσοκο
μεία ήταν έξαλλοι με τις καταγγε
λίες του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ 
και στην Κουμουνδούρου έφτασαν 
ία μαντάτα ότι η στάση που έχουν 
τηρήσει τους φέρνει απέναντι στη 
συντριπτική πλειονότητα των για
τρών όλης της χώρας, αυτών που 
βρίσκονται στην πρώτη γραμμή τπς 
μάχης με τον κορονοϊό.

Αντίστοιχα μηνύματα πήρε και ο 
τομεάρχης Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ Αν- 
δρέας Ξανθός, ο οποίος βγαίνο
ντας προχθές το βράδυ στο Kontra 
επιχείρησε να μαζέψει τα πράγμα
τα και να ξαναρίξει γέφυρες με τπν 
ιατρική κοινότητα, λέγοντας πως οι 
καταγγελίες του κ. Γιαννάκου -για 
τον οποίο ο κ. Πλεύρης είπε ότι 
θα αντιμετωπίσει τπ Δικαιοσύνη 
ώστε να αποδείξει το αληθές των 
καταγγελιών του- δεν μπορεί να 
είναι αληθινές.

«Εκτός λογικής»
«Αυτό υπερβαίνει κάθε λογική. Δεν 
θεωρώ ότι μπορεί να υπάρχει και 
δεν θέλω να πιστέψω ότι μπορεί 
να υπάρξει. Κατά την άποψή μου, 
δεν συμβαίνει αυτό το πράγμα. 
Αυτό το οποίο οφείλουμε να δι
ασφαλίσουμε και οφείλουν να το 
διασφαλίσουν και το κίνημα των

υγειονομικών, τα σωματεία, τα 
συνδικάτα των γιατρών, των ερ
γαζομένων, αλλά και οι υπόλοιπες 
πολιτικές δυνάμεις και να απαιτή
σουμε, είναι να υπάρχουν συνθή
κες διαφάνειας», είπε ο κ. Ξανθός 
στο Kontra. Ηταν μια τοποθέτηση 
από αυτές που ο επικόινωνιακός 
μηχανισμός του ΣΥΡΙΖΑ δεν έδωσε 
ιδιαίτερη έμφαση, ωστόσο έγινε, 
οπότε - κατά την προσφιλή κριτι
κή τπς Κουμουνδούρου- όποτε ο 
ΣΥΡΙΖΑ κατηγορούνταν ότι υιοθε
τούσε άκριτα κάποια καταγγελία 
κατά της κυβέρνησης, θα παρέπε- 
μπαν και στις δηλώσεις Ξανθού. Η 
δήλωση όμως του κ. Ξανθού από 
χθες το πρωί πήρε διαστάσεις. Μέ
χρι το μεσημέρι, τα περισσότερα 
sites -και αυτά που θεωρούνται 
φιλικά προς τον ΣΥΡΙΖΑ- είχαν 
τον τομεάρχη Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ 
να λέει ότι δεν κρατιούνται κλίνες 
ΜΕΘ για VIPs και τον κ. Τσίπρα 
από τα Ιωάννινα να καταγγέλλει 
την κυβέρνηση για αυτό που ο το
μεάρχης του λέει ότι δεν συμβαίνει! 
Πάλι διγλωσσία, πάλι βαβέλ, πάλι 
θολή εικόνα, πάλι μπάχαλο, πάλι 
τηλέφωνα στην Κουμουνδούρου 
«τι είναι αυτά που κάνουμε» κ.λπ.

Την ίδια ώρα που π δήλωση 
του Ανδρέα Ξανθού στο Kontra 
«δεν συμβαίνει αυτό το πράγμα» 
ήταν σε όλα τα ειδησεογραφικά 
sites, έπαιζε και η επίσκεψη του 
Αλέξπ Τσίπρα στα Ιωάννινα, όπου 
ζητούσε να «μπει το μαχαίρι στο 
κόκκαλο» για τις κλίνες ΜΕΘ που 
δίνονται σε VIPs. Στο πλαίσιο αυτό, 
ο Αλέξης Τσίπρας «σήκωνε» το 
θέμα και καλούσε την κυβέρνηση 
«να δώσει όλα τα στοιχεία και στη 
Δικαιοσύνη και στη δημοσιότητα 
για περιπτώσεις που μπορεί να 
υπήρξε προτεραιοποίησπ με βάση 
την ιδιότητα του ασθενούς».

«Ολοι είμαστε ίσοι απέναντι στο 
δικαίωμα για ζωή, απέναντι στο δι
καίωμα για αξιοπρεπή περίθαλψη», 
είπε ακόμα ο κ. Τσίπρας, για να δώ
σει και την απαιτούμενη έμφαση στο 
θέμα που είχε ήδη ακυρώσει από το 
προηγούμενο βράδυ ο τομεάρχης 
Υγείας του κόμματός του.

Στους διαδρόμους...
Οι αντιδράσεις όμως ήταν πολλές. 
Εκτός από τα τηλεφωνήματα και 
τις φωνές στους διαδρόμους τπς 
Κουμουνδούρου για την «γκάφα 
Ξανθού», π νέα διγλωσσία άρχισε 
και έπαιρνε μεγάλη δημοσιότητα. 
Αλλα ο Τσίπρας, άλλα ο Ξανθός 
και στο θέμα με τις κλίνες ΜΕΘ 
στους VIPs, έγραφαν τα sites, 
εύλογα. Εκανε και μια δήλωση ο 
εκπρόσωπος Τύπου Νάσος Ηλιό- 
πουλος, μπας και τραβήξει αλλού 
τα φώτα, αλλά... φευ.

Ο Αλέξης Τσίπρας (στα Ιωάννινα) 
ζήτησε από την κυβέρνηση στοιχεία 
για τις ΜΕΘ.

ΔΙΑΦΟΡΟΠΟΙΗΣΗ

Την ώρα που ο Iav00s 
δήλωνε ότι δεν πιστεύει 
τα περί ΜΕΘ για VIPs, 
ο πρόεδρο5καλούσε 

την κυβέρνηση «να δώσει 
όλα τα στοιχεία και στη 

Δικαιοσύνη»

Και τότε, ελήφθη π απόφαση. Να 
ανασκευάσει ο Ανδρέας Ξανθός. 
Μετά τη δήλωση στο Kontra λοι
πόν και αφού το video είχε κάνει 
το γύρο του Διαδικτύου, το Γρα
φείο Τύπου του ΣΥΡΙΖΑ μοίρασε 
μια γραπτή δήλωση του τομεάρ
χη Υγείας Ανδρέα Ξανθού, με την 
οποία καλούσε την κυβέρνηση «να 
δώσει τα ακριβή στοιχεία για δια- 
σωληνωμένους εκτός ΜΕΘ, θνη
τότητα και λίστες αναμονής για 
ισότιμη πρόσβαση σε ΜΕΘ».

Από ό,τι λέει το ρεπορτάζ, για 
την εξέλιξη αυτή έβαλε το... χερά
κι του -ανάμεσα σε άλλους- και 
ο Παύλος Πολάκπς, που είναι σε 
διαρκή κόντρα με τον Ανδρέα Ξαν
θό και βρήκε τπν ευκαιρία αυτή 
τπ φορά να ανασκευάσει και ο 
άσπονδος φίλος του, «σπάζοντας» 
τπν παράδοση να ανασκευάζει ο 
ίδιος κάθε φορά που με τα αντι- 
εμβολιαστικά του μηνύματα φέρνει 
σε δύσκολη θέση τον ΣΥΡΙΖΑ και 
τον Τσίπρα.

Στη δήλωσή του βεβαίως, για να 
μην είναι κραυγαλέα η υποχώρηση 
και τεθούν ζητήματα πολιτικής και

προσωπικής αξιοπρέπειας, αλλά 
και για να κρατηθούν τα προσχή
ματα, ο κ. Ξανθός έβαλε και άλλα 
ζητήματα όπως «η λειτουργική κα
τάρρευση του ΕΣΥ, οι διασωληνω- 
μένοι εκτός ΜΕΘ και η θνητότητά 
τους».

Σε αυτή τη δήλωση, λοιπόν, ο 
γιατρός Ανδρέας Ξανθός επισημαί
νει, μεταξύ άλλων, ότι «προφανώς 
π διασωλήνωση ενός ασθενή και η 
προτεραιοποίησή του για εισαγω
γή σε ΜΕΘ είναι ιατρική απόφαση. 
Αλλά η απόφαση να μην αποσυ- 
μπιεστεί το ΕΣΥ με επιστράτευση 
όλων των διαθέσιμων δυνάμεων 
της χώρας είναι απολύτως πολι
τική». Μήπως και κάποιοι... πιστέ
ψουν ότι αυτά που είπε εκείνος, 
με αυτά που λέει εδώ και τρεις 
ημέρες ο πρόεδρός του έχουν μια 
κάποια σύνδεση.

Τριάντα βουλευτές
Στο μεταξύ, κατατέθηκε χθες στη 
Βουλή ερώτηση τριάντα βουλευ
τών για το ζήτημα των ΜΕΘ, την 
οποία όμως δεν υπέγραψε ο Αν
δρέας Ξανθός. ■
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1  ΜΕΘεόρτια έλλειψης εμπιστοσύνης
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 36 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

196.92 cm² Κυκλοφορία: 390

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΜΕΘεόρτια έλλειψης εμπιστοσύνης
ΣΧΟΛΙΟ
Της Κατερίνας Τζωρτζινάκη
ktzortzinaki@naftemporiki.gr

■y Τ'ατακλυσμός δημοσιευμάτων, 
1^ δηλώσεων, καταγγελιών, δια- 

Χ\4ιεύσεων. Στο μικροσκόπιο της 
Δικαιοσύνης οι αναφορές του προ
έδρου της ΠΟΕΔΗΝ για Μονάδες Εν
τατικής Θεραπείας που -κατά τα λεγό
μενό του- προορίζονται για VIP, αν και 
όποτε χρειαστεί. Μάλιστα, αυτές οι κα
ταγγελίες θα ενταχθούν στην προκα
ταρκτική εξέταση που διενεργείται με 
αφορμή άλλες, για θανάτους ασθενών 
εκτός ΜΕΘ.

0 υπουργός Υγείας γνωστοποίησε 
ότι ήδη έχει συντάξει «την αναφορά 
αξιόποινων πράξεων, προκειμένου να 
την καταθέσω, διότι όσοι δεν πηγαί
νουν στην Εισαγγελία να πουν αυτά 
που καταγγέλλουν, θα κληθούν να λο
γοδοτήσουν για τα ψέματα που λένε»,

ενώ και η ΠΟΕΔΗΝ συντάσσει ανα
φορά, την οποία θα καταθέσει στην Ει
σαγγελία του Αρείου Πάγου την επό
μενη εβδομάδα, για «να διερευνηθεί 
εάν τηρείται η σειρά προτεραιότητας 
των διασωληνωμένων εκτός ΜΕΘ εγ
γραφής στη λίστα αναμονής του ΕΚΑΒ 
- ΕΚΕΠΥ για ΜΕΘ».

Δεν ξέρω π συμβαίνει. Καταθέτω, 
όμως, και την τοποθέτηση του γιατρού, 
πρώην υπουργού Υγείας επί ΣΥΡΙΖΑ. 
«Αυτό υπερβαίνει κάθε λογική. Δεν θε
ωρώ όπ μπορεί να υπάρχει (σ.σ.: ρε
ζερβέ ΜΕΘ) και δεν θέλω να πιστέψω 
ότι μπορεί να υπάρξει. Κατά την άπο
ψή μου, δεν συμβαίνει».

Δεν ξέρω τι συμβαίνει. Αυτό που 
γνωρίζω, όμως, είναι ότι σε έναν κα
ταιγισμό δηλώσεων, δημόσιων διενέ
ξεων και σκιών, η εμπιστοσύνη δεν εί
ναι παρούσα και όταν είναι παρούσα, 
δεν υπάρχει ο επικοινωνιακός πλη
θωρισμός.

Δεν είναι τυχαίο όπ «σ’ αυτήν την

εποχή της αιματηρής σύγχυσης/της 
κατεστημένης αταξίας», ο πολίτης πιο 
εύκολα θα πιστέψει όπ υπάρχει δια
κριτική μεταχείριση ασθενών παρά 
ένα «πάλλευκο» σύστημα γενικώς.

Τούτη η πίστη δεν μοιάζει καθόλου 
με το είδος της λογικής βεβαιότητας 
που πετυχαίνουμε, για παράδειγμα, 
στην Ευκλείδεια Γεωμετρία. Δεν είναι 
το συμπέρασμα σε μια σειρά συλλο
γισμών, η λύση σ’ ένα μαθηματικό 
πρόβλημα. Είναι μία πηγή αμφιβολίας.

Τούτη η πίστη είναι προσωπική 
σχέση, εμπειρία. Η κυ ρία, που είπε όπ 
ο σύζυγός της με υποκείμενα νοσή
ματα περίμενε διασωληνωμένος στην 
κλινική και μετά πς καταγγελίες και 
την ανάδειξη του ζητήματος, βρήκε 
ΜΕΘ, π θα αναφωνήσει; «Πιστεύω1 βοή- 
θει μοι τη απιστία»;

Μία και μόνο μία θεραπεία: η απο
κατάσταση της εμπιστοσύνης, διότι 
έχουμε ακόμη δρόμο στην πανδημία.

[SID:14848027]
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1  Τσίπρας: Να φτάσει το μαχαίρι στο κόκαλο
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

274.58 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Τσότρας: Να φτάσει 
το μαχαίρι στο κόκαλο
Του ΑΝΤΩΝΗ ΑΝΤΖΟΛΕΤΟΥ

Την πλήρη διαλεύκανση των κα
ταγγελιών τηε ΠΟΕΔΗΝ για το 
ενδεχόμενο προτεραιοποίησηε 
VIP ασθενών σε σχέση με τη 
νοσηλεία tous otis μονάδεε 
εντατικήε θεραπείαε ζήτησε 
ο Αλέξηε Τσίπραε από τα Ιω
άννινα, ενώ ο ΣΥΡΙΖΑ κατέθε
σε και σχετική ερώτηση στη 
Βουλή. Ο κ. Τσίπραε κάλεσε, 
παράλληλα, την κυβέρνηση να 
δώσει στη δημοσιότητα όλα τα 
στοιχεία που έχει στη διάθεσή 
τηε σε σχέση με τον αριθμό 
τηε θνητότηταε των ανθρώπων 
που είναι διασωληνωμένοι έξω 
από τιε ΜΕΘ «και να φτάσει το 
μαχαίρι στο κόκαλο, για περι- 
πτώσειε που μπορεί να υπήρξε 
προτεραιοποίηση με βάση την 
ιδιότητα του ασθενούε». Ο πρό- 
εδροε του ΣΥΡΙΖΑ επιτέθηκε 
με σφοδρότητα στο Μαξίμου, 
τονίζονταε πωε «όλοι είμαστε 
ίσοι απέναντι στο δικαίωμα για 
ζωή, απέναντι στο δικαίωμα για 
αξιοπρεπή περίθαλψη».

Η καταγγελία του προέδρου 
τηε ΠΟΕΔΗΝ Μυίάλη Γιαννά- 
κου για κλίνεε ΜΕΘ που μέ
νουν επιλεκτικά κενέε αποτε
λεί αντικείμενο εισαγγελικήε 
έρευναε, ωστόσο η γραμμή του 
ΣΥΡΙΖΑ θόλωσε από την πα
ρέμβαση που έκανε ο Ανδρέαε 
Ξανθόε στο Kontra Channel. 
«Αυτό υπερβαίνει κάθε λογική. 
Δεν θεωρώ ότι μπορεί να υπάρ
χει και δεν θέλω να πιστέψω 
ότι μπορεί να υπάρξει. Κατά 
την άποψή μου, δεν συμβαί
νει αυτό το πράγμα», επισήμα- 
νε χαρακτηριστικά. Θέλονταε 
να ξεδιαλύνει τα εσωκομματι
κά σύννεφα, μετά και τιε επι- 
σημάνσειε του Αλέξη Τσίπρα, 
ο κ. Ξανθόε με διευκρινιστική 
δήλωσή του υπογράμμισε πωε 
«οφείλει η κυβέρνηση να δώ
σει εξηγήσειε, να παρουσιάσει

τα ακριβή στοιχεία για τουε δι- 
ασωληνωμένουε εκτόε ΜΕΘ 
και τη θνητότητά τουε, για την 
πραγματική ανάπτυξη κλινών 
ΜΕΘ και τη στελέχωσή τουε 
ανά νοσοκομείο και, κυρίωε, 
για τον τρόπο διαχείρισηε τηε 
λίσταε αναμονήε του ΕΚΑΒ- 
ΕΚΕΓΓΥ και τιε εγγυήσειε που 
διασφαλίζουν την ισότιμη αντι
μετώπιση όλων των πολιτών».

Ολα αυτά συμβαίνουν την 
ώρα που σε πολιτικό επίπεδο

Κάλεσε την κυβέρνηση 
να δώσει τα στοιχεία 
για τη θνητότητα 
διασωληνωμένων 
εκτός ΜΕΘ.

οι εξελίξειε στο ΚΙΝΑΛ απα
σχολούν τον ΣΥΡΙΖΑ, καθώε 
ο νέοε επικεφαλήε στη Χαρι
λάου Τρικούπη θα σηματοδο
τήσει τη στρατηγική που θα 
ακολουθήσει το κόμμα με ζη
τούμενο την προοδευτική δι
ακυβέρνηση. Σκληρή κριτική 
στην Κουμουνδούρου άσκησε 
για άλλη μία φορά στην ιστοσε
λίδα «propago» ο Σταύροε Κο- 
ντονήε, ο οποίοε διεγράφη από 
το κόμμα πέρυσι τον Οκτώ
βριο. «Η κινητοποίηση 270.000 
μελών και φίλων του ΚΙΝΑΛ 
την περασμένη Κυριακή ση
ματοδοτεί την έναρξη ενόε 
εντόνου εσωτερικού ανταγω
νισμού εντόε τηε προοδευτι- 
κήε παράταξηε. Η παρατεταμέ- 
νη αναξιοπιστία του ΣΥΡΙΖΑ, 
η οποία έχει πλέον παγιωθεί 
και έχει καταστεί μη αναστρέ
ψιμη, έστρεψε χιλιάδεε προο- 
δευτικούε πολίτεε στην κάλπη 
εκλογήε προέδρου του ΚΙΝΑΛ 
και στην υπερψήφιση του Ν. 
Ανδρουλάκη», ανέφερε ο πρώ
ην υπουργόε.
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1  Κλινική ασφυξία
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 47 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

250.93 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΊΙετέωρος
► Του ΔΗΜΗΤΡΗ ΝΑΝΟΥΡΗ meteorosmsyn.gr

Κλινική ασφυξία
Μεθερμηνευόμενη σε τρέχοντα ελληνι

κά η καταγγελία της ΠΟΕΔΗΝ για τις 
ΜΕΘ-καβάτζα αποδεικνύει πως το πελατειακό 

σύστημα δηλητηριάζει το μαλακό υπογάστριο 
της κοινωνικής, πολιτικής και οικονομικής ζωής 
και, παρά τις υποκριτικές υποσχέσεις όλων ανε
ξαιρέτως των μνηστήρων της εξουσίας πως θα 
το καταργήσουν μόλις την καταλάβουν, εξακο
λουθεί να ζει, να βασιλεύει και να διογκώνεται. 
Οι αιτιάσεις του Μιχάλη Γιαννάκου ναρκοθε
τούν, επιπροσθέτως, την καθεστηκυία αντίληψη 
περί ηθικής και δημόσιας υγείας, θέτοντας τις 
προτεραιότητές της σε πάνδημη αμφισβήτηση, 
όχι μόνο μεταξύ των ανέκαθεν καχύποπτων 
πολιτών, αλλά και των λειτουργών της ιατρι
κής επιστήμης. Διερωτήθηκε ο χριστιανός «πώς 
είναι δυνατόν το υπουργείο Υγείας να ανα
κοινώνει καθημερινά πληρότητα 97% με 98% 
στις Μονάδες Εντατικής Θεραπείας τη στιγμή 
κατά την οποία περισσότεροι από εκατόν είκοσι 
νοσούντες τελούν διασωληνωμένοι σε απλές 
κλίνες».

Εγείρει επίσης εύλογα ερωτήματα για το 
πώς βρίσκονται αντίστοιχες θέσεις π.χ. σε 
αντιεμβολιαστές μητροπολίτες αμέσως μόλις 

συναινέσουν να διασωληνωθούν, ενώ νεότε
ροι σε ηλικία ασθενείς περιμένουν επί μέρες 
ή και βδομάδες στους διαδρόμους. Ολοι μας 
λίγο-πολύ έχουμε πικρή εμπειρία ανάλογων 
ανευρέσεων κρεβατιού σε ΜΕΘ, όποτε το χρει
άστηκαν οικείοι ή γνωστοί μας και μάλιστα πριν 
από την υγειονομική κρίση ελέω κορονοϊού, οι 
οποίες επισπεύσθηκαν τις περισσότερες φορές 
με τη μεσολάβηση φίλων γιατρών ή διοικητι
κών σε νοσοκομεία, για να μην πω βουλευτών 
και λογής λογής παρατρεχάμενων του εκάστο- 
τε γκοβέρνου. Οι τσιριμόνιες τρέφουν τις υπό
νοιες. Τις επιτείνουν οι κορόνες της προέδρου 
της ΕΙΝΑΠ Ματίνας Παγώνη που εγκαλεί την 
ΠΟΕΔΗΝ, κατηγορώντας την ότι τάχα ρίχνει 
«σκιές» στην ακεραιότητα και την αμεροληψία 
των συναδέλφων τους. Και τις μεγιστοποιεί η 
επαμφοτερίζουσα στάση κυβερνητικών στελε
χών που ζητούν μεν εισαγγελική έρευνα, προδι
κάζουν όμως το αποτέλεσμά της εκτοξεύοντας 
φιλιππικούς εναντίον των ακριτόμυθων, την 
κεφαλή των οποίων απαιτούν επί πίνακι.
Α αρρώ πως βρίσκονται εκτός γραμμής. Δε
ν/ δομένου ότι μόλις προ ημερών ο πολιτικός 
τους προϊστάμενος υποστήριξε πως η θνησιμό
τητα των εκτός και των εντός ΜΕΟ νοσηλευ
όμενων δεν εμφανίζει μετρήσιμες διαφορές, 
θα μπορούσαν κάλλιστα να ισχυριστούν μέ
σες άκρες τα ακόλουθα: Αφού η διασωλήνωση 
ακόμα και σε ράντζο έχει μηδαμινές επιπτώσεις 
στην αποθεραπεία των βαρέως νοσούντων, 
προνομιακή είναι η νοσηλεία που εκτυλίσσεται 
σε απλές κλίνες. Στην Εντατική, βλέπεις, καρα
δοκούν ανίατοι ενδονοσοκομειακοί ιοί, οίτινες 
προκαλούν ανεπανόρθωτες βλάβες και συχνά 
οδηγούν στον θάνατο. Πλούσιοι και πλέμπα, 
λοιπόν, επιζητούν κρεβάτια εκτός ΜΕΟ και γι’ 
αυτό η εκεί πληρότητα υπολείπεται του 100%. 
Το ότι οι μεγαλοσχήμονες καταλαμβάνουν τις 
Εντατικές αποτελεί έμπρακτη απόδειξη του 
φιλολαϊκού προσανατολισμού της κυβέρνη
σης. Ενδιαφέρον αφήγημα, αλλά μπάζει από 
παντού νερά.
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1  Προσφυγή Πλεύρη κατά του Γιαννάκου
Πηγή: SPORTDAY Σελ.: 30 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

56.45 cm² Κυκλοφορία: 6100

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΜΕΘ
Προσφυγή Πλεύρη 
κατά του Γιαννάκου

Μηνυτήρια αναφορά στην εισαγγελία του Αρείου Πά
γου κατέθεσε ο υπουργός Υγείας, Θάνος Πλεύρης και κα
τηγορεί τον πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλη Γιαννάκο ότι 
διακινεί «ψευδείς και συκοφαντικές ειδήσεις για δήθεν 
ύπαρξη κλινών ΜΕΘ που κρατούνται για επιλεγμένα πρό
σωπα και δεν διατίθενται στους ασθενείς». Οπως μάλιστα 
τόνισαν συνεργάτες του θάνου Πλεύρη. «πλέον όσοι δια
κινούν τις ψευδείς ειδήσεις θα κληθούν να λογοδοτήσουν, 
καθώς προκλητικά συκοφαντούν ιατρούς, νοσηλευτές και 
προσωπικό του ΕΚΑΒ που βρίσκονται στην πρώτη γραμμή 
αντιμετώπισης της πανδημίας». Στην εισαγγελία του Αρεί
ου Πάγου θα προσφύγει και η ΠΟΕΔΗΝ.
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1  Εκτός Εντατικής διασωληνωμένη η αλήθεια!
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,22-23 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1910.18
cm²

Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΠΑΝΔΗΜΙΑ

Εκτός Εντατικής 
διασωληνωμένη 
η αλήθεια!
• Η κυβέρνηση κάνει 
επικοινωνιακό σόου, 
η Εισαγγελία θα ερευνήσει, 
αλλά άνθρωποι πεθαίνουν 
εκτός ΜΕΘ ΣΕΛ. 22-23
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1  Εκτός Εντατικής διασωληνωμένη η αλήθεια!
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,22-23 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021
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0 ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΥΓΕΙΑΣ ΖΗΤΗΣΕ ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΙΣΑΓΓΕΛΙΑ ΝΑ ΔΙΕΡΕΥΝΗΟΕΙ ΤΟ ΑΞΙΟΠΟΙΝΟ ΤΩΝ ΔΗΛΩΣΕΩΝ ΓΙΑΝΝΑΚΟΥ

Επιμένουν στο επικοινωνιακό σόου για
Στην αντεπίθεση η ΠΟΕΔΗΝ,
που θα καταθέσει αναφορά στην Εισαγγελία
του Αρείου Πάγου την επόμενη εβδομάδα
για τη διαχείριση των διασωληνωμένων
ασθενών που βρίσκονται εκτός
Μονάδων Εντατικής Θεραπείας
• Γιατροί στον «Ευαγγελισμό»
και το «Σωτηρία» δεν το επιβεβαιώνουν
λόγω της δύσκολης συνθήκης, αλλά
θεωρούν πολύ πιθανό να γίνονται
παρεμβάσεις από πολιτικούς

► Tns ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ

vti να αντιμετω
πίσει το επείγον 
πρόβλπμα τπς 
πληρότπτας των 
νοσοκομείων που 
εν μέσω τέταρτου 
επιδπμικού κύμα
τος ξεπερνά κάθε 

φαντασία κι ας έχουν μετατραπεί 
(ξανά) τα περισσότερα νοσοκο
μεία σε νοσοκομεία μίας νόσου, π 
κυβέρνησα συνεχίζει να εστιάζει 
στην επικοινωνιακό διαχείριση 
της πανδημίας. Αντί να ανακόψει 
τους 100 θανάτους που μετράει η 
χώρα καθπμερινά, ενισχύοντας 
το δημόσιο σύστημα υγείας, που 
αποψιλωμένο σε υποδομές και 
ανθρώπινο δυναμικό δοκιμάζε
ται σκληρά και απάνθρωπα, αφού 
λείπουν κοινά κρεβάτια, λείπουν 
ΜΕΘ, λείπει ειδικευμένο προσω

πικό, επιμένει να κάνει σόου.
Το πιο πρόσφατο παράδειγμα 

είναι εκείνο του υπουργού Υγείας 
που εμφανίστηκε χθες πρωί πρωί 
οργισμένος στην τηλεόραση του 
ΣΚ ΑΪ για να προαναγγείλει την κα
τάθεση αναφοράς στην Εισαγγελία 
κατά του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ 
(Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Εργα
ζομένων Δημοσίων Νοσοκομείων) 
για τις προχθεσινές δηλώσεις του 
ότι «στη λίστα αναμονής [σ.σ. για 
κρεβάτι ΜΕΘ] στους 114 ασθενείς 
δεν είναι κανείς από την Εκκλησία, 
κανείς επώνυμος, είναι όλοι λαός».

«Είμαι εξοργισμένος [...] το να 
λέγεται ότι γιατροί και νοσηλευτές 
και προφανώς και πολιτικοί προ
ϊστάμενοι βρίσκονται σε ένα κύ
κλωμα εγκληματικό που κρατάει 
κλίνες κενές προκειμένου αν αρ- 
ρωστήσει ο Ντσούνος, ο Κούτρας 
ή ο Πλεύρης να μπορέσει να έχει 
κλίνη ΜΕΘ και να μην έχουν άλλοι

Ανακριβές
Μαρκόπουλου
ΝΑ ΕΙΝΑΙ ΠΡΟΣΕΚΤΙΚΟΙ στον δημόσιό 
τους λόγο γιατί από τη μία προκαλούν 
σύγχυση στην κοινή γνώμη και από την 
άλλη εκτίθενται οι ίδιοι ζήτησε το μεγαλύ
τερο πρωτοβάθμιο σωματείο νοσοκομει
ακών γιατρών της χώρας, η ΕΙΝΑΠ, χθες 
με αφορμή δηλώσεις του βουλευτή της 
Νέας Δημοκρατίας κ. Μαρκόπουλου ότι 
«μόνο στη Βόρεια Ελλάδα και στη Θεσσα
λία υπάρχουν διαθέσιμες 600 ιδιωτικές 
κλίνες ΜΕΘ». Η ΕΙΝΑΠ ενημερώνει τον κ. 
βουλευτή πως «οι ιδιωτικές κλίνες ΜΕΘ 
συνολικά σε όλη τη χώρα (κι όχι μόνο στη 
Μακεδονία και στη Θεσσαλία) είναι πολύ 
λιγότερες από 600 (σύμφωνα με τα στοι
χεία από 08/12/21 οι κλίνες ΜΕΘ πανελ
λαδικά που προσφέρονται στο σύστημα εί
ναι 186) και πως από αυτές έχει δεσμευθεί 
από το υπουργείο Υγείας μόνο ένας μικρός 
αριθμός και μόνο για non Covid ασθενείς 
(λοιπών παθήσεων πλην κορονοϊού)».

συμπολίτες, με συγχωρείτε, αυτό 
είναι ψευδέστατο, συκοφαντικό 
και σας ενημερώνω ότι έχω ήδη 
συντάξει την αναφορά αξιοποίνων 
πράξεων για να την καταθέσω», 
είπε ο υπουργός Υγείας.

Λίγο αργότερα σε ανακοίνωση 
του υπουργείου Υγείας αναφερό
ταν ότι ο κ. Πλεύρης «κατέθεσε 
ενώπιον του Εισαγγελέως του 
Αρείου Πάγου αναφορά αξιό
ποινων πράξεων κατά του προέ
δρου της ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννάκου

και παντός υπευθύνου που διακι
νεί ψευδείς και συκοφαντικές ει
δήσεις για δήθεν ύπαρξη κλινών 
ΜΕΘ που κρατούνται για επιλεγ
μένα πρόσωπα και δεν διατίθενται 
στους ασθενείς».

Αμέσως μετά την κίνηση 
Πλεύρη δόθηκε εντολή από την 
προϊσταμένη της Εισαγγελίας 
Πρωτοδικών Σωτηρία Παπαγε- 
ωργακοπούλου να διερευνηθούν 
οι καταγγελίες του προέδρου της 
ΠΟΕΔΗΝ προκειμένου να δια

κριβωθεί η βασιμότητά τους και 
να εντοπιστεί αν προκύπτει η δι- 
άπραξη του αδικήματος της πα
ράβασης καθήκοντος για όσους 
τυχόν εμπλέκονται στον αποκλει
σμό ασθενών, που σήμερα χρει
άζονται εισαγωγή σε ΜΕΘ, από 
κλίνες που είναι διαθέσιμες. Ση
μειώνεται ότι η Δικαιοσύνη ήδη 
διεξάγει προκαταρκτική έρευνα 
μετά από παλαιότερες καταγγελίες 
για θανάτους ασθενών με κορο- 
νοϊό που διασωληνώθηκαν εκτός

Μαινόμενικ ΠΑεύρικ, αλλά για την ουσία, κουβέντα!
ΟΡΓΗ ΑΠΕΝΑΝΤΙ ΣΤΙΣ καταγγελίες του Mix. 
Γιαννάκου περί «κλειστών» κλινών ΜΕΘ για 
VIP πρόσωπα εκδήλωσε και στη Βουλή ο Θά- 
νος Πλεύρης, αφήνοντας ωστόσο αναπάντητο 
το ερώτημα της αντιπολίτευσης εάν καλύπτο
νται οι πραγματικές ανάγκες εντατικής νοση
λείας των ασθενών.

Παρεμβαίνοντας στη χθεσινή Ολομέλεια ο 
υπουργός Υγείας, αφού ανακοίνωσε πως κατέ
θεσε την αναφορά στην Εισαγγελία του Αρείου 
Πάγου όπως είχε προαναγγείλει, χαρακτήρισε 
για άλλη μια φορά «ψευδείς» και «συκοφαντι
κές» τις δήλώσεις του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ, 
προσθέτοντας πως προσβάλλουν όχι μόνο τον 
ίδιο, αλλά και το σύνολο της νοσάκομειακής 
κοινότητας. Ο ίδιος, όταν προκλήθηκε από ΚΙΝ. 
ΑΛΑ. και ΜέΡΑ25 να ξεκαθαρίσει την εικόνα, 
αναφέρθηκε μόνο σε κενές κλίνες ΜΕΘ που 
παρατηρούνται καθημερινά, στα στάδια του

ιατρικού συστήματος που εφαρμόζεται.
«Είναι λίγες οι φορές που ένας υπουργός 

αισθάνεται οργισμένος...» επανέλαβε απο- 
δοκιμάζοντας τις «ψευδείς καταγγελίες», κα
θώς, όπως είπε, δίνουν την εικόνα ενός «κυ
κλώματος» που συγκροτείται από γιατρούς, 
νοσηλευτές και εργαζόμενους στοΈΚΑΒ και 
εμφανίζουν ως «εγκληματία» τον υπουργό 
Υγείας. Κάλεσε, δε, εκείνους που τις διακινούν 
και «δεν τολμούν να μιλήσουν με ονόματα» 
να προσφύγουν με στοιχεία στις εισαγγελικές 
αρχές. «Εγώ δεν είμαι από αυτούς που το λένε 
μόνο, πήγα πρώτος στον εισαγγελέα και έδωσα 
την αναφορά», είπε.

Υπενθυμίζοντας στον υπουργό πως είχε 
προηγηθεί της κίνησής του η εισαγγελική 
παρέμβαση, ο κοινοβουλευτικός εκπρόσω
πος του Κινήματος Αλλαγής Mix. Κατρίνης 
σχολίασε ως «ασυνήθιστους» τους υψηλούς

τόνους του και προκάλεσε τον Θ. Πλεύρη να 
απαντήσει εάν ο πολίτης που θα χρειαστεί 
νοσηλεία ΜΕΘ θα μπορεί να βρει διαθέσιμη 
κλίνη ή θα διασωληνωθεί στους διαδρόμους 
των νοσοκομείων. «Αυτό πρέπει να απαντή
σετε με ανάλογο ύφος στον ελληνικό λαό και 
όχι να κρύβεστε πίσω από καταγγελίες που 
προκαλούν ανησυχία», τόνισε.

«Αν, ο μη γένοιτο, αντιμετωπίσει ο πρωθυ
πουργός μας πρόβλημα, θα βρει κατευθείαν 
ΜΕΘ ή όχι;» ρώτησε ο κοινοβουλευτικός εκ
πρόσωπος του ΜέΡΑ25 Κλ. Γρηγοριάδης. «Για
τί, εάν βρει, αυτό αποδεικνύει ότι υπάρχουν 
κλίνες για VIP και ολιγάρχες...».

Ο υπουργός Υγείας δεν τοποθετήθηκε ξε
κάθαρα, αλλά απάντησε στους βουλευτές πε- 
ριγράφοντας την καθημερινή «μάχη» που διε
ξάγεται για τις θέσεις στις Μονάδες Εντατικής 
Θεραπείας. Ε.Λ.Β.
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1  Εκτός Εντατικής διασωληνωμένη η αλήθεια!
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,22-23 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

τις Μονάδες Εντατικής Θεραπείας
ΜΕΘ, χωρίς να έχουν γίνει γνω
στά τα αποτελέσματά της.

Αναφορά ωστόσο θα καταθέσει 
στην Εισαγγελία του Αρείου Πά
γου την επόμενη εβδομάδα και η 
ΠΟΕΔΗΝ, όπως ανακοίνωσε χθες, 
προκειμένου να διερευνηθεί η δι
αχείριση των διασωληνωμένων 
ασθενών που βρίσκονται εκτός 
Μονάδων Εντατικής Θεραπείας.

«Υπερβαίνει κάθε λογική, δεν 
θεωρώ ότι μπορεί να υπάρχει και 
δεν θέλω να πιστέψω ότι μπορεί 
να υπάρξει. Κατά την άποψή μου 
δεν συμβαίνει αυτό το πράγμα», 
απάντησε στο κανάλι Kontra, ο 
πρώην υπουργός Υγείας και Το- 
μεάρχης Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. 
Ανδρέας Ξανθός στην ερώτηση 
εάν υπάρχουν κλίνες ΜΕΘ που 
κρατιούνται στα νοσοκομεία ως 
«καβάτζα». Με ανακοίνωσή του 
αργότερα καλούσε την κυβέρνηση 
«να δώσει εξηγήσεις για τον τρόπο 
διαχείρισης της λίστας αναμονής 
του ΕΚΑΒ-ΕΚΕΠΥ και τις εγγυή
σεις που διασφαλίζουν την ισότιμη 
αντιμετώπιση όλων των πολιτών».

Πάντως, γιατροί στον «Ευαγγε
λισμό» και το «Σωτηρία» δήλωναν 
στην «Εφ.Συν.» πως δεν υπάρχει 
διαδικασία ή πιθανότητα να κρα
τιούνται κρεβάτια ΜΕΘ κλειστά 
σε αυτή τη δύσκολη συνθήκη, με 
την πανδημία στη χώρα και την 
πολεμική κατάσταση που επι
κρατεί στις ΜΕΘ, όπου όταν απο- 
σωληνώνεται ή πεθαίνει κάποιος 
ασθενής, το κρεβάτι καταλαμβά
νεται αμέσως από άλλον. Υπάρχει, 
ωστόσο, μας έλεγαν, μεγάλη πιθα
νότητα να γίνονται παρεμβάσεις 
από πολιτικούς.

ΜΕΓΑΛΟ ΑΓΚΑΘΙ Η ΕΛΛΕΙΨΗ ΑΝΑΙΣΘΗΣΙΟΛΟΓΩΝ, ΑΛΛΑ...

Η Μίνα Γκάγκα δεν είδε προβλήματα 
στα νοσοκομεία της Βόρειας Ελλάδας
►Του ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ ΛΥΚΕΙΑ

«ΜΑΚΙΓΙΑΡΟΝΤΑΣ» την πραγματικότητα με 
στοιχεία και χαρακτηρίζοντας τις καταγγελίες 
για «VIP ΜΕΘ» και προνομιακή επιλογή ασθε
νών ως «απολύτως ψευδείς και αδιανόητες», 
διαπιστώνοντας ότι «ποτέ στην Ελλάδα δεν 
είχαμε τόσες κλίνες ΜΕΘ», η αναπληρώτρια 
υπουργός Υγείας Μίνα Γκάγκα προσπάθησε 
χθες να ωραιοποιήσει την κατάσταση στα νο
σοκομεία της Θεσσαλονίκης και της Δυτικής 
Μακεδονίας όπου περιόδευσε.

Ξεκινώντας χθες το πρωί από το Νοσοκο
μείο «Αγιος Δημήτριος» στη Θεσσαλονίκη, 
όπου λειτουργεί νέα ΜΕΘ τριών κλινών για 
μπ Covid περιστατικά, του Ιδρύματος Σταύρου 
Νιάρχου, η κ. Γκάγκα προσπάθησε να δώσει 
εικόνα κανονικότητας στα νοσοκομεία ανα- 
φέροντας ότι οι περισσότερες εισαγωγές τον 
τελευταίο μήνα στην 4η ΥΠΕ αφορούν μη Covid 
περιστατικά (17.000 εισαγωγές για μη Covid 
περιστατικά και 3.000 περιστατικά κορονοϊού), 
ενώ αντίστοιχα στοιχεία υπάρχουν και για την 
3η ΥΠΕ. Διευκρίνισε πάντως ότι «αν σε κάποια 
νοσοκομεία έχουμε θέματα και αυξάνουμε τις 
κλίνες Covid, τότε χειρουργικά περιστατικά με- 
ταφέρονται σε ιδιωτικές κλινικές με δαπάνη 
του Δημόσιου».

Χρειάστηκε όμως να απαντήσει και σε κα
ταγγελία των εργαζομένων, ότι δεν λειτουρ
γεί χειρουργείο στο νοσοκομείο αφού λείπει 
αναισθησιολόγος. Η έλλειψη αναισθησιολό- 
γων γινόταν φανερή εκείνη τη στιγμή στο 
Νοσοκομείο «Παπανικολάου» όπου σοβαρό

χειρουργικό περιστατικό αναβαλλόταν -και 
μεταφέρθηκε τελικά σε ιδιωτική κλινική-, δι
ότι υπήρξε άλλο περιστατικό, σοβαρότερο και 
επείγον, που έπρεπε να χειρουργηθεί. Δυστυ
χώς, κανένα επίσημο στοιχείο για τον αριθμό 
των περιστατικών που διακομίζονται στον ιδι
ωτικό τομέα δεν έχει δοθεί από τις ΥΠΕ για να 
σχηματίσουμε ακριβή εικόνα.

Οπως είπε, «υπάρχει γενικό θέμα με αναι- 
σθησιολόγους, γι’ αυτό από εδώ και πέρα θα 
ορίζονται οι ειδικότητες που χρειάζονται κάθε 
χρονιά και θα έχουμε περισσότερους αναισθη- 
σιολόγους». Βρήκε μικρό επίσης τον αριθμό 
των διασωληνωμένων εκτός ΜΕΘ στα νοσοκο
μεία της χώρας, τονίζοντας πως «ποτέ στην Ελ
λάδα δεν είχαμε τόσα κρεβάτια ΜΕΘ και τόση 
δυνατότητα να νοσηλεύσουμε τους ασθενείς»!

Το μεσημέρι βρέθηκε στο «Μαμάτσειο» Νο
σοκομείο της Κοζάνης και αργότερα στο «Μπο- 
δοσάκειο» Πτολεμάίδας όπου ενημερώθηκε 
από τις διοικήσεις και άκουσε τους διευθυντές

των κλινικών. Πληροφορίες της «Εφ.Συν.» θέ
λουν να τέθηκε θέμα εφημέρευσης των δύο 
νοσοκομείων εκ περιτροπής, ενδεχόμενο στο 
οποίο η ΥΠΕ εκφράζει αντιρρήσεις και υπάρ
χουν τοπικοί παράγοντες που επιθυμούν να εί
ναι κύριο νοσοκομείο αυτό στην Πτολεμαΐδα. 
Πάντως η διοίκηση του Νοσοκομείου Κοζάνης 
ανέφερε στην υπουργό ότι υπάρχουν μεγάλες 
ανάγκες στην πόλη διότι καλύπτει ένα μεγάλο 
μέρος της Δυτικής Μακεδονίας (150.000 πλη
θυσμό συγκριτικά με τους 50.000 που καλύπτει 
η Πτολεμαΐδα).

Στη συζήτηση που έγινε στο «Μαμάτσειο» 
για τα κίνητρα που πρέπει να δοθούν για να 
στελεχωθεί το νοσοκομείο της πόλης αναφέρ
θηκε ότι αυτά πρέπει να είναι γενναία, κυρίως 
οικονομικά, για να επιλέξει κάποιος γιατρός 
να εργαστεί και να ζήσει στην περιφέρεια. Της 
ειπώθηκε χαρακτηριστικά ότι την ώρα της συ
ζήτησης υπάρχουν 40άρηδες και 50άρηδες 
διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ (χθες ήταν 2, τις 
προηγούμενες μέρες είχαν φτάσει και τους 5), 
ότι υπάρχει μεγάλη πίεση, δουλεύουν 2 για
τροί εντατικολόγοι και μία αναισθησιολόγος 
και καλύπτουν τα πάντα, έχοντας παρατήσει 
οικογένειες και προσωπική ζωή, οι νοσηλευτές 
είναι χωρίς ένα ρεπό και έχουν εξοντωθεί και 
η ενίσχυση πρέπει να είναι άμεση. Καταγγέλ
θηκε επίσης ότι είναι άκρως απαράδεκτο εδώ 
και 2 χρόνια να υπάρχει αναισθησιολόγος του 
Νοσοκομείου και να είναι μετακινημένος στο 
ΕΚΑΒ τη στιγμή που το αναισθησιολογικό έχει 
10 κενές εφημερίες.

Αλέξης Τσίπρας από Γιάννενα: Στο φως 
όλα τα στοιχεία για ΜΕΘ και νοσοκομεία

►Του ΦΙΛΗΜΟΝΑ ΚΑΡΑΜΗΤΣΟΥ

ΤΗ ΑΙΠΛΗ ΚΡΙΣΗ που βιώνει η 
αγορά και τα νοικοκυριά ανάμε
σα στα οικονομικά προβλήματα 
από τη μία και την έξαρση της 
πανδημίας από την άλλη ανέδει- 
ξε ο Αλέξης Τσίπρας στην περιο
δεία του στα Γιάννενα.

Ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ επέ- 
λεξε να συναντήσει τις διοική
σεις του σωματείου εστίασης της 
πόλης και του αγροτικού συνε
ταιρισμού «Ενωση Αγροτών», 
ενώ, παρά τη βροχή, περπάτησε 
στο κέντρο και συνομίλησε με 
πολίτες.

Παράλληλα, έστειλε μήνυμα 
για την ανάγκη πλήρους διαφά
νειας στις πολιτικές που εφαρ
μόζει π κυβέρνηση για την αντι
μετώπιση της πανδημίας και την

κατάσταση στα νοσοκομεία και 
τις ΜΕΘ.

«Σήμερα η επικαιρότητα έχει 
να κάνει με το γεγονός ότι στα 
νοσοκομεία μας εκατοντάδες 
άνθρωποι είναι διασωλπνωμέ- 
νοι έξω από τις Μονάδες Εντα
τικής Θεραπείας», σημείωσε σε 
δηλώσεις του μετά το τέλος 
των συναντήσεων, τονίζοντας 
ότι οι 80,100 και 120 απώλειες 
ανθρώπων την ημέρα «δεν εί
ναι αριθμοί, αλλά ζωές». «Και 
βεβαίως το γεγονός ότι ορθώς 
έσπευσε η Εισαγγελία στις κα
ταγγελίες της ΠΟΕΔΗΝ σε σχέ
ση με την ιδιαίτερη διαχείριση

“VIΡ πολιτών” για την προοπτική 
θεραπείας και της αξιοπρεπούς 
περίθαλψης». Κάλεσε δε την κυ
βέρνηση «να δώσει όλα τα στοι
χεία και στη Δικαιοσύνη και στη 
δημοσιότητα. Πρώτα από όλα, 
πρέπει να δώσει όλα τα στοιχεία 
σε σχέση με τον αριθμό των συ
μπολιτών μας που είναι εκτός 
ΜΕΘ. Ολα τα στοιχεία σε σχέση 
με τον αριθμό της θνητότητας 
των ανθρώπων που είναι διασω- 
ληνωμένοι έξω από τις ΜΕΘ. Και 
να διαλευκάνει μέχρι τέλους, να 
φτάσει το μαχαίρι στο κόκαλο, 
για περιπτώσεις που μπορεί να 
υπήρξε προτεραιοποίηση με βά

ση την ιδιότητα του ασθενούς», 
όπως είπε. «Ολοι είμαστε ίσοι 
απέναντι στο δικαίωμα για ζωή, 
απέναντι στο δικαίωμα για αξι
οπρεπή περίθαλψη. Φτάσαμε 
ώς εδώ διότι η κυβέρνηση Μη- 
τσοτάκη υποτίμησε το δικαίωμα 
στην αξιοπρεπή περίθαλψη και 
τη ζωή και δεν έχει κάνει τίποτα 
πραγματικά για να ενισχύσει το 
Εθνικό Σύστημα Υγείας και την 
Πρωτοβάθμια περίθαλψη, τίποτα 
σε σχέση με τις αυξημένες ανά
γκες για μια περίοδο πανδημίας. 
Και αυτή είναι αποκλειστική ευ
θύνη της κυβέρνησης Μητσοτά- 
κη», πρόσθεσε.
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1  «ΜΕΘ-GATE» πάνω σε πτώματα
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

712.06 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Τελικά noios καταλήγει στην Εντατική και noios σε ράντζο; Παρέμβαση εισαγγελέα

«ΜΕΘ-GATE» πάνω σε πτώματα
Συνέχεια στο... θρίλερ των «VIP»
ΜΕΘ έρχεται να δώσει με παρέμβασή 
tns π Εισαγγελία Πρωτοδικών 
ύστερα από us καταγγελία ms 
ΠΟΕΔΗΝ για θανάτοικ ασθενών 
που διασωλπνώθπκαν εκτό$ ΝΕΘ, 
με τον φάκελο να εντάσσεται στο 
πλαίσιο ms προκαταρκτικπ$ που ήδη 
διενεργείται.
Σύμφωνα με όσα είπε σε τηλεοπτική εκπομπή ο 
πρόεδροετηε ΠΟΕΔΗΝ, κ. Γιαννάκοε, από us 647 
κλινικέε ΜΕΘ που λειτουργούν σε όλη τη χώρα 
για Covid-19, οι 47 κρατούνται κενέε με σκοπό να 
διατεθούν, εφόσον χρειαστεί, σε επιφανείε ασθε
νείε, την ίδια ώρα που, onus είπε ο καταγγέλλων, 
114 ασθενείε έχουν διασωληνωθεί εκτόε ΜΕΘ.

Η προϊστάμενη τηε Εισαγγελίαε Πρωτοδικών, 
Σωτηρία Παπαγεωργακοπούλου, έδωσε εντολή να 
διερευνηθούν οι καταγγελίεε του κ. Γιαννάκου με 
σκοπό να διακριβωθεί η βασιμότητά τουε, καθώε 
και να εντοπιστεί αν προκύπτει η διάπραξη του αδι- 
κήματοε τηε παράβασηε καθήκοντοε. Την ίδια ώρα, 
ο υπουργόε Υγείαε θάνοε Πλεύρηε κατέθεσε ενώ
πιον του εισαγγελέωε του Αρείου Πάγου αναφορά 
αξιόποινων πράξεων κατά του Γ ιαννάκου και πα- 
ντόε υπευθύνου «που διακινεί ψευδείε και συκο- 
φαντικέε ειδήσειε για δήθεν ύπαρξη κλινών ΜΕΘ 
που κρατούνται για επιλεγμένα πρόσωπα και δεν 
διατίθενται στουε ασθενείε».

«Πλέον, όσοι διακινούν τιε ψευδείε ειδήσειε, 
θα κληθούν να λογοδοτήσουν, καθώε προκλητικά 
συκοφαντούν ιατρούε, νοσηλευτέε και προσωπι
κό του ΕΚΑΒ που βρίσκονται στην πρώτη γραμμή 
αντιμετώπισηετηε πανδημίαε», καταλήγει η ανα
κοίνωση του υπουργείου.

Οι ψευδει^ ειδήσεκ του Πλεύμη και το 
έγγραφο του υπουργείου
Παράλληλα, προκαλεί αίσθηση το έγγραφο του 
υπουργείου Υγείαε, το οποίο είδε το φωε τηε δημο- 
σιότηταε και εμφανίζει κενέε κλίνεε ΜΕΘ σε διά
φορα νοσοκομεία, τη στιγμή που υπάρχουν εκα- 
τοντάδεε βαρέωε πάσχοντεε σε λίστεε αναμονήε.

Αναρωτιέται κανείε 
πώε γίνεται να 
υπάρχουν 120 
εκτόε ΜΕΘ με 
98% πληρότητα, 
ενώ ταυτόχρονα 
βρίσκουν άμεσα 
ΜΕΘ οι τηε ελίτ...

«Ao08vefs καταδικασμένοι οε θάνατο»
Σοκάρουν οι καταγγελίεε τηεΈνωσηε Νοσοκομειακών Γ ιατρών Αχάί'αε, τη στιγμή που η κυβέρνηση 
αρνείται να ενισχύσει τα νοσηλευτικά ιδρύματα τηε χώραε με προσωπικό και δομέε. Οι γιατροί καταγ
γέλλουν απαράδεκτεε συνθήκεε για τουε ασθενείε που νοσούν από κορωνοϊό (σ.σ. και όχι μόνο), ενώ 
προειδοποιούν ότι όσοι νοσηλεύονται πρόχειρα διασωληνωμένοι, περιμένονταε πότε και αν θα αδειά
σει κάποιο κρεβάτι σε ΜΕΘ. είναι καταδικασμένοι να πεθάνουν. Ο πνευμονολόγοε στο Πανεπιστημι
ακό Γ ενικό Νοσοκομείο τηε Πάτραε δηλώνει δε. ότι υπάρχουν θάλαμοι στουε οποίουε νοσηλεύονται 
6 ασθενείε με κορωνοϊό. ωστόσο υπάρχουν μόνο 4 παροχέε οξυγόνου. Τα νοσοκομεία τηε χώραε. 
έχουν αρχίσει να γίνονται μονοθεματικά, ενώ ανειδίκευτοι και ειδικευόμενοι χωρίε πείρα, καλού
νται να φροντίσουν τουε διασωληνωμένουε που παλεύουν για τη ζωή τουε...

Σημειώνεται πωε ανάλογεε καταγγελίεε για πα
ραβίαση τηε προτεραιοποίησηε στιε ΜΕΘ έκανε 
από την πλευρά του και ο γενικόε γραμματέαε τηε 
ΟΕΝΓΈ, Πάνοε Παπανικολάου, επισημαίνονταε πα
ράλληλα ότι «η πανδημία εξελίσσεται ραγδαία σε 
κρίση Εντατικήε θεραπείαε». Μίλησε δε, για πανε- 
πιστημιακούε γιατρούε, οι οποίοι λειτουργούν σαν 
«θυρωροί τηε «πίσω πόρταε»» στιε ΜΕΘ.

«Εγκληματικά αφηγήματα»
θυμόμαστε δε, περιπτώσειε, όπωε εκείνη που 
ήρθε πρόσφατα στο φωε στο νοσοκομείο «Γιώρ- 
γοε Γεννηματάε», όπου οι διοικήσειε των νοση
λευτικών ιδρυμάτων κρατούν οι ίδιεε κενέε κλί
νεε ΜΕΘ, επικαλούμενεε έλλειψη προσωπικού. 
Πώε γνωρίζει, λοιπόν, ο Πλεύρηε ότι δεν υπάρ
χουν κυκλώματα για VIP ΜΕΘ και αντί να το ψά
ξει, κάνει λόγο για «ψευδείε ειδήσειε»;

Εμείε, το μόνο που βλέπουμε ωε «fake news» 
είναι τα εγκληματικά αφηγήματα τηε κυβέρνησηε: 
«Δεν χρειαζόμαστε επιπλέον ΜΕΘ», «Δεν γίνεται 
επιλογή ασθενών για ΜΕΘ», «Δεν υπάρχουν ασθε
νείε εκτόε ΜΕΘ», «Δεν υπάρχει διαφορά εντόε κι 
εκτόε ΜΕΘ», «Δεν πεθαίνουν περισσότεροι εκτόε 
ΜΕΘ», «Δεν υπάρχουν κενέε κλίνεε ΜΕΘ», «Δεν 
είναι Vip οι κενέε κλίνεε ΜΕΘ».

Η ημαγματικότητα σε apiBpous
Η σκληρή πραγματικότητα, πάντωε, αντικατο
πτρίζεται στα επίσημα στοιχεία που προκύπτουν 
αναφορικά με τουε θανάτουε και είναι άκρωε 
απογοητευτικά, ενώ φαίνεται να αποτυπώνουν 
ανάγλυφα το πλήρεε αδιέξοδο στο οποίο έχει 
περιέλθει το ΕΣΥ. Σύμφωνα με το «Our World 
in Data», στον εβδομαδιαίο κυλιόμενο μέσο όρο 
η χώρα μαε βρίσκεται σταθερά μέσα στην πρώ
τη δεκάδα χωρών τηε Ευρώπηε σε ό,τι αφορά τη 
θνητότητα από covid στο τελευταίο τρίμηνο. Συ
γκεκριμένα, πάνω από την Ελλάδα βρίσκονται 
χώρεε με ασθενέε σύστημα υγείαε (Βοσνία-Ερ- 
ζεγοβίνη, Σκόπια). Από την επίσημη ηλεκτρονική 
πλατφόρμα υπουργείου Υγείαε - ΕΚΑΒ - ΕΚΕΠΥ 
δε, έχουμε: διασωληνωμένουε εκτόε ΜΕΘ στιε 
9 Νοεμβρίου: 85, στιε 10 Νοεμβρίου 95, στιε 11 
Νοεμβρίου 99, στιε 28 Νοεμβρίου 120, στιε 30 
Νοεμβρίου 142 και στιε 2 Δεκεμβρίου 172, ενώ 
στιε 8 Δεκεμβρίου οι διασωληνωμένοι εκτόε 
ΜΕΘ έφτασαν τουε 183.
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1  ΚΚΕ: Είναι fake news οι δεκάδες διασωληνωμένοι
εκτός ΜΕΘ;

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

100.68 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΚΚΕ: Είναι fake news 
οι δεκάδες 
διασωληνιομένοι 
εκτός ΜΕΘ;

Με ανακοίνωσή του το ΚΚΕ σχο
λιάζει τον «πόλεμο» που έχει ξεσπάσει 
ανάμεσα στην ΠΟΕΔΗΝ και το 
υπουργείο Υγείας για τις Μονάδες Εν
τατικής Θεραπείας και τους διασωλη- 
νωμένους ασθενείς που μένουν εκτός 
ΜΕΘ. «Αντί η κυβέρνηση κι ο υπουρ
γός Υγείας να κουνάνε το δάκτυλο, θα 
πρέπει να απαντήσουν στα κρίσιμα ζη
τήματα: Είναι fake news οι δεκάδες 
διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ;», ανα
φέρει χαρακτηριστικά το ΚΚΕ. (Είναι 
fake news η αναβολή χειρουργείων κι 
άλλων θεραπειών, γιατί δεν υπάρχει 
κάλυψη εντατικής και γιατί έχει φρα- 
κάρα το δημόσιο σύστημα Υγείας; Ή 
μήπως είναι fake news το ότι ο ιδιωτι
κός επιχειρηματικός τομέας της Υγεί
ας, αντί να επιταχθεί, αποτελεί από μό
νος του ένα “VIP σύστημα υγείας” με 
τεράστια κέρδη ακόμα και σε συνθή
κες πανδημίας;», καταλήγει στην ανα
κοίνωσή του. Για fake news έκανε λό
γο ο κυβερνητικός εκπρόσωπος Γιάν
νης Οικονόμου αναφερόμενος στις κα
ταγγελίες του προέδρου της ΠΟΕ
ΔΗΝ, Μιχάλη Γιαννάκου, ο οποίος 
ισχυρίστηκε ότι υπάρχουν ΜΕΘ που 
παραμένουν κλειστές για την ενδεχό
μενη νοσηλεία VTP προσώπων. Όπως 
είπε ο κ. Οικονόμου κατά την ενημέ
ρωση των πολιτικών συντακτών ο 
υπουργός Υγείας θα καταθέσει αναφο
ρά στον εισαγγέα του Αρείου Πάγου 
«για να δοθούν οι αναγκαίες εξηγήσεις 
για τη διασπορά αυτής της ψευδούς εί
δησης». Αναφορά την οποία θα κατα
θέσει στην Εισαγγελία του Αρείου Πά
γου την επόμενη εβδομάδα, προκειμέ- 
νου να διερευνηθεί η διαχείριση των 
διασωληνωμένων ασθενών που βρί
σκονται εκτός Μονάδων Εντατικής 
Θεραπείας, συντάσσει η εκτελεστική 
επιτροπή της ΠΟΕΔΗΝ με τη νομική 
σύμβουλό της..
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1  Οργισμένη αντίδραση Πλεύρη στους ισχυρισμούς
περί κλειστών ΜΕΘ

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

442.33 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Οργισμένη αντίδραση Πλεύρη στους 
ισχυρισμούς περί κλειστών ΜΕΘ
Χαρακτήρισε «ψευδείς και συκοφαντικές που δεν έχουν προηγούμενο», τις καταγγελίες του 
προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ
V ντονα οργισμένος εμφανί-

. στηκε χθες στη Βουλή ο 
υπουργός Υγείας Θ. Πλκύ- 
,ρης, χαρακτηρίζοντας 
«ψευδείς και συκοφαντικές 

που δεν έχουν προηγούμενο», τις καταγ
γελίες του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ, Μι- 
χάλη Γιαννάκου, ότι κρατούνται κλει
στές κλίνες ΜΕΘ για να εξυπηρετηθούν 
επώνυμοι. «Είναι προσβολή όλου του 
υγειονομικού προσωπικού, γιατρών, νο-

Γ. Οικονόμου: 
’Άβάσιμες και ξένες 
με την πραγματικότητα 
οι καταγγελίες για τις 
ΜΕΘ”

σηλευτών, ΕΚΑΒ, όλων όσων εργάζον
ται για την αντιμετώπιση του κορωνοϊού 
και διαχειρίζονται την πλατφόρμα κλι
νών ΜΕΘ, οι αναφορές αυτές. Είναι 
αξιόποινη πράξη και πρέπει να λογοδο
τήσουν όλοι όσοι τις μεταφέρουν. Δεν 
τολμούν να πούνε όμως με ονόματα ποι
οι είναι σε αυτό το κύκλωμα που κρατά- 
ει κλειστές ΜΕΘ», τόνισε ο κ. Πλεύρης, 
ενώ ανακοίνωσε ότι ήδη κατέθεσε ανα
φορά στον Άρειο Πάγο για αξιόποινες 
πράξεις. «Μπορώ να δεχτώ την εύλογη 
κριτική αν ενισχύουμε ή όχι το ΕΣΥ, για 
τα προβλήματα που υπάρχουν, αλλά το 
να βρίσκονται κάποιοι και να λένε ότι 
υπάρχει κύκλωμα για να κρατούνται 
κλίνες ΜΕΘ για μερικούς, είναι αδια
νόητο και πρέπει να τύχουν της αποδοκι
μασίας όλων. Ήδη το έχει κάνει η πρό
εδρος της Ένωσης Νοσοκομειακών Για
τρών, Ματίνα Παγώνη. Αυτοί που τα λέ
νε, να πάνε στον εισαγγελέα, όπως πήγα

και εγώ, και να τα υποστηρίξουν», επε- 
σήμανε ο κ. Πλεύρης.

"Είναι δυνατόν να υπάρχει 
απόφαση να είναι κρατημένες 
κλίνες ΜΕΘ;"

Στη παρατήρηση του κοινοβουλευτι
κού εκπροσώπου του ΚΙΝΑΛ, Μιχάλη 
Κατρίνη, ότι «συνεχίζει να υιοθετεί ασυ
νήθιστα υψηλούς τόνους», ο κ. Πλεύρης 
απάντησε χαρακτηριστικά: «Ελάτε στη 
θέση μου. Είναι δυνατόν να λέγεται ότι 
υπάρχει αδιαφανής διαδικασία στις κλί
νες ΜΕΘ, που αφορά τις ζωές ανθρώ
πων; Είναι δυνατόν να μπορέσει να το 
υποστηρίξει αυτό κάποιος και να μην εί
ναι οργισμένος; Χθες ανέφερα ότι η ει
σαγγελία έχει την ευθύνη να κινηθεί, αλ
λά προσέφυγα και προσωπικά στην ει
σαγγελία. Και θα κληθεί και θα ζητήσει 
συγγνώμη, όχι από τον υπουργό Υγείας 
αλλά από όλο το υγειονομικό προσωπι

κό που δίνει καθημερινά μάχη και το 
οποίο λοιδορεί».

Απαντώντας επίσης, στο σχόλιο του 
κοινοβουλευτικού εκπροσώπου του Μέ- 
ΡΑ25, Κλέωνα Γρηγοριάδη, ότι έπρεπε 
να επιταχθούν ιδιωτικές κλίνες ΜΕΘ και 
να προσφέρουν τις υπηρεσίες τους δω
ρεάν, ο κ. Πλεύρης σημείωσε: «Οι ιδιω
τικές κλινικές μονάδες βρίσκονται στο 
σύστημα πλατφόρμας του ΕΚΑΒ. Λει
τουργούν ήδη και συνεργάζονται με το 
δημόσιο σύστημα υγείας. Δεν έχουμε 
σήμερα κομμουνισμό. Όταν επιτάσσεις 
κάτι το πληρώνεις» τόνισε, προσθέτον
τας: «Είναι αυτονόητο ότι όταν πάρεις 
μια ιδιωτική κλίνη την πληρώνεις».

Στήριξη Γεωργιάδη στην
εισαγγελική αναφορά Πλεύρη

Να σημειωθεί ότι και ο υπουργός 
Ανάπτυξης και Επενδύσεων Άδωνις Γε- 
ωργιάδης, κατά την παρέμβαση του στο

νομοσχέδιο για την απολιγνιτοποίηση, 
χαρακτήρισε αυτονόητη την αναφορά 
του κ. Πλεύρη στον εισαγγελέα του 
Αρείου Πάγου για τις αθλιότητες που 
έχουν ειπωθεί, πως σημείωσε. «Είναι 
άλλο πράγμα η αντιπαράθεση και άλλο 
οι αθλιότητες. Είναι παντελώς αδιανόη
το, ο οποιοσδήποτε πολιτικός προϊστά
μενος, να έδινε τέτοια εντολή που θα 
οδηγούσε σε απώλεια ανθρώπινων 
ζωών», υπογράμμισε ο κ. Γεωργιάδης.

Γ. Οικονόμου: "Αβάσιμες και
ξένες με την πραγματικότητα
οι καταγγελίες για τις ΜΕΘ"

Εξάλλου, για fake news έκανε λόγο ο 
κυβερνητικός εκπρόσωπος Γιάννης Οι
κονόμου αναφερόμενος στις καταγγελίες 
του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλη 
Γιαννάκου, ο οποίος ισχυρίστηκε ότι 
υπάρχουν ΜΕΘ που παραμένουν κλει
στές για την ενδεχόμενη νοσηλεία VIP 
προσώπων. Όπως είπε ο κ. Οικονόμου 
κατά την ενημέρωση των πολιτικών 
συντακτών ο υπουργός Υγείας θα κατα
θέσει αναφορά στον εισαγγελέα του 
Αρείου Πάγου «για να δοθούν οι ανα
γκαίες εξηγήσεις για τη διασπορά αυτής 
της ψευδούς είδησης». «Οι ΜΕΘ είναι 
διαθέσιμες αποκλειστικά με ιατρικά κρι
τήρια. Είναι αδιανόητος κάθε διαχωρι
σμός των ασθενών. Ιατρικά και μόνο εί
ναι τα κριτήρια. Οποιοσδήποτε άλλος 
ισχυρισμός είναι αβάσιμος» τόνισε. Ανέ
φερε ακόμη πως οι ισχυρισμοί αυτοί εί
ναι «ξένοι με την πραγματικότητα, αδια
νόητοι για την κυβέρνηση, προσβάλ
λουν τους υγειονομικούς και τους επι
στήμονες και επίσης δηλητηριάζουν ένα 
ήδη τεταμένο κλίμα στη μάχη που δίνε
ται καθημερινά στο ΕΣΥ εν μέσω παν
δημίας».
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1  "Το μαχαίρι στο κόκκαλο αν υπήρξε
προτεραιοποίηση στις ΜΕΘ

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

272.46 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

"Το μαχαίρι στο κόκκαλο αν υπήρξε προτεραιοποίηση στις ΜΕΘ"
Αυτό επισήμανε χθες ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ Αλ. Τσίπρας από τα Ιωάννινα

«Σήμερα η επικαιρότητα έχει να κά
νει με το γεγονός ότι στα νοσοκομεία 
μας εκατοντάδες άνθρωποι είναι δια- 
σωληνωμένοι έξω από τις μονάδες εν
τατικής θεραπείας. Με το γεγονός ότι 
καθημερινά έχουμε συνηθίσει την απώ
λεια των ανθρώπων, μία μέρα 80, μια 
μέρα 100, μια άλλη μέρα 120, αυτά δεν 
είναι αριθμοί, είναι ζωές» επισήμανε 
χθες από τα Ιωάννινα ο Αλέξης Τσίπρας 
και συμπλήρωσε: «Και βεβαίως με το 
γεγονός ότι ορθώς έσπευσε η εισαγγε
λία στις καταγγελίες της ΠΟΕΔΗΝ σε 
σχέση με την ιδιαίτερη διαχείριση "VIP 
πολιτών", εντός εισαγωγικών το θέτω, 
στην προοπτική της θεραπείας, απέναν
τι στην προοπτική της αξιοπρεπούς πε
ρίθαλψης. Η κυβέρνηση πρέπει να δώ
σει όλα τα στοιχεία και στη Δικαιοσύνη 
και στη δημοσιότητα. Πρώτα από όλα 
οφείλει να δώσει όλα τα στοιχεία σε 
σχέση με τον ακριβή αριθμό των συμ
πολιτών μας που είναι εκτός ΜΕΘ, όλα 
τα στοιχεία σε σχέση με τον αριθμό της 
θνητότητας των ανθρώπων που είναι 
διασωληνωμένοι έξω από τις Μονάδες

Εντατικής, καθώς και να διαλευκάνει 
μέχρι τέλους, να φτάσει το μαχαίρι στο 
κόκκαλο, για περιπτώσεις όπου μπορεί 
να υπήρξε προτεραιοποίηση με βάση 
την ιδιότητα του ασθενούς».

«Όλοι είμαστε ίσοι απέναντι στο δι
καίωμα για ζωή, όλοι είμαστε ίσοι απέ
ναντι στο δικαίωμα για αξιοπρεπή περί
θαλψη. Βεβαίως φτάσαμιε ώς εδώ γιατί 
η κυβέρνηση του κ. Μητσοτάκη υποτί
μησε το δικαίωμα στην αξιοπρεπή περί
θαλψη και το δικαίωμα στη ζωή. Και

δεν έχει κάνει τίποτε πραγματικά για να 
ενισχύσει το ΕΣΥ και την Πρωτοβάθ
μια Περίθαλψη, τίποτα βεβαίως σε σχέ
ση με τις αυξημένες ανάγκες σε μία πε
ρίοδο πανδημίας. Και αυτή είναι απο
κλειστική'] ευθύνη της κυβέρνησης Μη
τσοτάκη» κατέληξε ο πρόεδρος του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ. «Είχα την ευκαιρία να μι
λήσω με πολίτες που βιώνουν τη διπλή 
κρίση - την υγειονομική και της ακρί
βειας που μαστίζει πια σχεδόν κάθε ελ
ληνικό νοικοκυριό και επιχείρηση» δή

λωσε ο Αλέξης Τσίπρας, μετά τη συ
νάντηση με τον πρόεδρο των αγροτι
κών συνεταιρισμών.

Ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ τόνισε 
πως «αυτή η εικόνα της αγωνίας της 
απόγνωσης πρέπει να γίνει κατανοητή 
και αφορά την πλειοψηφία των συμπο
λιτών μας, ανεξάρτητα αν έχει κανείς 
μεσαίο ή χαμηλό εισόδημα, ίσως να 
μην αφορά κάποιους λίγους μιε υψηλό 
εισόδημα. Πρέπει να γίνει κατανοητό 
πως ο προϋπολογισμός του 2022 δεν 
μπορεί να είναι ένας προϋπολογισμός 
τέλους της πανδημίας, άρα χρειάζονται 
μέτρα στήριξης, τόσο για την αντιμετώ
πιση της κρίσης της οικονομικής, ως 
αποτέλεσμα της υγειονομικής κρίσης, 
όσο και για την αντιμετώπιση του τρο
μακτικού κύματος της ακρίβειας ως 
απότοκου της ενεργειακής κρίσης.

Γνωρίζω ότι ο μέσος πολίτης σήμερα 
βιώνει την αγωνία για τη ζωή για την 
επιβίωση, όμως και η αγωνία αν θα βγει 
ο μήνας, καθώς την τρίτη εβδομάδα τε
λειώνουν τα διαθέσιμα χρήματα, είναι 
πολύ κρίσιμη».
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1  Εισαγγελική έρευνα μετά τις καταγγελίες για VIP
ΜΕΘ

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

889.82 cm² Κυκλοφορία: 4120

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΜΗΝΥΤΗΡΙΑ ΑΝΑΦΟΡΑ ΠΛΕΥΡΗ ΚΑΤΑ ΤΟΥ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΗΣ ΠΟΕΔΗΝ ΓΙΑ ΔΙΑΣΠΟΡΑ ΨΕΥΔΩΝ ΕΙΔΗΣΕΩΝ

Εισαγγελική
έρευνα 
μετά us 
καταγγελίεε
για VIP ΜΕΘ
Ε

ισαγγελική έρευνα ξεκίνησε μειά 
τις καταγγελίες ίου προέδρου 
της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλη Γιαννά- 
κου, για Μονάδες Εντατικής Θεραπείας 

που παραμένουν κλειστές για την εν
δεχόμενη νοσηλεία VIΡ προσώπων.

Με παραγγελία της προϊσταμένης 
της Εισαγγελίας Πρωτοδικών Αθηνών, 
Σωτηρίας Παπαγεωργακοπούλου, οι 
επίμαχες καταγγελίες εντάσσονται στο 
πλαίσιο προκαταρκτικής εξέτασης που 
διενεργείται εδώ και καιρό από τις ει- 
σαγγελικές αρχές, με αφορμή καταγ
γελίες για θανάτους ασθενών εκτός 
ΜΕΘ.

Σε αυτή τη δικογραφία, που βρίσκε
ται ανοιχτή προς διερεύνηση όσων 
έχουν δει το φως της δημοσιότητας, 
εντάσσονται και οι πρόσφατες καταγ
γελίες του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ, 
προκειμένου να διαπιστωθεί αν έχει 
διαπραχθεί π αξιόποινη πράξη της 
παράβασης καθήκοντος.

Λίγη ώρα μετά την εκκίνηση αυτής 
της έρευνας, ωστόσο, ο υπουργός 
Υγείας, Θάνος Πλεύρης, μετέβη στον 
Αρειο Πάγο για να καταθέσει μηνυτή
ρια αναφορά κατά του κ. Γιαννάκου, 
στην οποία αναφέρει πως ο πρόεδρος 
της ΠΟΕΔΗΝ έχει διασπείρει ψευδείς 
ειδήσεις.

□
 ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΔΑΜΙΑΝΟΣ 

ΜΑΡΙΑ-ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ

Σύμφωνα με πληροφορίες, στη μή
νυσή του ο κ. Πλεύρης, αναφερόμε- 
νος στον κ. Γιαννάκο, σημειώνει πως 
«υποστήριξε ότι ιατροί και νοσηλευτές 
γνωρίζουν ότι υπάρχουν κενές κλίνες 
ΜΕΘ και έχουν λάβει εντολή από έναν 
πολιτικό προϊστάμενο να τις διατηρούν 
αυτές κενές και να χρησιμοποιηθούν 
επιλεκτικά.

Βολές στον... αέρα
Ο κ. Γιαννάκος βέβαια δεν τόλμησε 
να κατονομάσει ανθρώπους που συμ
μετέχουν σε αυτό το εγκληματικό κύ
κλωμα για να υποστεί τις συνέπειες με 
την υποβολή αυτοτελών μηνυτήριων 
αναφορά για συκοφαντική δυσφήμπ- 
ση, αλλά με την πράξη του στην πραγ
ματικότητα διέσπειρε ψευδείς ειδήσεις 
που μπορούν να θέσουν σε κίνδυνο τη 
δημόσια υγεία».

Ο κ. Πλεύρης περιγράφει τον τρό
πο που γίνεται η διαχείριση των ΜΕΘ, 
σημειώνοντας πως αναμονές υπήρ
χαν πριν ακόμη ξεσπάσει η πανδημία, 
π οποία, όπως αναφέρει, ενέτεινε το 
πρόβλημα. Ομως, όπως σημειώνει η 
αναφορά του κ. Γιαννάκου, είναι «ψευ-

«Η αναφορά του κ. Γιαννάκου είναι ψευδέστατη και συκοφαντική και προσβάλλει την τιμή και την υπόληψη 
ιατρών και νοσηλευτών που δίνουν τη μάχη κατά της πανδημίας», δήλωσε ο υπ. Υγείας, Θάνος Πλεύρης.

δέστατη και συκοφαντική και προσβάλ
λει την τιμή και την υπόληψη ιατρών 
και νοσηλευτών που δίνουν τη μάχη 
κατά της πανδημίας».

«Είμαι πραγματικά εξοργισμένος, και 
είναι από τις λίγες φορές. Διότι μπορώ 
να δεχθώ την κριτική κάποιου για το αν 
έχουμε κάνει σωστά ή όχι τη δουλειά, 
εάν έχουμε τις κλίνες ΜΕΘ που πρέπει, 
αν έχουμε αναπτύξει περισσότερες κλί
νες, αν έχουμε παραπάνω προσωπικό. 
Οχι, όμως, να μας χαρακτηρίζει ουσια
στικά εγκληματίες ένας συγκεκριμένος 
συνδικαλιστής», ανέφερε ο κ. Πλεύρης, 
χθες το πρωί, σε τηλεοπτική του συνέ
ντευξη (ΣΚΑΪ). Πλέον όλα τα δεδομένα

ΑΝΤΙΔΡΑΣΗ
Η Εκτελεστική Επιτροπή 
ins ΠΟΕΔΗΝ συντάσσει 

αναφορά, την οποία 
θα καταθέσει στην 

Εισαγγελία του Αρείου 
Πάγου, προκειμένου να 
διερευνηθεί η διαχείριση 

των διασωληνωμένων που 
βρίσκονται εκτόε ΜΕΘ

θα τεθούν υπόψη των εισαγγελικές αρ
χών, οι οποίες θα εξετάσουν ποια είναι 
π πραγματικότητα για τις κλίνες ΜΕΘ 
και θα πράξουν τα ανάλογα, εφόσον 
προκύψουν αξιόποινες πράξεις από 
κάθε κατεύθυνση.

Η Εκτελεστική Επιτροπή της ΠΟ
ΕΔΗΝ συντάσσει με τη νομική της 
σύμβουλο αναφορά, την οποία θα 
καταθέσει στην Εισαγγελία του Αρείου 
Πάγου την επόμενη εβδομάδα, προ
κειμένου να διερευνηθεί η διαχείριση 
των διασωληνωμένων ασθενών που 
βρίσκονται εκτός Μονάδων Εντατικής 
Θεραπείας.

«Με βάση το πληροφοριακό σύστη
μα του υπουργείου Υγείας προκύπτει 
ότι λειτουργούν 647 κλίνες ΜΕΘ για 
ασθενείς κορονοϊού. Στο σύστημα 
εμφανίζονται δεκάδες κενές κλίνες 
ΜΕΘ καθημερινά. Το υπουργείο Υγεί
ας ανακοινώνει ποσοστό κάλυψης των 
ΜΕΘ κάτω του 100%. Με βάση την 
ημερήσια ενημέρωση του ΕΟΔΥ για 
τα κρούσματα κορονοϊού προκύπτει ότι 
οι διασωληνωμένοι ασθενείς με κορο- 
νοϊό εκτός ΜΕΘ σταθερά υπερβαίνουν 
τους 100 ασθενείς ημερησίως. Πολλοί 
παραμένουν για πολλές ημέρες εκτός 
ΜΕΘ», αναφέρεται σε χθεσινή ανακοί

νωση της Ομοσπονδίας.
«Ζητάμε να διερευνηθεί από την 

Εισαγγελία εάν τηρείται η σειρά προ
τεραιότητας των διασωληνωμένων 
εκτός ΜΕΘ εγγραφής στη λίστα ανα
μονής του ΕΚΑΒ - ΕΚΕΠΥ για ΜΕΘ. Για 
ποιο λόγο δεν δεσμεύονται οι κλίνες με 
ασθενείς και εμφανίζονται κενά; Διαπι
στώσαμε την Τετάρτη 1/12/2021 στο 
νοσοκομείο του Αγρίνιου ότι ο μητρο
πολίτης βρήκε ΜΕΘ σε λίγες ώρες, εν 
αναθέσει με 58χρονο ασθενή με υπο
κείμενα νοσήματα που ήταν διασω- 
ληνωμένος σε κλινική άνω των πέντε 
ημερών, όπως κατήγγειλε η σύζυγός 
του, και μετά το θόρυβο που προκλή- 
θηκε την επόμενη ημέρα βρέθηκε κλίνη 
ΜΕΘ σε νοσοκομείο των Ιωαννίνων», 
προσθέτει η ΠΟΕΔΗΝ. Η Ενωση Ια
τρών Αθηνών Πειραιά, πάντως, παίρνει 
απόσταση από τα καταγγελλόμενα από 
την ΠΟΕΔΗΝ. Μάλιστα, οι δηλώσεις 
του κ. Γιαννάκου προκάλεσαντην οργή 
της προέδρου της Ενωσης, Ματίνας 
Παγώνη. «Δεν έχουμε καμία καταγγε
λία στην ΕΙΝΑΠ για κενές κλίνες ΜΕΘ. 
Για τους γιατρούς και τους νοσηλευτές 
δεν υπάρχουν VIP ασθενείς. Στο κρε
βάτι του νοσοκομείου όλοι είναι ίδιοι», 
τόνισε σε δηλώσεις της. ■

► ► ΜΙΝΑ ΓΚΑΓΚΑ: «ΠΟΤΕ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ ΔΕΝ ΕΙΧΑΜΕ ΤΟΣΑ ΚΡΕΒΑΤΙΑ ΜΕΘ

«Ψευδείς και αδιανόητες οι κατηγορίες για... Εντατικές επισήμων»
«ΥΠΑΡΧΟΥΝ πάντα κάποιοι εκτός ΜΕΘ. Είναι 
πολύ μικρό ποσοστό. Κάνουμε ό,τι μπορούμε για 
να διακινούνται γρήγορα. Νομίζω πως ποτέ στην 
Ελλάδα δεν είχαμε τόσα κρεβάτια ΜΕΘ και τόση 
δυνατότητα για να νοσηλεύσουμε ασθενείς», ξεκα
θάρισε χθες από τη Θεσσαλονίκη η αναπληρώτρια 
υπουργός Υγείας, Μίνα Γκάγκα (φωτό), π οποία 
χαρακτήρισε ψευδείς και αδιανόητες τις καταγ
γελίες της ΠΟΕΔΗΝ για «VIP ΜΕΘ».

Η κ. Γκάγκα επισκέφθηκε το Νοσοκομείο «Αγιος 
Δημήτριος», όπου επιθεώρησε την καινούργια 
ΜΕΘ δυναμικότητας τριών κλινών, που είναι για 
μη Covid περιστατικά, δωρεά του Ιδρύματος Σταύ
ρος Νιάρχος, την υπάρχουσα αλλά και τον αξονι
κό τομογράφο, ενώ συναντήθηκε με τη διοίκηση

του νοσοκομείου. Σημείωσε ότι οι περισσότερες 
εισαγωγές στην περιφέρεια αφορούν μη Covid 
περιστατικά και, σύμφωνα με τα στοιχεία που πα
ρέθεσε, στην 4η ΥΠΕ τον τελευταίο μήνα έχουν 
εξυπηρετηθεί 17.000 περιστατικά μη Covid. «Οι 
περισσότεροι ασθενείς που εξυπηρετούνται από 
το δημόσιο σύστημα υγείας είναι μη Covid περι-

ΑΙΣΙΟΔΟΞΟ ΜΗΝΥΜΑ
Διαφαίνεται τάση αργή$ 

αποκλιμάκωση5 στη συγκέντρωση 
του ιικού φορτίου των αστικών 
αποβλήτων ms Θεσσαλονίκη

στατικά, και αν σε κάποιο νοσοκομείο που έχουμε 
θέματα σε ένα-δύο νοσοκομεία εδώ στη Θεσσα
λονίκη που πιέζεται πολύ, αυξάνουμε τις κλίνες 
Covid και χειρουργικά περιστατικά μεταφέρονται 
σε ιδιωτικές κλινικές με δαπάνες του Δημοσίου», 
τόνισε.

Στο μεταξύ, χθες το πρωί το Νοσοκομείο «Πα- 
παγεωργίου» ολοκλήρωσε την εφημερία του με 
49 νέες εισαγωγές ασθενών με κορονοϊό, ενώ, 
σύμφωνα με πληροφορίες, 17 ασθενείς είναι δι- 
ασωλπνωμένοι εκτός ΜΕΘ. Μοναδικό αισιόδοξο 
μήνυμα είναι η τάση αργής αποκλιμάκωσης στη 
συγκέντρωση του ιικού φορτίου των αστικών απο
βλήτων της Θεσσαλονίκης.

ΑΓΓΕΛΟΣ ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ
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1  Η ιατρική επιστήμη δεν είναι απλά μαθηματικά
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

263.99 cm² Κυκλοφορία: 4120

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΑΜΕΣΗ Η ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ 
ΤΗΣ ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗΣ

Η ιατρική επιστήμη
δεν είναι απλά μαθηματικά
ΕΙΝΑΙ, λένε, απλά Μαθηματικά. 
Βλέπεις τον συνολικό αριθμό των 
ΜΕΘ για Covid, αφαιρείς όσους 
νοσηλεύονται εντός των Μονάδων, 
υπολογίζεις όσους είναι διασωλη- 
νωμένοι έξω από αυτές και μετά, 
όσες κενές κλίνες περισσεύουν 
αυνιστούν «καβάτζα». Η «καβάτζα» 
που υπολόγισαν οι συνδικαλιστές 
εκπρόσωποι της ΠΟΕΔΗΝ και της 
ΟΕΝΓΕ για μία ημέρα ήταν 47 
άδειες κλίνες ΜΕΘ Covid. Η πα
ρέμβαση της Δικαιοσύνης ήταν 
αυτονόητη.

ΠΡΟΚΕΙΤΑΙ για μια βαριά κατη
γορία που πρέπει να διερευνηθεί, 
διότι αφορά ανθρώπινες ζωές, 
διότι αμφισβητεί τον τρόπο με 
τον οποίο ασκείται από το ιατρικό 
προσωπικό της χώρας η αντιμετώ
πιση των ασθενών και διότι αφήνει 
γκρίζα υπονοούμενα για πολιτικές 
παρεμβάσεις. Βέβαια, μια βασική 
απορία είναι γιατί κάποιος να έχει 
στη διάθεσή του τέτοια στοιχεία 
και να μην πηγαίνει αυτοβούλως 
στη Δικαιοσύνη να το καταγγείλει. 
Στοιχεία όμως, όχι μαθηματικές

πράξεις. Διότι η εισαγωγή στις 
ΜΕΘ είναι μια διαδικασία που 
στηρίζεται σε επιστημονικά κρι
τήρια και υπάρχουν φορές που η 
μεταφορά του ασθενή είναι σχεδόν 
αδύνατη ακόμα και όταν υπάρχουν 
άδειες κλίνες. Αντιγράφουμε από 
το ρεπορτάζ τπς Μαρίας-Νίκης 
Γεωργαντά («Ε.Τ.», 9/12):

«Η ΠΛΗΡΟΤΗΤΑ των ΜΕΘ Covid 
δεν εμφανίζεται στο 100% (κάλυ
ψη στο 97,7% με βάση τα τελευ
ταία επίσημα δεδομένα) και αυτό 
καθώς κενές κλίνες εξακολουθούν 
να υπάρχουν αλλά μπορεί, π.χ., να 
είναι αε απομακρυσμένες περιοχές 
σε σχέση με εκεί όπου βρίσκονται 
οι πολλοί ασθενείς που περιμένουν 
κρεβάτι. Για παράδειγμα, εάν έχει 
κενή κλίνη στην Κρήτη δύσκολα θα 
μεταφερθεί ένας ασθενής από τπ 
Θεσσαλονίκη. Διακομιδές και αε- 
ροδιακομιδές συνήθως γίνονται 
στον πλησιέστερο υγειονομικό 
σχηματισμό και εφόσον κριθεί ια
τρικά ότι μπορεί ένας ασθενής να 
μεταφερθεί, για να μην κινδυνεύσει 
ο ασθενής κατά τπ μεταφορά». Ο

πρώην υπουργός Υγείας και ια
τρός Ανδρέας Ξανθός, δήλωσε 
ότι δεν μπορεί να πιστέψει ότι 
γίνεται αυτό που καταγγέλλεται, 
διευκρινίζοντας ότι «προφανώς η 
διασωλήνωση ενός ασθενή και π 
προτεραιοποίησή του για εισαγωγή 
σε ΜΕΘ είναι ιατρική απόφαση». 
Φυσικά, προσέθεσε ότι «η απόφα
ση να μην αποσυμπιεστεί το ΕΣΥ 
με επιστράτευση όλων των διαθέ
σιμων δυνάμεων της χώρας είναι 
απολύτως πολιτική» και ζήτησε 
πλήρη διαφάνεια.

ΚΑΝΕΙΣ δεν λέει ότι όλα είναι 
καλώς καμωμένα. Ομως από τη 
διαφωνία για τον τρόπο διαχείρι
σης του ιδιωτικού τομέα Υγείας και 
αν θα μπορούσαμε αντί για 1.300 
ΜΕΘ να είχαμε άλλες 1.000, μέχρι 
την καταγγελία για προνομιακή πε
ρίθαλψη VIP ασθενών η απόσταση 
είναι τρομακτική. Αν, λοιπόν, έχουν 
γίνει καταστρατηγήσεις, πρέπει να 
ερευνηθούν και να αποδοθούν ευ
θύνες. Αν όμως οι καταγγελίες δεν 
αποδειχθούν, ποιος θα διορθώσει 
τη ζημιά που έγινε;
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1  Τσίπρας από τα Γιάννενα Προσκλητήριο για νίκη
κατά του Μητσοτάκη και της Ν.Δ.

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1045.03
cm²

Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Τσίπρας από τα Γιάννενα

Προσκλητήριο 
για νίκη κατά 
του Μητσοτάκη 
και της Ν.Δ.
Η χώρα δεν είναι μόνο σε κλοιό πανδημίας 
και ακρίβειας, αλλά και σε κλοιό Μητσοτάκη. 
Έχουμε έναν μονάχα πολιτικό στόχο, να 
νικήσουμε στις επόμενες εκλογές, όποτε κι αν 
γίνουν
σελίδα 3
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1  Τσίπρας από τα Γιάννενα Προσκλητήριο για νίκη κατά του Μητσοτάκη
και της Ν.Δ.

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

Προτεραιότητα, 
να φύγει ο Μητσοτάκης
Εχουμε έναν μονάχα αντίπαλο και αυτός είναι η Δεξιά και η πολιτική της, τόνισε 
ο Τσίπρας από τα Ιωάννινα διαμηνύοντας ότι δεν μπορείς να είσαι και με την 
δημοκρατική παράταξη και με την Δεξιά. Κάλεσμα σε συστράτευση για εκλογική νίκη

Της
ΚΑΤΕΡΙΝΑΣ ΜΠΡΕΓΙΑΝΝΗ

Σ
ε κλοιό Μητσοτάκη, αναισθη
σίας, κυνισμού, ψεύδους και 
αγνόησης του δράματος που 
ζουν οι συμπολίτες μας», με 
αυτά τα λόγια ο Αλέξης Τσίπρας από τα 
Γιάννενα θέλησε να δείξει τα τραγικά 

αδιέξοδα στα οποία έχει περιέλθει η 
χώρα, αναδεικνύοντας τις εγκληματικές 
ευθύνες της κυβέρνησης στη διαχείριση 
της πανδημίας και της ενεργειακής κρί
σης. Ο Αλέξης Τσίπρας έθεσε ως 
πρώτη προτεραιότητα -»ζήτημα ζωής 
και θανάτου», είπε χαρακτηριστικά- να 
φύγει η κυβέρνηση Μητσοτάκη. Μια 
κυβέρνηση που πέτυχε το ακατόρθωτο: 
Το τέλος του 2021 να είναι χειρότερο 
από το τέλος του 2020, όταν δεν είχαμε 
το εμβόλιο, καθώς η Ελλάδα είναι σή
μερα δύο φορές πάνω από τον μέσο 
όρο της Ε.Ε. σε απώλειες ανά εκατομ
μύριο κατοίκους, ξεπερνώντας τους 
100 θανάτους τη μέρα. Παράλληλα, 
έξω από τις ΜΕΘ, οι πρόχειρα διασω- 
ληνωμένοι έχουν ξεπεράσει τους 180.

Εγκληματικές ευθύνες
Ο Αλέξης Τσίπρας κάλεσε την κυβέρ

νηση να δώσει στη δημοσιότητα όλα τα 
στοιχεία για την πορεία των ασθενών

που διασωληνώνονται εκτός ΜΕΘ και 
τα ποσοστά της θνητότητας των ασθε
νών εντός και εκτός ΜΕΘ. Ειδικότερα 
περιέγραψε ως εγκληματικές τις ευθύνες 
της κυβέρνησης, με αιχμή τον γενικευ- 
μένο εφησυχασμό ότι με το εμβόλιο ξε
μπερδέψαμε, την επιλογή μη ενίσχυσης 
του ΕΣΥ, τον ευτελισμό της επιστημονι
κής συμβολής, την κρίση αξιοπιστίας 
στην οποία οδήγησε και, τέλος, την πό
λωση, τον διχασμό, με τραγική κατάλη
ξη: τη λευκή πετσέτα.

Κατηγόρησε, τέλος, την κυβέρνηση 
για βαθύτατο ηθικό ξεπεσμό για δύο κυ
ρίως λόγους: όταν ο πρωθυπουργός πα
ριστάνει τον εντατικολόγο θέλοντας να 
δικαιολογήσει την επιλογή μη ενίσχυσης 
του ΕΣΥ, καθώς επίσης και αν ισχύουν 
οι καταγγελίες της ΠΟΕΔΗΝ με τις 
οποίες ορθώς ασχολείται η Δικαιοσύνη. 
Ο Αλ. Τσίπρας επισήμανε στο σημείο 
αυτό την ανάγκη η έρευνα να φτάσει στο 
κόκκαλο και όχι να μπει η υπόθεση στο 
αρχείο όπως άλλες: μίξες, εξοπλιστικά, 
ναρκόπλοια, Novartis.

Ψεύτης με περικεφαλαία 
ο Μητσοτάκης

Επιτέθηκε στον Κ. Μητσοτάκη, ότι πα
ρουσιάζει εικόνα «άλλης χώρας σε κά
ποιο παράλληλο σόμπαν», αναδεικνύο- 
ντας παράλληλα τα μεγάλα ψέματα που

έχει πει σε επίσημες δηλώσεις του: 1) «Η 
οικονομία αναπτύσσεται με πολύ γρήγο
ρους ρυθμούς, καθώς η πανδημία φτά
νει στο τέλος της» είπε ο Μητσοτάκης 
στη συνάντηση με τον Πρόεδρο Πούτιν. 
2) «Το μηνιαίο κόστος για ένα μέσο νοι
κοκυριό δεν θα επιβαρυνθεί περισσότε
ρο από 2 ευρώ τον μήνα» είχε δηλώσει 
στη ΔΕΘ για την «τρομακτική παρέμβα
ση με τα 9 ευρώ σε κάθε λογαριασμό μέ
σης κατανάλωσης». Οι λογαριασμοί 
ρεύματος όμως καταφθάνουν στους πο
λίτες και η αλήθεια δεν κρύβεται, είπε ο 
Αλέξης Τσίπρας χαρακτηρίζοντας τον Κ. 
Μητσοτάκη «ψεύτη με περικεφαλαία».

Η κυβέρνηση της Δεξιάς απέτυχε να 
εκμεταλλευτεί τον θετικό οικονομικό 
ορίζοντα που άφησε η διακυβέρνηση 
του ΣΥΡΙΖΑ - Π.Σ. και μετέτρεψε τις θυ
σίες του ελληνικού λαού σε «υποθήκη 
για το αύριο», που ο κ. Μητσοτάκης θέ
λει να εξαργυρώσει για το δικό του όφε
λος. Οι πολίτες έχουν να αντιμετωπί
σουν μια αυταρχική και διεφθαρμένη 
εξουσία. Πίσω από κάθε «μεταρρύθμι
ση» κρύβονται συμφωνίες και ντιλ.

Τέλος, ο Αλέξης Τσίπρας απηύθυνε 
κάλεσμα για νίκη στις επόμενες εκλο
γές, στέλνοντας μηνύματα με πολλα
πλούς αποδέκτες: «Έχουμε έναν μονά
χα αντίπαλο και αυτός είναι η Δεξιά και 
η πολιτική της».

Να φτάσει το μαχαίρι 
στο κόκαλο
Την πλήρη διαλεύκανση όσων 
καταγγέλλονται για περιπτώσεις 
προτεραιοποίησης VIP για ΜΕΘ 
ζητάει ο Τσίπρας

Τ
ο μαχαίρι στο κόκαλο ζήτησε από τα Ιωάννινα ο 
πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ Αλέξης Τσίπρας, αν δό
θηκε προτεραιότητα σε VIP ασθενείς, επικροτώ
ντας την άμεση παρέμβαση της Εισαγγελίας μετά 
τις καταγγελίες του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ για «ιδιαί
τερη διαχείριση VIP πολιτών».

Υπενθυμίζοντας τις εκατοντάδες απώλειες που μετρά κα
θημερινά η χώρα σε ανθρώπινες ζωές ο Αλέξης Τσίπρας κά
λεσε την κυβέρνηση να δώσει όλα τα στοιχεία στη δημοσιό
τητα σε σχέση με τον αριθμό των συμπολιτών μας που είναι 
εκτός ΜΕΘ, καθώς και τον αριθμό θνητότητας των ανθρώ
πων που είναι διασωληνωμένοι εκτός ΜΕΘ. Ζήτησε την 
πλήρη διαλεύκανση ώστε να αναδετχθεί αν υπήρξε προτε- 
ραιοποίηση με βάση την ιδιότητα των ασθενών.

«Όλοι είμαστε ίσοι απέναντι στο δικαίωμα για ζωή, απέ
ναντι στο δικαίωμα για αξιοπρεπή περίθαλψη» υποστήριξε 
ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ, επιρρίπτοντας ευθύνες στην κυ
βέρνηση Μητσοτάκη που «υποτίμησε το δικαίωμα στην 
αξιοπρεπή περίθαλψη και τη ζωή», ενώ δεν έχει κάνει τίπο
τα για να ενισχύσει το Εθνικό Σύστημα Υγείας και την πρω
τοβάθμια περίθαλψη κατά την περίοδο της πανδημίας.

Συναντήσεις με επαγγελμαιίες της εστίασης και 
την Ένωση Αγροτικών Συνεταιρισμών Ιωαννίνων

Κατά την επίσκεψή του στα Ιωάννινα ο Αλέξης Τσίπρας 
πραγματοποίησε συνάντηση με επαγγελματίες της εστίασης, 
όπου έκρινε αναγκαίο να συνεχιστούν τα μέτρα στήριξης 
που σταμάτησαν το φθινόπωρο προς τους επαγγελματίες 
που πλήττονται από την πανδημία.

Για 80% πτώση του τζίρου έκανε λόγο ο πρόεδρος του Σω
ματείου Εστίασης «Παμβώτις» Χρήστος Τάτσης από τότε 
που εφαρμόστηκαν τα νέα μέτρα, ενώ οι καιρικές συνθήκες 
δυσχεραίνουν την αξιοποίηση των εξωτερικών χώρων.

Ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ - Π.Σ. συναντήθηκε και με τον 
πρόεδρο και μέλη της'Ενωσης Αγροτικών Συνεταιρισμών 
Ιωαννίνων, οι οποίοι ζήτησαν στρατηγικό σχέδιο για τον 
πρωτογενή τομέα και του επέδωσαν σχετικό υπόμνημα με 
τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν. Από την πλευρά του, 
ο Αλέξης Τσίπρας επικεντρώθηκε στην αναγκαιότητα της 
λήψης έκτακτων στοχευμένων μέτρων όσο διαρκεί η ενερ
γειακή κρίση και η ακρίβεια «για να κρατηθεί η παραγωγή», 
αναδεικνύοντας παράλληλα τη σοβαρότητα των προβλη
μάτων που καλούνται να αντιμετωπίσουν οι πολίτες εξαι- 
τίας της εκτόξευσης των τιμών. Κατηγόρησε την κυβέρνη
ση για «αλλοπρόσαλλη πολιτική», καθώς η ρήτρα ανα
προσαρμογής είναι υπερπολλαπλάσια του κόστους του 
ρεύματος. Πρέπει να δοθεί ειδική επιδότηση στους παρα
γωγούς, πρόσθεσε.

Κλείνοντας ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ δεν παρέλειψε να 
επιτεθεί στην κυβέρνηση για την ανυπαρξία σχεδιασμού και 
πολιτικής βούλησης για τη ν περιφερειακή κατανομή των πό
ρων από το ταμείο ανάκαμψης και τη στήριξη του πρωτογε
νούς τομέα.

Ο Αλέξης Τσίπρας περπάτησε στους κεντρικούς πεζο
δρόμους των Ιωαννίνων, όπου είχε την ευκαιρία να συνο
μιλήσει με κόσμο, ενώ συνοδευόταν από την αν. τομεάρχισ- 
σα Κοινωνικής Αλληλεγγύης, Θεανώ Φωτίου, τη βουλεύ- 
τρια Μερόπη Τζούφη, καθώς και στελέχη του κόμματος.

Κατερίνα Μπρέγιαννη
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1  ΟΙ ΠΑΝΩ & ΟΙ ΚΑΤΩ
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

215.66 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

&OI ΠΑΝΩ 
ΟΙ ΚΑΤΩ

Νίκος Ευαγγελάτος
Έβγαλε χθεε στην εκ
πομπή του τον Γιαννάκο 
τηε ΠΟΕΔΗΝ ο οποίοε 
μια μέρα νωρίτερα 
έριξε τη «βόμβα» 
με τιε ΜΕΘ που κρα- 
τάνε για δεσπότεε, λε- 
φτάδεε και λοιπούε, και δεν 
τον άφηνε να μιλήσει. Τον κα
πέλωνε συνέχεια και βέβαια ήταν 
φανερό ότι ήταν σε διατεταγμένη 
υπηρεσία. Να λέει αυτά που έλεγε 
εκείνοε ο άλλοε ο μασκαράε ο Πι- 
ταράε στην ΕΡΤ1 που κατηγορούσε 
τον Γ ιαννάκο.

Ανδρέας Λοβέρδος
Είπε χθεε: «Από ό.τι μου 
λένε, γιατί εγώ δεν το 
έζησα αφού δεν ήμουν 
όλη ημέρα στα 
εκλογικά τμήματα, 
από τον ΣΥΡΙΖΑ υπήρ
χε γραμμή για συγκεκρι
μένο υποψήφιο.Έχω εκτίμη
ση για ποιον, αλλά δεν μπορώ να 
πω το όνομα. Δεν με ενόχλησε αυτό, 
δεν το καταγγέλλω. Αυτό ανέβασε 
και τη συμμετοχή». Πίκρα μεγάλη 
για τον Αντρέα!

Αλκιβιάδης Στεφάνής
Στρατιωτικόε, πρώην 
υφυπουργόε στο ΥΕΘΑ 
που ψάχνει για ρόλο.
Χθεε βγήκε να προ
ωθήσει τα αμερικα
νικά F-35 λέγονταε:
«Το F-35 δεν είναι ένα 
απλό οπλικό σύστημα, αλλά 
ένα "πολυεργαλείο”, μια πλατ
φόρμα οπλικών συστημάτων από 
την οποία μπορείε να διαχειρίζεσαι 
το σύνολο των όπλων που διαθέ- 
τειε σε αέρα, ξηρά και θάλασσα..». 
Ακόμα κι έτσι να είναι, ωε πρώην 
στρατιωτικόε θα έπρεπε να λέει λι
γότερο δημόσια.

Γιάννης Αλαφούζος
Είπε στουε παίχτεε του ΠΑΟ: «Είμαι 
πολύ θυμωμένοε και στεναχω- 
ρημένοε με την εικόνα τηε 
ομάδαε. Δεν μπορώ να 
καταλάβω πώε γίνε
ται να σαε δίνονται 
όλα τα μέσα και να 
υπάρχει αυτό το απο
τέλεσμα. Φτάσαμε μετά 
απ' όλα αυτά να έχετε μέ
χρι και το θράσοε να τσακώ
νεστε μεταξύ σαε ή να σχολιάζει ο 
έναε τον άλλον».
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1  ΘΑΝΟΣ ΠΛΕΥΡΗΣ
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

298.9 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΘΑΝΟΣ ΠΑΕΥΡΗΣ

Ο ΚΑΨΙΜΙΤΖΗΣ 
ΤΟΝ ΚΑΤΑΔΡΟΜΕΩΝ 

ΠΟΥ ΕΒΓΑΛΕ 
ΓΛΩΣΣΑ ΚΑΙ ΑΠΕΙΛΕΙ 

ΤΟΥΣ ΓΙΑΤΡΟΥΣ
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1  ΘΑΝΟΣ ΠΛΕΥΡΗΣ
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αγρίεψε και ο... 
καψιμιτζήε των 
Καταδρομέων;

Σκληρόε και απειλητικόε εμφανίστη
κε ο υπουργόε Υγείαε, θάνοε Πλεύ- 
ρηε, μετά τιε αποκαλύψειε του Γ ιαν- 
νάκου τηε ΠΟΕΔΗΝ για ΜΕΘ που 
προορίζονται για δεσποτάδεε και άλ- 
λουε σημαίνοντεε πολίτεε.

Εκνεύρισαν τον αρμόδιο υπουργό 
οι αποκαλύψειε και άρχισε να απει
λεί με διώξειε και άλλα, ευθυγραμ- 
μιζόμενοε με τη συνήθη κυβερνητι
κή τακτική που πάει να επιβληθεί με 
όπλο την κατατρομοκράτηση.

Και βέβαια τουε χαλάει τη... σού
πα που ο Γιαννάκοε δεν είναι ΣΥΡΙ- 
ΖΑίοε για να τον ρίξουν στον κουβά. 
Τουε χαλάει, επίσηε, τη σούπα ότι 
έχει στοιχεία που τουε έκαναν να αλ
ληθωρίσουν σε αντίθεση με την Πα- 
γώνη (που είναι δική τουε και ακίζε- 
ται με το να το παίζει νοματαίοε) που 
στήριξε την κυβερνητική γραμμή διά 
τηε πλαγίαε, λέγονταε ότι ο Γιαννά- 
κοε προσβάλλει τουε γιατρούε..

Τόσο ο Πλεύρηε όσο και η Παγώ- 
νη πέταξαν την μπάλα στην εξέδρα 
και δεν απάντησαν επί τηε ουσίαε. 
Και καλά η Παγώνη, αλλά ο Πλεύρηε 
που κάποτε ήταν κι εθνικιστήε πώε 
στο διάολο κατάντησε έτσι;

Δηλαδή, ρε θάνο, δεν ξέρουμε πού 
ζούμε και πώε καθορίζονται αυτά τα 
θέματα;

Κρίμα, πάντωε, που έχειε πατέρα 
τον Κώστα Πλεύρη, αλλά η πορεία 
σου είχε φανεί από νωρίε και εννο
ούμε από τότε που ξεκίνησεε να ζη- 
τάε «συγγνώμη» από τουε Εβραίουε 
επειδή υποστήριξεε τον πατέρα σου 
στο δικαστήριο που είχε μαζί τουε.

Χαλάρωσε λίγο, ρε θάνο, και άσε 
τιε αγριάδεε.Όλοι καταλαβαίνουμε 
πωε παίζεται το παιγνίδι... οι γνω- 
ριμίεε θανούληε, οι γνωριμίεε και η 
μασονία!

Ρε μπαγάσα, αληθεύει ότι και στο 
Μεγάλο Πεύκο όπου υπηρέτησεε 
στουε Καταδρομείε σε είχανε καψι- 
μιτζή; Που σημαίνει λούφα, ρε θάνο, 
που πήγαινεε κάποτε στα Εξάρχεια, 
τον πρώτο καιρό που γίνατε κυβέρ
νηση, για να αποδείξειε ότι δεν φο
βάσαι (ελέω Χρυσοχοΐδη) και πήγαι- 
νεε 5 το πρωί και στα νύχια μην σε 
πάρουν χαμπάρι...
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1  Ένας Ξανθός λαγός της συγκυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ - Ν.Δ.
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

960.87 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Την ώρα που μεγαλώνει ίο θανατικό έξω από VIP ΜΕΘ

'Evas lavOos... Aayos
ins συγκυβέρνησή ΣΥΡΙΖΑ - Ν.Α.

Γιο lous ανυποψίαστοι^ και 
lous μπ γνωρίζοντε$ π δήλωσα 
που έκανε ο πρώην unoupyos 
Yyeias και νυντομεάρχικ 
Yycias ίου ΣΥΡΙΖΑ, Avfipeas 
lavBos, ότι και κατά τπ δική 
του γνώμη δεν ισχύει αυτό που 
καταγγέλλεται για tisVIPMEB, 
θα ήταν μια «πυρηνική βόμβα» 
από πολιτική$ τουλάχιστον και 
εσωκομματική£ nAeupas.
Και το αποτέλεσμα θα ήταν να έχει 
ακολουθήσει πραγματικόε χαμόε και 
απανωτέε εκρήξειε...

Τίποτε από όλα αυτά, όμωε, δεν 
έχει γίνει και ούτε πρόκειται να γί
νει εκτόε από κάτι αστείεε και μικρέε 
«αναταράξει» και... αποστασιοποιή- 
σειε οι οποίεε όμωε είναι για το θε
αθήναι και για να τηρηθούν κάποια 
προσχήματα. Για όσουε γνωρίζουν 
καλά το παρασκήνιο και τιε προεκτά- 
σειετου, οι δηλώσειε του Ξανθού δεν 
είναι παρά η κορυφή ενόε πολύ μεγά
λου παγόβουνου που αφορά τιε πραγ- 
ματικέε -και τιε... μελλοντικέε- σχέ- 
σειε των δύο κομμάτων. Τηε Ν.Δ. και 
του ΣΥΡΙΖΑ...

Για το παρασκήνιο που εκτυλίσ
σεται από εσωκομματικήε πλευράε, 
έχει ιδιαίτερη σημασία όπωε μαε επι
σημαίνουν πηγέε που γνωρίζουν πρό
σωπα και πράγματα ότι ο Ιανθόε εί
ναι επίλεκτο στέλεχοε τηε λεγόμενηε 
ομάδαε των «53» που έχει επικεφα- 
λήε τον πρώην υπουργό Οικονομικών 
Ευκλ. Τσακαλώτο και προωθούν πε
ρισσότερο από τουε άλλουε τη γραμ
μή τηε «συστημικήε συναίνεσηε» 
τόσο με τη Ν.Δ. όσο και με το ΚΙΝΑΛ.

Οι νέεε φωτιέε άναψαν όταν ο 
πρώην υπουργόε Υγείαε σε τηλεο
πτική του συνέντευξη ρωτήθηκε για 
τιε καταγγελίεε τηε ΠΟΕΔΗΝ, αλλά 
και τηε Ομοσπονδίαε των Νοσοκο
μειακών Γιατρών ότι ενώ άνθρω
ποι πεθαίνουν εκτόε ΜΕΘ κατά δεκά- 
δεε καθημερινά, υπάρχουν «ρεζερβέ» 
ΜΕΘ για πολιτικούε, επιχειρηματίεε 
και άλλουε «επωνύμουε» λεφτάδεε. 
«Αυτό υπερβαίνει κάθε λογική, δεν 
θεωρώ ότι μπορεί να υπάρχει και δεν 
θέλω να πιστέψω ότι μπορεί να υπάρ
ξει. Κατά την άποψή μου δεν συμβαί
νει αυτό το πράγμα», ήταν η ακριβήε 
απάντηση που έδωσε. Και βέβαια με 
την απάντηση αυτή που έδωσε άρχι
σε να τρίβει τα χέρια τηε αμέσωε η 
κυβέρνηση και προσωπικά ο Πλεύ- 
ρηε, αφού βρήκε έναν -όχι και τόσο 
απρόσμενο- σύμμαχο για να συμφω
νήσει μαζί του ότι «δεν συμβαίνει τέ
τοιο πράγμα». Και με αυτό το πολιτι
κό... αβαντάζ, ο νυν υπουργόε Υγείαε 
προσπάθησε να βγει κι από πάνω κά- 
νονταε αναφορά στην Εισαγγελία του 
Αρείου Πάγου για τα αποκαλούμενα 
«fake news» από τιε δύο ομοσπον-

δίεε των εργαζομένων στα δημό
σια νοσοκομεία. Και όχι μόνο αυτό. 
Επισήμωε η Ν.Δ., μέσω του γραφεί
ου Τύπου τηε οδού Πειραιώε και με 
ανάρτηση του διευθυντή του Ν. Ρω
μανού, άρχισε τουε πανηγυρισμούε 
ότι «μετά από τον κ. Πλεύρη και την 
κα. Παγώνη, τώρα και ο κ. Ιανθόε δι- 
αψεύδει τα fake news του συστήμα- 
τοε τηε Κουμουνδούρου»...

Ύστερα από όλα αυτά, μπορεί στην 
Κουμουνδούρου να ξέσπασε εσω
τερική θύελλα λόγω τηε επικοινω-

νιακήε ζημιάε που παθαίνουν, αλλά 
επί τηε ουσίαε δεν άνοιξε ρουθούνι. 
Ακόμη και ο Τσίπραε, από τα Γιάννε- 
να όπου περιοδεύει, είπε διά τηε πλα- 
γίαε οδού ότι «σήμερα η επικαιρότητα 
έχει να κάνει με το γεγονόε ότι στα νο
σοκομεία μαε εκατοντάδεε άνθρωποι 
είναι διασωληνωμένοι έξω από τιε 
Μονάδεε Εντατικήε θεραπείαε» και 
ζήτησε να δοθούν «όλα τα στοιχεία 
και στη Δικαιοσύνη και στη δημοσιό
τητα», αλλά τονΙανθό δεν τόλμησε να 
τον αγγίζει. Και ο ίδιοε ο Ιανθόε έκα

νε μια γραπτή δήλωση ζητώνταε από 
την κυβέρνηση «να δώσει εξηγήσειε, 
να παρουσιάσει τα ακριβή στοιχεία για 
τουε διασωληνωμένουε εκτόε ΜΕΘ 
και τη θνητότητά τουε» και μέχρι εκεί. 
Δεν πήρε πίσω τίποτα από τιε προη- 
γούμενεε δηλώσειε του...

Βασιλικότερικ του βασιλέαν
Η αλήθεια, λοιπόν, είναι ότι από την 
αρχή τηε πανδημίαε ο Α. Ιανθόε λει
τουργούσε εντελώε υποστηρικτικά

προε την κυβέρνηση και τη Ν.Δ., όπωε 
εξάλλου έκανε και ολόκληροε ο ΣΥΡΙ- 
ΖΑ κατά το πρώτο κύμα τηε πανδημί
αε. Ο Ιανθόε είχε τέλειεε σχέσειε με 
τον προηγούμενο υπουργό Υγείαε και 
ο έναε έπλεκε το εγκώμιο του άλλου 
σε κάθε ευκαιρία. Ο πρώην υπουργόε 
του ΣΥΡΙΖΑ έμεινε στην ίδια γραμμή 
και στη συνέχεια όταν η Κουμουνδού
ρου, σε μια προσπάθεια να διασω
θεί από τη δημοσκοπική υποχώρηση, 
«σκλήρυνε» κάπωε τη στάση τηε.

Στα ουσιαστικά θέματα όμωε ο Ιαν- 
θόε ήταν αυτόε που διαμόρφωνε την 
πολιτική του ΣΥΡΙΖΑ με πιο χαρακτη
ριστική την υπόθεση του υποχρεω
τικού εμβολιασμού. Ο ίδιοε τον είχε 
ζητήσει δημοσίωε, όταν ακόμη ο Κού- 
ληε παρίστανε ότι δεν θα τον επιβά
λει. Σαν λαγόε ο Ιανθόε το είπε και 
φυσικά το υιοθέτησαν ο επίσημοε ΣΥ- 
ΡΙΖΑ και ο Τσίπραε ο οποίοε μπορεί 
να κάνει «αντιπολίτευση» στον Μη- 
τσοτάκη για «αποτυχία στη διαχείριση 
τηε πανδημίαε», αλλά στο θέμα των 
εμβολιασμών ήταν και παραμένει βα- 
σιλικότεροε του βασιλέωε.

Έχει ιη στήριξη των ισχυρών κέντρων «μέσα» κι «έξω» από τη χώρα
Ο Ιανθόε παραμένει ακλόνητοε στη θέση του γιατί έχει τη 
στήριξη των ισχυρών κέντρων «μέσα» κι «έξω» από τη 
χώρα. Στο εσωτερικό, από τα ισχυρά λόμπι στον χώρο τηε 
υγείαε. του καθηγητικού κατεστημένου και των φαρμακευ
τικών εταιρειών.Όλων αυτών που θέλουν να προωθηθεί 
η πολιτική του υποχρεωτικού εμβολιασμού, όπωε θέλουν 
και τα ανάλογα κέντρα πολιτικήε και οικονομικήε εξουσίαε 
στη Γ ερμανία και στιε ΗΠΑ. Γ Γ αυτό και ο Τ σίπραε πουλάει 
μεν το παραμύθι στουε ψηφοφόρουε του ότι κάνει «σκληρή

κριτική» στην κυβέρνηση, αλλά από την άλλη πλευρά δίνει 
«διαπιστευτήρια» στουε ξένουε και εγχώριουε νταβατζή- 
δεε μέσω του Ξανθού ότι παραμένει υποταγμένοε κι αυτόε 
στιε εντολέε του, όπωε έκανε και με τα Μνημόνια από το 
2015. Μάλιστα αυτό το τεράστιο κόλπο που έχει στηθεί, με 
αφορμή την πανδημία, είναι που θα χρησιμοποιηθεί ωε δι
καιολογία για να... συνεργαστούν πιο στενά, λόγω και τηε 
απλήε αναλογικήε, Ν.Δ. και ΣΥΡΙΖΑ μετά τιε εκλογέε. Και ο 
Ιανθόε... ανοίγει από τώρα τον δρόμο.
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1  Η Όμικρον επισπεύδει και την 4η δόση του
εμβολίου

Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

608.43 cm² Κυκλοφορία: 390

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Η Όμικρον επισπεύδει και 
την 4η δόση του εμβολίου
Σημάδια ύφεσης της πανδημίας - Μήνυμα ειδικών κατά χαλάρωσης

Σύμφωνα με τη Pfizer, θα χρειαστεί και 4η δόση του εμβολίου, 
νωρίτερα από τους 12 μήνες μετά τη χορήγηση της 3ης δόσης.

Των Μωυσή Λίτση 1
και Ανθής Αγγελοπούλου |

Θ
α χρειαστεί πιθανότατα 8 
και τέταρτη δόση του εμ
βολίου για καλύτερη 
προστασία από την παραλλαγή 

Όμικρον, ανέφερε σε δηλώσεις 
του στο CNBC ο διευθόνων σύμ
βουλος της φαρμακοβιομηχα
νίας Pfizer Άλμπερτ Μπουρλά.
Ο Μπουρλά επισήμανε πως θα 
χρειαστεί και τέταρτη δόση του 
εμβολίου νωρίτερα από τους 
δώδεκα μήνες μετά τη χορή
γηση της τρίτης δόσης, που ήταν 
ο αρχικός σχεδιασμός, αφότου 
τα προκαταρκτικά στοιχεία έδει
ξαν πως η νέα παραλλαγή Όμι
κρον μπορεί να υπονομεύσει 
τα αντισώματα που δημιουργεί 
το εμβόλιο.

Οι εταιρείες Pfizer και ΒίοΝ- 
Tech έδωσαν προχθές στη δη
μοσιότητα τα αποτελέσματα από 
την αρχική μελέτη εργαστηρίου, 
σύμφωνα με την οποία η τρίτη 
δόση του εμβολίου είναι απο
τελεσματική στην καταπολέ
μηση της Όμικρον. Η μελέτη 
έδειξε επίσης πως η προστασία 
από τις δύο δόσεις του εμβολί
ου μειώνεται σημαντικά. Οι δύο 
εταιρείες επισήμαναν, ωστόσο, 
πως οι δύο δόσεις του εμβολίου 
εξακολουθούν να προσφέρουν 
προστασία έναντι σοβαρής νό- 
σησης από την Όμικρον.

Παλαιότερα ο Μπουρλά δια
τεινόταν πως η τέταρτη δόση 
του εμβολίου θα πρέπει ενδε
χομένως να γίνει 12 μήνες με
τά τη χορήγηση της τρίτης δό
σης. «Με την Όμικρον πρέπει 
να περιμένουμε και να δούμε 
γιατί έχουμε πολύ λίγη πληρο
φόρηση. Ίσως να χρειαστούμε 
την τέταρτη δόση νωρίτερα» εί
πε ο διευθύνων σύμβουλος της 
Pfizer.

0 Μπουρλά τόνισε πως τώρα 
προέχει ο εμβολιασμός με την 
τρίτη δόση για τον χειμώνα. «Η 
τρίτη δόση θα δώσει μια πολύ 
καλή προστασία πιστεύω» ανέ
φερε.

Η ρυθμιστική αρχή φαρμά
κων της Ευρωπαϊκής Ένωσης 
ανακοίνωσε χθες ότι τα διαθέ
σιμα στοιχεία υποστηρίζουν την 
ασφάλεια και την αποτελεσμα- 
τικότητα της χορήγησης της τρί
της αναμνηστικής δόσης του 
εμβολίου με την παρέλευση 
τριών μηνών από τη δεύτερη 
δόση.

Αν και η ισχύουσα σύσταση

είναι η χορήγηση των αναμνη
στικών δόσεων να γίνεται μετά 
την παρέλευση έξι μηνών, τα 
δεδομένα που είναι διαθέσιμα 
υποστηρίζουν την ασφάλεια και 
την αποτελεσματικότητα της χο
ρήγησης της τρίτης αναμνη
στικής δόσης του εμβολίου κα
τά του Covid-19 με την παρέ
λευση τριών μηνών από τη δεύ
τερη δόση, δήλωσε ο επικεφα
λής της Εμβολιαστικής Στρα
τηγικής του Ευρωπαϊκού Ορ
γανισμού Φαρμάκων (ΕΜΑ) Μάρ
κο Καβαλέρι κατά τη διάρκεια 
συνέντευξης Τύπου.

Όσον αφορά την παραλλα
γή Όμικρον, είπε ότι μέχρι στιγ
μής τα περισσότερα κρούσμα
τα στην Ευρωπαϊκή Ένωση εμ
φανίζουν ήπια εκδήλωση της 
νόσου.

Σημειώνεται ότι, μπροστά 
στην επέλαση της πανδημίας 
και του «άγνωστου X», της πα
ραλλαγής Όμικρον, εντείνονται 
ανά τον κόσμο τα περιοριστικά 
μέτρα, όπως έπραξαν η Βρετα
νία και η Δανία.

Στον εισαγγελέα 
η υπόθεση των ΜΕΘ
Σε εγχώριο επίπεδο, στις ει- 
σαγγελικές αρχές έφτασε η υπό
θεση των καταγγελιών της Π0- 
ΕΔΗΝ για επιλογή ασθενών που 
μπαίνουν στις ΜΕΘ. Την ίδια 
στιγμή το πανδημικό κύμα δεί
χνει να είναι σε ύφεση, ωστό
σο οι ειδικοί επισημαίνουν ότι 
δεν πρέπει να χαλαρώσουμε.

Παρόλο που η πανδημία δεί
χνει να είναι σε ύφεση, το επι- 
δημιολογικό φορτίο παραμένει 
ακόμα υψηλό και δεν χωράει

εφησυχασμός, ανέφερε χθες η 
καθηγήτρια Παιδιατρικής Λοι- 
μωξιολογίας Βάνα Παπαευ αγ
γέλου. Το ΕΣΥ, όπως είπε, πιέ
ζεται, όμως παρατηρούνται λι- 
γότερες εισαγωγές, ενώ η πλη
ρότητα των ΜΕΘ είναι στο 80% 
και των απλών κλινών στο 67%. 
To Rt είναι 0,96, που σημαίνει 
ότι όλο τον Δεκέμβριο θα έχου
με περίπου 700 διασωληνωμέ- 
νους. Η έκθεση του ΕΟΔΥ κα
τέγραψε 5.523 κρούσματα σε 
322.519 τεστ και θετικότητα στο 
1,71%. Το σύνολο των κρου
σμάτων είναι 989.814. Οι δια- 
σωληνωμένοι ήταν 708 και οι 
νέες εισαγωγές 429. Τέλος, εί
χαμε 81 νεκρούς και συνολικά 
18.982.

Στον εισαγγελέα έφτασε η 
υπόθεση των ΜΕΘ μετά τις κα
ταγγελίες της ΠΟΕΔΗΝ για επι
λογή ασθενών. Ο υπου ργός Υγεί
ας Θάνος Πλεύρης κατέθεσε 
αναφορά αξιόποινων πράξεων 
κατά του προέδρου της ΠΟΕ
ΔΗΝ Μιχάλη Γιαννάκου για ψευ
δείς ειδήσεις. Η ΠΟΕΔΗΝ ανα
κοίνωσε ότι συντάσσει και αυ
τή αναφορά για την Εισαγγελία, 
διότι βάσει της πλατφόρμας του 
υπουργείου Υγείας λειτουργούν 
647 κλίνες ΜΕΘ Covid και ενώ 
καθημερινά το ποσοστό κάλυ
ψης δεν είναι στο 100%, οι δια- 
σωληνωμένοι ασθενείς εκτός 
ΜΕΘ υπερβαίνουν τους 100. Η 
πρόεδρος της ΕΙΝΑΠ Ματίνα 
Παγώνη, μιλώντας σε ραδιο
φωνικό σταθμό, τόνισε ότι δεν 
έχουν καταγγελία για κενά κρε
βάτια ΜΕΘ που δεν καλύπτον
ται από διασωληνωμένους εκτός 
ΜΕΘ, ενώ ο γ.γ. της ΟΕΝΓΕ Πα

ναγιώτης Παπανικολάου ανέ
φερε ότι ως Ομοσπονδία έχουν 
καταθέσει αναφορά στην Ει
σαγγελία από τον Απρίλιο του 
2021. Και συμπλήρωσε ότι στις 
28/11 οι διασωληνωμένοι στη 
λίστα αναμονής ήταν 120, στις 
30/11142, στις 3/12 172 και στις 
08/12183.

Ο τομεάρχης Υγείας του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ Ανδρέας Ξανθός ζητά από 
την κυβέρνηση να δώσει ακρι
βή στοιχεία για διασωληνωμέ- 
νους εκτός ΜΕΘ, θνησιμότητα 
και λίστες αναμονής για ισότι
μη πρόσβαση σε ΜΕΘ.

Οικονομική ενίσχυση των 
υγειονομικών προβλέπει η τρο
πολογία του υπουργείου Υγείας 
που κατατέθηκε χθες. Στην τρο
πολογία συμπεριλήφθηκε η 
απόφαση για τρίμηνη ισχύ του 
πιστοποιητικού νόσησης.

Επαφές για την ασφαλή 
λειτουργία των ναών
Στο μεταξύ, συνάντηση με τον 
Αρχιεπίσκοπο Ιερώνυμο θα έχει 
σήμερα στο Μέγαρο Μαξίμου 
ο πρωθυπου ργός Κυ ριάκος Μη- 
τσοτάκης, ο οποίος τη Δευτέρα 
θα παραστεί σε έκτακτη συνε
δρίαση της Διαρκούς Ιεράς Συ
νόδου, με ζητούμενο την ασφα
λή λατουργία τωνιερώνναών κα
τά την περίοδο των εορτών.

Απαντώντας σε ερώτηση σχε
τικά με το timing της σημερι
νής συνομιλίας, ο κυβερνητι
κός εκπρόσωπος Γιάννης Οι
κονόμου τόνισε ότι «η συνάν
τηση αυτή είναι προγραμματι
σμένη εδώ και πάρα πολύ και
ρό». Σημείωσε, επίσης, ότι στη 
σημερινή συνάντηση «θα συ
ζητηθούν θέματα που έχουν να 
κάνουν με τη διαχείριση της 
πανδημίας, αλλά και με άλλα 
ζητήματα που αφορούν τις σχέ
σεις Εκκλησίας - Κράτους».

Σύμφωνα με πληροφορίες 
στην έκτακτη συνεδρίαση της 
ΔΙΣ τη Δευτέρα θα συζητηθεί 
το ζήτημα του ελέγχου των πι
στοποιητικών εμβολιασμώντων 
πιστών που εισέρχονται στους 
ναούς αλλά και το ενδεχόμενο 
να τελεστούν διπλές λειτουρ
γίες τα Χριστούγεννα, την Πρω
τοχρονιά και τα Θεοφάνια προ- 
κειμένου να αποφευχθεί ο συ
νωστισμός. Πάντως, δεν έχει δια
κριβωθεί ακόμη εάν η κυβέρ
νηση θα προτείνει την επιβολή 
περιορισμών εντός των ιερών 
ναών.

[SID:14848245]
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1  ΠΟΛΕΜΟΣ ΓΙΑ ΤΙΣ VIP ΜΕΘ
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1215.63
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

- Η ΠΟΕΔΗΝ ΥΠΟΝΟΜΕΥΕΙ ΤΗΝ ΠΡΟΣΠΑΘΕΙΑ ΤΩΝ ΓΙΑΤΡΩΝ

ΓΙΑ ΤΙΣ... 
ΥΙΡ ΜΕΘ
• Προσφυγή Πήεύρη για us καταγγεήίεε Γιαννάκου

• Οργή Μαξίμου για τα fake news

• «Να καταδικάσουν όήα τα κόμματα», κάήεσε 
ο υπουργόε Υγείαε koitcovtos npos ΣΥΡΙΖΑ

« ΣΕΛ.3
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1  ΠΟΛΕΜΟΣ ΓΙΑ ΤΙΣ VIP ΜΕΘ
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-12-2021

Οργή για xls... VIP ΜΕΘ
Γράφουν οι
Γιώργος Ευγενίδης, Στέλλα Παπαμιχαήλ

Η
 καταγγελία αλλά κυρίως η βεβαιότη

τα του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ Μιχά- 
λη Γιαννάκου για VIPME0 πουτάχα 
μένουν ανεκμετάλλευτες, προκειμέ- 

νου να νοσηλεύονται, ανά πάσα ώρα, επιφανείς 
πολίτες, προκάλεσε τον έντονο εκνευρισμό του 

Μεγάρου Μαξίμου που, σε ανοιχτή γραμμή με 

το υπουργείο Υγείας, ζει όλους αυτούς τους μή
νες με την αγωνία να μην... ξεμείνει η χώρα από 
ΜΕΘ. Όπως εξηγούν αρμόδιες πηγές στην «Po
litical», καμία από τις καταγγελίες που έχει κά
νει ο κ. Γιαννάκος, αλλά και η ΟΕΝΓΕ, δεν στοι- 
χειοθετείται. Εξ ου και χθες η κυβέρνηση, διά 

του θάνου Πλεύρη, πέρασε στην αντεπίθεση με 
προσφυγή στη Δικαιοσύνη, προκειμένου είτε να 
τεκμηριωθούν οι βαριές καταγγελίες του κ. 
Γιαννάκου, είτε ο ίδιος ο συνδικαλιστής να αντι
μετωπίσει την ευθύνη των λόγωντου, μιας και 
θα κληθεί να αποδείξει ποια νοσοκομεία κατα

φεύγουν σε έναν τέτοιο σχεδίασμά. Υπενθυμί
ζεται ότι ο πρόεδροςτης ΠΟΕΔΗΝ υποστήριξε 
ότι υπάρχουν47 κλίνες ΜΕΘ κενές, για «ειδικές 
περιπτώσεις», όταν μένουν εκτός άνθρωποι που 
χρήζουν εντατικής θεραπείας.

Εισαγγελική αναφορά 
για ψευδείς ειδήσεις

0 υπουργός Υγείας θάνος Πλεύρης κατέθεσε 
ενώπιοντου εισαγγελέωςτου Αρείου Πάγου 
αναφορά αξιόποινων πράξεων κατά του προ
έδρου της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαννάκου και παν
τός υπευθύνου που διακινεί ψευδείς και συκο
φαντικές ειδήσεις για δήθεν ύπαρξη κλινών 
ΜΕΘ που κρατούνται για επιλεγμένα πρόσωπα 
και δεν διατίθενται στους ασθενείς. Πλέον, σύμ
φωνα με τον υπουργό Υγείας, όσοι διακινούντις 
ψευδείς ειδήσεις θα κληθούν να λογοδοτήσουν, 
καθώς προκλητικά συκοφαντούν ιατρούς, νο
σηλευτές και προσωπικό του ΕΚΑΒ που βρί
σκονται στην πρώτη γραμμή αντιμετώπισηςτης 
πανδημίας. 0 υπουργός Υγείας δήλωσε εξοργι
σμένος από τις αναφορέςτου προέδρου της ΠΟ
ΕΔΗΝ λέγοντας σε τηλεοπτική εκπομπή του 
ΣΚΑΙ πως «μπορώ να δεχθώ την κριτική κάποι
ου για τον αν έχουμε κάνει σωστά ή όχι τη δου
λειά, αν έχουμε αναπτύξει περισσότερες κλίνες, 
αν έχουμε παραπάνω προσωπικό. Όχι όμως να 
μας χαρακτηρίζει εγκληματίες ένας συγκεκρι
μένος συνδικαλιστής». 0 υπουργός Υγείας εξή
γησε πως «η διαδικασία για τις διακομιδές είναι 
η εξής: Εάν σε ένα νοσοκομείο δεν υπάρχει κλί
νη ΜΕΘ, ενημερώνεται η πλατφόρμα του ΕΚΑΒ 
απότον θεράποντα ιατρό. Υπάρχουν πολλά περι
στατικά που είναι σε αναμονή καιτο κάθε νοσο
κομείο που έχει κενή κλίνη, ανάλογα με το προ

φίλ του περιστατικού και αμιγώς με ιατρικά κρι
τήρια -δηλαδή αν ο ασθενής μπορεί να μετα
φερθεί, αν έχει αντίστοιχες ειδικότητες στο νο
σοκομείο που έχει την κενή κλίνη ΜΕΘ-δέχεται 
ή δεν δέχεται το περιστατικό.

Από το κυβερνητικό επιτελείο διαμηνύουν ότι 
κάθε μέρα τα νοσοκομεία, το ΕΚΑΒ καιτο ΕΚΕ- 
ΠΥ κάνουν αγώνα δρόμου, προκειμένου να αν- 
ταποκριθούν στην πίεση και σε καμία περίπτω
ση δεντίθεται ζήτημα προνομιακής μεταχείρι
σης ασθενών έναντι άλλων.

Μάλιστα, από την κυβέρνηση έδειχναν και 
προς τη μεριά του τομεάρχη Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ 
και ιατρού Ανδρέα Ξανθού, ο οποίος με συνέν
τευξή του προχθέςτο βράδυ (Kontra Channel) 
πήρε αποστάσεις από τις καταγγελίες Γιαννά
κου. αποφεύγοντας έτσι να αποδώσει τέτοια ρε
τσινιά σε συναδέλφους του στα νοσοκομεία.

Να πουν ονόματα
Συνέχεια στην αντιπαράθεση έδωσε ο υπουρ

γός Υγείας και στη Βουλή. Αφού ανακοίνωσε ότι 
κατέθεσε μηνυτήρια αναφορά στονΆρειο Πάγο 
για αξιόποινες πράξεις, ο κ. Πλεύρης κάλεσε να 
πουν ονόματα όσοι ισχυρίζονται τις «ψευδείς 
και συκοφαντικές καταγγελίες που δεν έχουν 
προηγούμενο». Χαρακτήρισε, δε, προσβολή για

όλο το υγειονομικό προσωπικότην καταγγελία 
και κάλεσε τα κόμματα να την αποδοκιμάσουν. 
Υπογράμμισε ακόμη ότι θα κληθούν και θα ζη

τήσουν συγγνώμη, όχι από τον υπουργό Υγείας, 
αλλά από όλο το υγειονομικό προσωπικό που 
δίνει καθημερινά μάχη καιτο οποίο λοιδορούν.

Στήριξη Άδωνι
Αυτονόητη χαρακτήρισε την αναφορά του θ. 

Πλεύρη στον εισαγγελέα του Αρείου Πάγου ο 
Άδωνις Γεωργιάδης. «Είναι άλλο πράγμα η αντι
παράθεση και άλλο οι αθλιότητες. Είναι παντε
λώς αδιανόητο ο οποιοσδήποτε πολιτικός προ
ϊστάμενος να έδινε τέτοια εντολή που θα οδη
γούσε σε απώλεια ανθρώπινων ζωών», υπο

γράμμισε ο κ. Γεωργιάδης.

Προσφυγή Πλεύρη 
στη Δικαιοσύνη γιο 
τις καταγγελίες Γιαννάκου 
και εκνευρισμός Μαξίμου 
για τα fake news

Κατατέθηκε 
η τροποΓίογια για 
μπόνουεσιουε 
υγειονομικοί^
Να στηριχθεί από όλεςτις πα
ρατάξεις η τροπολογία για την 
έκτακτη οικονομική ενίσχυση 
στο υγειονομικό προσωπικό 
που είναι στην πρώτη γραμμή 
κατά του κορονο'ίού, ζήτησε ο 
θ. Πλεύρης μιλώντας στη 
Βουλή.Όπωςείπε, η βούληση 
είναι να λάβουντο επίδομα 
όλοι όσοι υγειονομικοί δού
λεψαν από 1 Σεπτεμβρίου μέ- 
χριθΟΝοεμβρίου.Το επίδομα 
στους υγειονομικούς θα ισού- 
ταιμετομισότου καταβαλλό
μενου μηνιαίου βασικού μι
σθού τους, θα είναι ακατά
σχετο και θα καταβληθεί 
στους δικαιούχους μετη μι
σθοδοσία του Δεκεμβρίου. Το 
μισό του βασικού μισθού θα 
εισπρόξουν όσοι έχουν μι
σθοδοτηθεί καθ' όλο το χρονι
κό διάστημα απάτην 1η Ια
νουάριου 2021 μέχρι καιτις 
30 Νοεμβρίου 2021 .Όσοι 
προσλήφθηκανμετάτηνίη 
Ιανουάριου θα εισπρόξουν το 
τμήμα της ενίσχυσης που 
αναλογεί στον χρόνο της ερ
γασίας τους. Εξαιρούνται από 
την καταβολή της ενίσχυσης 
όσοι απουσιάζουν με οποι
αδήποτε άδεια καθ' όλο το 
χρονικό διάστημα, με εξαίρε
ση την αναρρωτική άδεια, και 
όσοιέχουν τεθεί σε αναστολή 
καθηκόντων.
Ο θ. Πλεύρης ανακοίνωσε 
ακόμη αύξηση τωνεμβολια- 
σμών, λέγοντας ότι μόλις ολο- 
κληρωθείο κύκλοςτων ατό
μων που θα έχουν κΰνειτην 
πρώτη δόση θα φθΰσουμε πά
νω από τον μέσο όροτης ΕΕ. 
δηλαδή στο 80% των ενήλικων 
και 70% στον συνολικό πληθυ
σμό. Γιατοπιστοποιητικόνό- 
σησης είπε ότι θα εκδίδεται 
σε 3 αντί για 6 μήνες και θα 
υπάρχειχρονικό διάστημα 
μέχριτατέλη Ιανουάριου να 
κάνουν τη δόση όσοι δεντο 
έπραξαν.
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